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 בעיר ומחוץ לעיר.

עדכון ואשרור החלטות מועצת העיר מימים את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .13

בדבר נטילת הלוואות על ידי החברה הכלכלית לטובת פרויקט  3.4.21וכן  6.2.21

)י( לפקודת מס  3סעיף  פוטוולטאי מבנק מלווה או מן העיריה בשיעור ריבית לפי

 .הכנסה

ניצן  חובות בהסדרי פשרה,המחיקת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .14

 .ירושלמי

סיון  –חובות בהסדרי פשרה המחיקת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .15

 .ריאבוי

לפקודת  338חובות לפי סעיף המחיקת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .16

 .התקבל לגביהם הפטרהעיריות, חובות אשר 

 06653601הגב' דקלה חמרי ת. ז.הסמכת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .17

  .כרכזת ביקורות ואכיפה ברישוי עסקים

גב'  353חלקה  6045גוש  –קרקע ההשבת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .18

  דלית אסתר וגב' לאור באומן מרים.הכט 
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חכירה לחדר טרנספורמציה עיריית ה חוזהאת עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .19

ב חולון, תיק  א + 17חומה ומגדל  חברת חשמל לישראל, –נת"ע  –חולון 

326/3400. 

 –חוזה למתן זכות שימוש עיריית חולון האת עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .20

ברח'  381חלק מחלקה  6049גוש  58-03974879עמותת שערי ישועה וחיים )ע"ר 

 .חולון 35תרצ"ו 

אישור הקצאה  –משפטית הדעת החוות את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .21

 154 חלקה 6872עמותת "חנה יוסף" בית כנסת ליוצאי בבל גוש  –עיריית חולון 

 .פינת רח' ביאליק רחוב לבון

 עדכני להחלפת חוק העזרהמתוקן והנוסח האת עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .22

 .והניקיון( לחולן )מניעת מפגעים ושמירת הסד 

נס(, תיקון לצו העיריות )עבירות קהנוסח את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .23

 לגבי סעיפי חוק העזר המתוקן.

מוסדות דת שנת לתמיכות החלוקת תקציב את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .24

2022. 

גביה ברשות הגב' איילת המינוי פקיד את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .25

 .309815538 –והגב' אברה מעיין ת.ז.  032309544 –כתובים ת.ז. 

עובד עירייה מר יניר ביטון  ת.ז. הסמכת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .26

להתייצב לתבוע בביהמ"ש לעניינים מקומיים בחולון, בהתאם לכתב  200524742

 .ההסמכה

מלגות לחיילים משוחרים  תושבי ההרחבת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .27

 .חולון

למר חיים כהן מנהל  –שירות ההארכת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .28

 .חודשים 12חה במוסדות חינוך לתקופה של מח' אבט

לגב' איצקוביץ רחל  –שירות ההארכת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .29

 .חודשים 18מנהלת ענף פיתוח והתרח בניה לתקופה של 

לגב' קורל רחל ספרנית  –שירות ההארכת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .30

 .30.06.2023בספריית נבון, הארכה עד 

לגב' זמירה גאוני  –שירות ההארכת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .31

 .31.07.2023עד מנהלת קשרי לקוחות עם גופים שונים הארכה 

לגב' חני חסון מנהלת  –שירות ההארכת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .32

 .30.06.2023מכירות מינוים הארכה עד 

לגב' עירית שריר  –שירות ההארכת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .33

 .30.11.2022פסיכולוגית מדריכה מומחית עד 
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לגב' גלינה שברשטיין  –שירות ההארכת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .34

 .31.03.2023ספרנית במדיטק עד 

לגב' מזל שקד ספרנית  –שירות ההארכת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .35

 .31.08.2023במדיטק עד 

לגב' אפרת מור ספרנית  –שירות ההארכת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .36

 .31.03.2024במדיטק עד 

לגב' גולן מירי ספרנית  –שירות ההארכת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .37

 .31.03.2023במדיטק עד 

 -מלצה להעסקת הגב' שם טוב זיוה ההאת עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .38

 .סדרנית המוזיאון העיצוב חולון

אישור העסקה למר יהודה ג'יאן כמדריך את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .39

 .עיוור בדיאלוג בחשיכה

חינוך  ,גני ילדיםל-חתימה האישור מורשי את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .40

 .מיוחד, בתי ספר יסודי ועל יסודי

הרשאה לקבלת מידע חשבונות המתן את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .41

 .העיריה

 -השקעות לתקופה ינוארהדו"ח וועדת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .42

 .2022מרץ שנת 

 -השקעות לתקופה אפריל הדו"ח וועדת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .43

 .2022יוני שנת 

( ליום 1)רבעון  2022רבעוני לשנת הח "דוהאת עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .44

31.03.2022. 

( לא 2)רבעון  2022רבעוני לשנת הח "דוהאת עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .45

 .30.06.2022סקור, ליום 

 .2022 תקציב לשנתהעדכון את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .46

 .2022פיתוח לשנת לתקציב העדכון את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .47

מנוי הגב' עידית עמנואל כחברה בוועדת את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .48

 .השקעות

מינוי הגב' אושרית לוי במקום אמנון ארץ את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .49

 קדושה כדירקטורית של החברה לפיתוח תיאטרון.

מינויה של הגב' אגסי הילה מנהלת חט"ב את ת העיר אשרה ברוב קולות עצמו .50

 תיכון איילון כחברה בוועדת חינוך.
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מינויה של הגב' אביטל כהן מנהלת בית את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .51

 ספר הס כחברה בוועדת חינוך.

מינויו של תומר לאווה אדריכל העיר את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .52

 במקום אביעד מור מהנדס העיר. כדירקטור נציג הרשות בחברה לבילוי ובידור

מינויה של הגב' מיכל ישראל לתפקיד את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .53

 משכר מנכ"ל על פי חוק. 45%עוזרת נוספת לראש העיר ברמת שכר של 

גן מינויו של מר גל שבתאי לעוזר בלשכת סאת עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .54

 משכר מנכ"ל על פי חוק. 40%ראש עיר ומ"מ מר זוהר נוימרק במשרה מלאה של 

הגדלת היקף משרתה של הגב' סיגל את עצת העיר אשרה ברוב קולות מו  .55

 משרה. 100% -ל 50% -סקילאר מ
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 פרוטוקול

פותח  חברים, אני פותח את הישיבה שמן המניין. ברשותכם אני                             מר מוטי ששון:

שמן המניין. לפני שנעבור לסדר היום, פנחס, פנחס הישיבה את 

  אלרון. תעמוד שם, תקרא מה שכתוב שם בסדר?

חברים שקט שנשמע את פנחס בקול רם תקרא את מה שכתוב.  מר יוסי זיידה:

 פנחס.

 

 במקום קרן גונן שהתפטרה –מינוי מר אלרון פנחס  .1

כחבר מועצת  הנני מתחייב בזאת למלא ביושר את תפקידי מר פנחס אלרון:

עיריית חולון ולעשות כמיטב יכולתי לפיתוחה של העיר ולרווחת 

 תושביה במסגרת שירותי המדינה ושירותי העזר העירוניים. 

 בהצלחה.  מר יוסי זיידה:

 טוב, אני עובר לסדר היום.  מר מוטי ששון:

 

 בקשה לקיום דיון בנושא היערכות ופתיחת שנת הלימודים .2

הראשון, בקשה לקיום דיון בנושא היערכות ופתיחת שנת  הסעיף מר מוטי ששון:

 הלימודים. 

, ככה. תודה רבה על הדיון החשוב הזה חברים יקרים ערב טוב מר שחר האס:

בנושא ההיערכות נקרא לזה לפתיחת שנת הלימודים וליקויה. 

אני אקרא רק כמה דברים שכתבתי מבעוד מועד ואז אני אשמח 

את פתיחת שנת הלימודים ועם כמובן שנעבור לדיון. לקר

תחילתה נחשפנו בסיעת צעירים לשורה ארוכה של ליקויים 

ותלונות מקרב תושבי העיר אודות ההיערכות של מנהל חינוך 

ורשת קהילה ופנאי. עם כניסתי לתפקיד חבר ועדת החינוך של 

עיריית חולון לפני מספר חודשים יזמתי פגישה עם מנהלת אגף 

ולשמחתי מצאתי אוזן קשבת ורצון  החינוך אריאלה קידר

אמיתי לתת מענה לצורכי התושבים. אני מודה לה בהזדמנות זו 

עם זאת ולנוכח על הפגישה ועל השיח הפרודקטיבי שהיה בינינו. 

צטברות משמעותית של תלונות וחוסר שביעות רצון, ביקשתי ה

לכנס את דיון החירום הזה בכדי שנוכל להשמיע, לשמוע, לתת 

ולות התושבים שבאמת משוועים לתשובות ולתת במה לק
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לגורמי המקצוע גם להתייחס באופן פומבי ומקצועי לליקויים. 

במסגרת זימון הדיון ביקשנו ויצאנו בבקשה לתושבי העיר לשתף 

אותנו בתחושות שלהם ובפערים שהם מוצאים בתחום החינוך 

בעיר. קיבלנו מאות פניות וכמובן שאנחנו לא נעבור כאן לא 

פנייה ואנחנו לא נתייחס באופן פרטני כזה או אחר לאף -פנייה

מקרה. פניות פרטניות גם נמסרו בעבר לאריאלה והמחלקה שלה 

טיפלה בקשב רב, אבל כמובן אם יהיו נוספים אז אנחנו נעביר 

, אנחנו נעביר כמובן בצינורות המקובלים והכול אבל כן חשוב לי

אני אשמח אם נוכל  אבל כדי שהדיון הזה יהיה פרודקטיבי

להתייחס כולנו לנושאים שעלו באופן מאוד מאוד חריג ועלו 

בכמויות. כלומר, נדבר על הנושאים שהם מאוד מאוד 

רלוונטיים, חזרו על עצמם הרבה מאוד פעמים וככל הנראה 

מאוד משמעותיים לתושבי העיר. אז אני אשמח אם נוכל 

ת התלמידים. להתייחס בדיון קודם כל לתחום ההסעות, הסעו

בין הדברים שעלו בפניות שקיבלנו מתושבים שעד הרגע האחרון 

הורים לא ידעו בכלל אם יש הסעות לילדים שלהם או אם לא. 

הסעות הגיעו, סליחה, הסעות שלא הגיעו בימי הלימודים 

הראשונים בכלל. מערך שעדיין לא מתפקד באופן מלא, מערך 

עיר שעדיין אין להם מענה ההיסעים. ילדים, יש כל מיני ילדים ב

והסעה ועדיין לא פתחו באופן רשמי את שנת הלימודים. אני 

אחד כזה לפחות באופן אישי. קיים איזשהו שיח מכיר מקרה 

עד כמה הוא מהימן אבל הוא הופיע בשתי פניות שאני לא יודע 

שקיבלנו אז אני שם אותו על השולחן, אני אשמח לקבל גם 

עם אחד מקבלני ההסעות, בעיה עם התייחסות לזה על בעיה 

אחד מהמכרזים של קבלני ההסעות. אז אולי יש איזשהו פער 

שם שמשפיע על מערך ההיסעים בעיר, ומקרים רבים, לא רבים 

אבל מספר מקרים שבהם ילדים נשארו עד שעות מאוחרות 

מאוד בבתי הספר לאחר שעות הלימודים שלהם כי לא הייתה 

זה נושא אחד, הנושא בחזרה בחולון.  עדיין הסעה זמינה לבתים

השני הוא החינוך המיוחד שכמובן רלוונטי גם לנושא הקודם. 
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ילדים שלא קיבלו מסגרות מתאימות למרות אישורים רפואיים 

שהתקבלו על ידי הגורמים הרלוונטים, אי זימון לועדות או זימון 

במהלך תקופת ההיערכות, שיבוץ ילדים  מאוד מאוד מאוחר

בעלי צרכים מיוחדים בגנים שאינם מתאימים לצרכים שלהם, 

שיבוץ ילדים ללא סייעת מלווה בכלל או כזו שלא עברה הכשרה 

רפואיים בבתי -מספקת או מתאימה, מחסור בצוותים פרא

הספר. בנוגע לשיבוצים, הזכרתי את זה טיפה לפני כן אז 

וד מאוחרים. אני יודע על עשרות מקרים שיבוצים מאוד מא

, שבוע ימים לפני שהם מתחילים את שנת 4, 3שבהם ילדים עד 

הלימודים שלהם לא קיבלו את השיבוץ שלהם לגנים ולמסגרות 

שלהם ולא ידעו לאן הם משובצים. מחסור בכוח אדם זה נושא 

שכבר עלה פה לא מעט אבל הוא מאוד רלוונטי גם לעכשיו, חוסר 

ות רצון מצוותי החינוך והצהרונים וגם קיצור של ימי שביע

לימודים נוכח מחסור בכוח אדם גם בבתי הספר, גם בגנים גם 

בצהרונים. נושא התשתיות הולך וחוזר המון בפניות שקיבלנו. 

גנים ובתי ספר שלא עברו שיפוצים במהלך הקיץ, נראים לא 

ולא קיבלו את טוב, הוזנחו במהלך חודשי הקיץ, הוזנחו עוד לפני 

המענה המתאים במהלך חופשת הקיץ ולא היו ערוכים לפתיחת 

שנת הלימודים ואפילו חלקם גם המצב הוחמר נוכח הזנחה של 

החודשים הללו. נושא נוסף מאוד משמעותי שחזר על עצמו זה 

הנושא של שירות לתושב. חוסר מענה ראוי ברשת קהילה ופנאי, 

נה שמתקבל שאינו מספיק במנהל חינוך ומחלקת ההיסעים. מע

מהימן ולא מספיק מדויק. כלומר, חצאי איזכורים וחצאי 

אמיתות שאנשים לא מכירים עד הסוף את המידע המדויק 

ונותנים אותו, מעבירים אותו הלאה להורים. הורים שמגיעים, 

זה מקרה אחד שהיה חשוב לי לציין למרות ששוב, אני לא יודע 

אני שם את זה על השולחן ואני  בדיוק מה קרה שם אז אני לא,

אשמח לשמוע התייחסות אבל אני לא יודע בדיוק מה אירע שם 

הוזמנה ניידת אבל הורים שהגיעו למחות במנהל החינוך ו

משטרה. שוב, אני חוזר, לא מכיר את כל הסיפור ובטוח שיש פה 
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כמה צדדים לעניין הזה אבל חשוב לשים את הדבר הזה על 

והרבה מאוד פניות של הורים יו. השולחן ולהתייחס אל

, לא בהורים ולא בצרכים שמקבלים מענה מזלזל ולא מתחשב

 שלהם. זה יכול לפגוע, 

 התלונות? ממי הם מקבלים את מר חיים זברלו:

מצד נותני השירות, מצד הפקידות, מצד בעלי התפקידים  מר שחר האס:

ראוי הרלוונטיים לפניות הציבור. כן, סגירת פניות ללא מענה 

ואחד הנושאים הכי הכי חמורים ואמיתי ומתמשך עד הסוף. 

בעיניי שהוא כבר באמת גובל פה, אתם יודעים דיברנו על הרבה 

מאוד דברים של חינוך חשובים וכדומה אבל פה יש ממש סכנת 

חיים משמעותית וזה הנושא של ההזנה בצהרונים. אחד 

לעים המקרים האחרונים שבודאי שמעתם עליהם שנתגלו תו

והייתה  באוכל של ילדים או אוכל שישב המון המון זמן בשמש

תקלה עם הסיפור הזה. בואו, פה אנחנו קופצים ממש לעניין של 

חיים ומוות וכשאנחנו מדברים על ילדים, בטח שי, שנייה, 

כשאנחנו מדברים על מקרים של ילדים אז יש פה משנה זהירות 

, שי, לפני שאני נותן שאנחנו צריכים לנקוט בו. בנימה אישית

 הדקות, 10-לעוד מצטרפים שירצו להיכנס ל

 דקות, זה דיון. 10אין  מר מורן ישראל:

אה, זה דיון נכון בעצם, נכון. בנימה אישית אני רוצה להגיד  מר שחר האס:

וממש בלי שום קשר לדיון הספציפי הזה, אני חייב להגיד שזה 

 רק, זו לא הצעה זה דיון. 

דקות וסיעה  5אם הסעיף בסדר היום יכול כל חבר סיעה לדבר  ין:עו"ד יונת די

 דקות.  20במצטבר 

אני אסיים, הכול בסדר. בנימה אישית וללא קשר ספציפי לדיון  מר שחר האס:

 3-אני חושב וזה חשוב לי להגיד את זה שבתור תושב ואב ל

מרגיש ואני לא אומר את זה לא  ילדים קטנים בעיר אני באמת

לשם פוליטיזציה ולא לשם כלום, אני אומר שמהתחושה שלי 

ההילה והמיתוג סביב עיר הילדים כביכול באמת אני מרגיש מכל 

שנותרו הרבה סיסמאות בלי הרבה תוכן. אני לא מרגיש שבעיר, 
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שהעיר חולון נותנת מענה או איזשהו ערך מוסף, אוקיי, מהותי 

החינוך, ברמת הצהרונים, ברמת התשתיות, אחר ברמת 

האטרקציות שלא נדבר על מקומות בילוי ופנאי לנוער בכדי 

לשמר מותג כמו עיר הילדים לאורך זמן אנחנו צריכים יצירתיות 

מתמדת, רעננות, חשיבה אסטרטגית. העיר מרגיש לי שבתחום 

החינוך ולא רק בתחום החינוך קופאת על שמריה יותר מדי שנים 

סופו של דבר לדעתי מי שנפגע בעיקר זה הילדים שלנו. אז אני וב

, מה הסכימו, שהצטרפו מודה מאוד על חברי המועצה שהסכימו

לבקשה לקיים את הדיון הזה ואני אשמח לשמוע מכם עוד 

קולות וכמובן לשמוע מאנשי המקצוע הרלוונטיים התייחסות 

 לנושאים הללו. 

 תך משהו?אני יכול לשאול או ד"ר מאיר רוק:

 בודאי. מר שחר האס:

אמרת המון דברים שליליים. את החיוב לא אמרת.  ד"ר מאיר רוק:

 בפרופורציות, הקהילה כמה אחוזים מכל סך הכול?

 אני לא יודע להעריך. מר שחר האס:

 שניים ואז הברוטו,-זה גם יכול להיות מקרה ד"ר מאיר רוק:

 אני יכול להגיד לך, מר שחר האס:

 דוקטור אם זה היה מקרה שניים זה לא ישיבה של המועצה. :ישראלמר מורן 

 סליחה, אתה רוצה לדבר, מר מוטי ששון:

 מקרה שניים קורה כל הזמן. אנחנו מקבלים את זה בשוטף.  :מורן ישראלמר 

 סליחה, סליחה, חברים. מר מוטי ששון:

 שאלה, נתת לו לשאול הוא נתן לנו לענות. אבל הוא שאל :מר מורן ישראל

 כל אחד ידבר בתורו.  מר מוטי ששון:

 ברגע שנתת שאלה מותר לענות. :מורן ישראל מר

 אני אקבע בתורו. מר מוטי ששון:

אלף תושבים קשה לרצות את כולם תמיד.  200כשיש לנו עיר עם  מר שחר האס:

אחוז  80-לי לזה נתון. אי אפשר, אף פעם לא נגיע גם לא נראה 

של שביעות רצון מכולם אבל, ואת זה צריך לזכור ואת זה צריך 

גם לשים על השולחן אבל באמת לא, לי ברמה האישית הבנתי 
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שיש לנו איזשהו פער בהיערכות לשנת הלימודים. הרמה 

וההסתכלות האישית שלי, כשפתחנו את זה החוצה ובאמת 

ך הרבה פניות. יצאנו עם זה בקריאה לתושבים וקיבלנו כל כ

באמת בוא נדבר שנייה, זה, אפילו אתה יודע לא קידמנו את זה 

כאלה  Whatsappבשום מקום. כאילו, מפה לאוזן, קבוצות 

תושבים, חברים, פייסבוק וכאלה, מאות פניות. מאות פינות 

שהנושאים בעיקר רפטטיביים, חוזרים על עצמם בהרבה 

חייבים בתור חברי מקומות כמו שציינתי ואני חושב שאנחנו 

 מועצה לתת על זה את הדעת.

 אני רוצה לשאול שאלה, אה סליחה. זה דיון הרי. מר יעקב מזרחי:

רגע, יש הערות לדיון. נכון אבל אני חושב שנותנים בדרך כלל  :מר מורן ישראל

 לסיעה ואז אחר כך.

 אין בעיה, בכיף. מר יעקב מזרחי:

כולם לעוד איזושהי סיטואציה. בסוף  אני רוצה רגע לחבר את :ישראל מר מורן

אנחנו יוצאים המועצה כגוף קיבלה החלטה שהיא יוצאת לפגרה 

בחודשי הקיץ והיא יצאה באמת לאוגוסט וספטמבר לחודשי 

פגרה. רק צריך לזכור שבסוף שכל פעם בחודשים האלה הם 

החודשים שהם ההיערכות וזה הזמן שלנו ואני אומר את זה 

רגע לא שותף לקואליציה אז יכול להיות בתור חבר מועצה שכ

שהקואליציה יש לכם ישיבות שמראים איך מתכוננים לפתיחת 

שנת הלימודים. יכול להיות, אני הבנתי שלא אבל יכול להיות 

. אני תשאתם שואלים שאלות וגם אתם מקבלים עליהם תשובו

כחברי מועצה מצפים לפני פתיחת שנת  להגיד שאנחנו יכול

לימודים שיעשו לנו סטטוס ויגידו לנו זה המצב, ככה נראה 

הסטטוס, אלה הפערים. גם אם יש פערים שאנחנו יודעים ואנחנו 

יודעים שיש פערים אובייקטיבים במדינת ישראל שהם לא רק 

בחולון, גם פערים של שיבוצים וגם פערים של היסעים. אנחנו 

ושומעים שבסוף הסוגיות שעולות הן לא רק של חולון.  מכירים

. לא יכול loop-אממה, אני חושב שאנחנו צריכים להיות בתוך ה

אין פה חבר מועצה לדעתי  להיות שאנחנו מקבלים את זה וכולם,
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שלא קיבל טלפונים לפני פתיחת שנת הלימודים, אחרי פתיחת 

החינוך שנת הלימודים עם הכאבים. הכאבים שבאמת ילדי 

המיוחד פונים שהם לא יודעים איך פותחים את שנת הלימודים, 

שאין להם מסגרות שהן מתאימות ומי כמותכם שחווים את 

הציבור ומכירים את הציבור יודעים עד כמה הקושי והאתגרים 

שהם מתמודדים הורים לילדים עם צרכים מיוחדים מתמודדים 

מצפים לקבל בחיי היומיום אז לפחות במקום אחד הם היו 

איזשהו נחת מהמערכת שתעזור ותסייע להם איפה שהיא יכולה 

או לפחות שתהיה יחד איתם. לא תמיד המערכת יכולה לסייע. 

אז זה אני גם יודע, אני מכיר גם את המגבלות אבל לא יכול 

להיות שאנשים שנותנים שירות בתחומים האלה סוגרים פניות 

כשזה לא טופל, לא עונים  בלי שום משוב ואומרים שזה טופל גם

למיילים בלי שום קשר. אין, אף אחד במקומות האלה שמגיב 

בצורה שהיא ראויה לתת שירות לתושב. זו החוויה. אנשים 

מראים לנו תכתובות, מראים לנו פניות, מראים לנו שאף אחד 

לא נמצא מהצד השני. זו חוויה מאוד מאוד קשה לתושב 

 1-כניס את הילד שלו בשמכניס את הילד שלו, רוצה לה

בספטמבר ולא יודע לאיזה מסגרת הוא מכניס אותו. הוא צריך 

להכניס אותו למסגרת ונניח והוא יודע איזה מסגרת הוא לא 

יודע איך הילד מגיע למסגרת הזאת כי אין לו היסעים. אלה 

הקולות שאנחנו שומעים, אלא הקולות שאני בטוח שכולכם 

גם בשבוע שאחרי ולאורך כל לספטמבר אבל  1-שמעתם גם ב

ישיבה הזאת, כבר זימנו חודש ספטמבר ולא סתם ביקשנו את ה

. כי זה הגיע לאיזשהו שלב שאתה אומר 8-אותה, מתי, ביקשנו ב

רגע, המערכת לא ערוכה. רגע, למה את אותו דיון ואת אותו 

 1-באוגוסט? רגע, לא נחכה ל 1-סטטוס אנחנו לא מקיימים ב

ים נבין את הפערים, נראה אם אנחנו, לספטמבר. בוא נקי

מישהו, כ למי שנמצא פה מסביב לשולחן יכול לסייע במשהו. 

בסוף גם אנחנו משרתי ציבור כמותכם, כמו שאתם עובדי ציבור 

גם אנחנו משרתי ציבור. אם יש משהו שאנחנו יכולים לסייע 
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לכם אנחנו נסייע לכם. גם בדיבור, גם בריכוז, גם בעבודה אל 

ושאף אחד פה לא יודע ציבור. אבל כשלא משתפים אותנו מול ה

ואנחנו טובעים בפניות ואין לנו מושג ואני מניח שגם למערכת 

אין מושג כי אחרת לא יכול להיות שהיא לא עונה לאנשים. אני 

לא יכול לתפוס בדעתי שאנשים פונים לעירייה והם לא מקבלים 

אישי לי אמרו  מענה וזה לא, זה עשרות אנשים שאני, שבאופן

אני פונה ואף אחד לא אומר. אני פותח פנייה וסוגרים לי אותה. 

וזו חוויה לא פשוטה ואני חושב שהדיון הזה הוא דיון חשוב. אני 

אשמח מאוד אם יתייחסו לכל הנושאים ששחר העלה. אלה 

נושאים חשובים. אני חושב שהדיון פה של כולם הוא חשוב ואני 

שמיע את הכול שלכם כי כולכם חושב שכולכם צריכים לה

הייתם שותפים בסופו של דבר לכל אותן פניות ציבור ואני 

מקווה שנלמד מזה. נגדל, נבין, נפיק ביחד, נחשוב ביחד. 

שאי אפשר לבטל אותה, החוכמה שנמצאת פה בחדר היא חוכמה 

שלא ניסיון רב שנים גם לתוך מערכות החינוך וכן הלאה. בואו 

ם לעזור לכם לעשות את מערכת החינוך נסייע, אנחנו רוצי

העירונית טובה יותר. אבל אתם צריכים לרצות בזה. אתם 

צריכים להיות יחד איתנו ובטח לא, סליחה, ההחלטה בעיניי 

לפגרה בלי שום סטטוס בתחילת ספטמבר, פעם זה היה יולי 

אוגוסט, כולל ספטמבר שלא היה שום ישיבת מועצת עיר כי זה 

כנראה לחגים. בעיניי, לא נכונה וגם לעתיד אני  היה איכשהו נוח

אומר את זה לנו כשאנחנו יוצאים לפגרה יש הבדל בין יולי 

אוגוסט לבין חודש ספטמבר שהוא פתיחת שנת הלימודים ואני 

חושב שכולנו היינו רוצים לדעת איך נראית שנת הלימודים 

ו כי לילדים שלנו בין אם האישיים שלנו ובין אם העירוניים שלנ

כולם באמת הם הילדים שלנו. אני כן רוצה להוסיף עוד משהו 

ואני אמשיך רגע את משהו שאמרת, בהקשר של צהרונים. הבנתי 

בחלק   15:10החינוך המויחד בחלקו נסגר הבנתי בשעה 

מהמקומות כרגע. הקדימו את השעה, אין מענה של צהרונים 

מההורים בחלק מהמקומות. אני אשמח שתתנו התייחסות. חלק 
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הביתה עכשיו כי הם צריכים  15:00להגיע בשעה לא ערוכים 

 להוציא את הילד שלהם. 

 זה היה משהו שירד, גב' נעה צ'פליצקי:

אז אני אשמח, אין בעיה. אבל צריך לחשוב ביחד רגע באופן  :מר מורן ישראל

יצירתי איך נותנים מענה. אני בטוח שגם הערים האחרות רגע 

יך הן נותנות מענה לסיטואציה שכזאת. זו שוקדות וחושבות א

סיטואציה מורכבת ובודאי שאנשי חינוך שנמצאים מסביב 

 לשולחן צריכים,

 זאת הייתה החלטה, החלטה מלמעלה.  גב' נעה צ'פליצקי:

ולא  אני מבין. אבל שוב, אי אפשר להגיד כל הזמן הכול מלמעלה :מר מורן ישראל

עים לנסות לפתור את זה בשטח. אנחנו פה בשטח, אנחנו מגי

 לציבור. בואו ננסה לתת מענה. תודה רבה. 

סליחה, שכחתי משפט אחד ממש חשוב. אחד, אני מבטיח.  מר שחר האס:

כתבתי לי את זה וסביב כל הסיפור של הדיון שנכנסנו אליו אז 

יר שלומית השנה נרצחה תושבת הע 20.09-זה ברח מזיכרוני. ב

רחל עובדיה ברחובות שלנו וזו הזדמנות בשבילי ואני בטוח בשם 

כל חברי המועצה להשתתף בצער המשפחה ושלא נדע עוד צער 

 עיר ולא בתור מדינה ושיהיה זכרה ברוך.לא בתור 

 מוטי אני רוצה לדבר. מר יעקב מזרחי:

 בבקשה. מר מוטי ששון:

ה נושאים חשובים. השאלה היא יש לי שאלה, הוא העלה פ מר יעקב מזרחי:

כזאת. מתוך תכנית העבודה של השיפוץ של בתי הספר והגנים 

שהטענה פה אומרת שהרבה מקומות לא שופצו לקראת שנת 

הלימודים. יש פחות או יותר נתונים מה שופץ, מה נשאר ומה 

 הצפי?

 ברור. מר מוטי ששון:

 יש? מר יעקב מזרחי:

 יש. מר מוטי ששון:

 יש?  חי:מר יעקב מזר

 עובדים לפי.  מר מוטי ששון:
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 אולי יוצג. :מר מורן ישראל

 עוד פעם. איך? מר יעקב מזרחי:

 אולי יוצגו הנתונים תכף, בוא נשמע. :ישראל מר מורן

בהצעה לסדר דבר שני שאני רוצה לשאול, אני אגיד לך מה.  מר יעקב מזרחי:

שי יש פה גם דברים שקשורים להצעה שאני הגשתי  שהוא העלה

לאחר מכן, שלא ידענו אחד מהשני מה. אז לא יכולתי לחבר את 

זה ביחד שנוכל לדלג על ההצעה. בנושא של החינוך המיוחד, 

ההצעה שהעליתי בנושא הסעות לחינוך מיוחד. עכשיו אני יודע 

ל שיש בעיה של הסעות. הבעיה של הסעות זה דבר שקיים בכ

הארץ, חוסר בנהגים, דבר משווע. השאלה היא כזאת. אני 

 06:45-קיבלתי פניות של תושבים מחולון שהילד שלהם הולך ב

, אפילו מעבר לזה. ילד 08:00אוספים אותו, הוא מגיע בשעה 

שעתיים זה הרי מטורף -שהוא אוטיסט, שיושב באוטו שעה וחצי

 מוטי. עכשיו, עכשיו השאלה היא כזאת,

 שעה וחצי אם זה בין עיר לעיר, ינן:מר שי ק

 לא, בתוך העיר. גב' נעה צ'פליצקי:

לג'סי  )לא ברור(בתוך העיר, אני אומר בתוך העיר. בוא נגיד מ מר יעקב מזרחי:

כהן. עכשיו אני מודע לזה שהעיר פה עוברת מהפכה בכבישים, 

פרויקט לאומי. אתה לא אחראי על זה, לא שואלים אותך גם 

ט לאומי. החליטו לעבוד פה נת"ע, לסגור כבישים, מוטי. פרויק

לא שואלים את העירייה אפילו מה. נותנים הנחיה זה סגור, זה 

פתוח, אין לי בעיה עם זה. אתה לא אשם בעניין הזה. אבל אם 

, אלה שזכו במכרז לא עומדים בתנאי אתם רואים שהמכרז

של שעה וחצי,  peakהמכרז, תפעילו שירותי מוניות. יש לנו 

 הילדים האלה לא יכולים לשבת באוטו שעתיים.

 נתונים, יעקב מיד תשמע בדיוק מר מוטי ששון:

בסדר. אני מעלה את זה, אז יש לך תלונות. אין לי בעיה מוטי.  מר יעקב מזרחי:

אין לי בעיה. אני מעלה דברים פשוט שאני אומר, במקום לעלות 

ת, פזרו אותם יותר מהר. ילדים קחו כמה מוניו 15בבד הסעה 

 שיעלה כסף, אין מה לעשות. כסף זה לא העניין פה.
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שמעצם היותי נציג של מפלגת יש עתיד אני אני רוצה לספר  מר אילן גזית:

מחובר לליהיא לפיד. כולם יודעים שליהיא לפיד היא לקחה 

תחת חסותה את כל הנושא הזה של צרכים מיוחדים כי יש להם 

י מקבל באמת יותר מעשרות פניות. אבל אני גם בבית כזאת ואנ

רוצה לציין משהו חיובי. כשפניתי לרותי יצקן, תמיד קיבלתי 

מענה. תמיד קיבלתי עזרה. תמיד קיבלתי ניסיון לעזרה ואוזן 

קשבת. כשפניתי ליוסי זיידה בכל דבר שהוא בנושא הזה, תמיד 

רה קיבלתי עזרה. עכשיו אני מסכים שזה לא צריך להיעשות בצו

כזאת. אבל יש, אבל יש גם צדדים חיוביים ויש ניסיון לעזרה 

. ואני מסכים איתך מורן שצריך לטפל בכל הנושא הזה מהשורש

 אבל הבעיה היא בעיה שהיא אקוטית. 

 יש לי שאלה. גב' נעה צ'פליצקי:

 אני בעיניי זו תעודת עניות שזה צריך לעבור דרכך ולא ישירות. :מר מורן ישראל

 האם יש צפי לסיום הסאגה של ההסעות? צ'פליצקי:גב' נעה 

 שאלתם שאלות, מר מוטי ששון:

 אני שואלת. גב' נעה צ'פליצקי:

 אתה רוצה לדבר? מר מוטי ששון:

 כן אני לא, אני לא, מר שי קינן:

 לא, אמרו אחרי החגים. אני רוצה לדעת אם אחרי החגים. גב' נעה צ'פליצקי:

 פה אנשי מקצוע. מיד אני, ישנם  מר מוטי ששון:

י לא אחזור על דברים שנאמרו, אני מצטרף אליהם. אני אומר אנ מר שי קינן:

שאם כל חבר מועצה פה מקבל כמה עשרות פניות אז כנראה 

 שבצבר יש המון פניות. אולי גם חלקן חופפות, אני לא יודע.

הרבה מאוד חופפות שי. הרבה מאוד פניות חופפות ומגיעות  מר יוסי זיידה:

 להרבה מאוד אנשים, בודאות.

 יכול להיות. אבל אם אי אפשר להתעלם מזה, מר שי קינן:

 מי שבמצוקה זה מה שהוא עושה. :מר מורן ישראל

 אני רק מציין עובדה, לא להפריע. מר יוסי זיידה:

אבל אי אפשר להתעלם מזה שכנראה יש בעיה. לא, אולי לא  מר שי קינן:

את כל המידע אבל, אבל יש בעיה עמדנו על היקפיה כי אין לנו 
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שצריכה להיפתר. זה, זה על זה אין חולק, אוקיי. עכשיו גם 

הדברים של הדוקטור אני לא, לא מתכחש אליהם. אנחנו 

מקבלים רק את הדברים הרעים. תמיד אני אומר בסוג של צחוק 

שההבדל ביני לבין הכותל זה שלכותל הולכים גם בשמחות. 

ם שמגיעים לאופוזיציה הם הדברים מטבעם של דברים הדברי

הפחות טובים שלהם, בסדר. אף אחד לא יתקשר לחבר מועצה 

באופוזיציה ויגיד לו אתה שומע? משהו נהדר קרה היום. זה לא 

קורה. אבל זה לא אומר שאנחנו לא צריכים לטפל גם בזה. בסוף 

אלוהים נמצא בדברים הקטנים אז זה, זה דבר אחד. עכשיו, אני 

הסאגה סביב ההיסעים הלכתי ונפגשתי עם אנשים  בעקבות

מהתחום והם אמרו לי שלמשל בראשון שהם מספקים שירות 

בראשון, אז הם, היה להם הרבה יותר קל לגייס נהגים וכלים כי 

הם קיבלו מעיריית ראשון את הנתונים הרבה יותר מוקדם. 

שאלתי למה? אז אמרו לי כי עיריית החליטה לא לצאת למכרז 

 10, שיכפלה את המכרז הקיים שלה, החליטה להוסיף להם חדש

אחוז או תמורות או מה שזה לא יהיה והם עבדו לפי המכרז 

הישן כך שהם ידעו הרבה יותר מוקדם מחולון כמה כלים הם 

צריכים לשריין. עכשיו, אני לא אומר שהיה צריך לעשות כמו 

לעשות ראשון. אבל גם אם יוצאים למכרז אני כן חושב שצריך 

את הדברים הרבה יותר מוקדם, למה? כי אני חבר ועדת 

מכרזים, אוקיי. אני נמצא פה גם בשבוע שעבר. אישרנו את 

אני לא יודע אם אתה יודע. המכרז בשלב מאוד מאוד מאוחר. 

 אישרנו את המכרז חודש לפני תחילת הלימודים.

 אפילו פחות.  גב' אלינור מטלון:

 למה? גב' נעה צ'פליצקי:

כן, עכשיו זה דבר לדעתי מוטי, לדעתי מוטי זה דבר שהוא לא  מר שי קינן:

זה, כל ילד מונית, אווירון,  תקין. עכשיו אני לא פופוליסט, זה,

עפיפון, עזוב. אבל תסכים איתי שאפשר לצאת למכרז בזמן. לא 

עכשיו בנוגע לנושא שעלה פה, לא צריך לאשר מכרז חודש לפני. 

בל שחר הזכיר, הנושא של אותה תולעת תכננתי לדבר עליו א
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שנמצאה במזון. קיימתי על זה דיון בועדת הבריאות שאני עומד 

בראשותה. הסתבר לי תוך כדי הדברים שהאוכל מגיע מחברת 

הקייטרינג, אוקיי. עובדים עם שתי חברות. יש אוכל שמגיע 

לילדים הקטנים ויש אוכל שמגיע לבתי הספר ורק חברה אחת 

שתיהן. אני לא יודע למה, על ידי הוטרינר העירוני.  מפוקחת, לא

 רגע, אז אני לא אומר, אני לא אומר מלבי זאת עובדה.

 שי תשאל את השאלה. מר מוטי ששון:

אני לא שואל שאלה, אני מביע את דעתי. בדיוק, זו לא שאלה.  מר שי קינן:

גם בגרתי. אני יודע  מה שכן הייתי מבקש מוטי, נער הייתי

שמהמלצות של ועדות אתה עושה טייס. מה שאני כן מבקש, לא 

בסדר, בוא. מה שאני כן מבקש המלצת הועדה הייתה, המלצת 

 הועדה הייתה,

 מוטי ביקש שתדבר עברית נכונה, תגיד עפיפון. מר יוסי זיידה:

ייה ששתי החברות תפוקחנה על ידי העירהמלצת הועדה הייתה  מר שי קינן:

 ואני מבקש שתקבל את ההמלצה הזאת, תודה רבה. 

 אבל יש פיקוח של משרד הבריאות. מר יעקב מזרחי:

 אבל בסוף הוא קובע, אז אני מבקש שהוא, מר שי קינן:

שייקה לחברה אין פיקוח ממשרד הבריאות? היא לא תקבל  מר יעקב מזרחי:

 רישיון אם לא.

 נושאים, יעקב, יעקב היו כאן הרבה מר מוטי ששון:

צריך להיות פיקוח מהוטרינר העירוני. שאלתי אותו והוא מפקח  מר שי קינן:

 רק על חברה אחת.

 איזה מהן? על הגנים או לבתי הספר? גב' נעה צ'פליצקי:

 אני לא זוכר כרגע, נראה לי שדווקא לגנים.  מר שי קינן:

 נעה, נעה, מר מוטי ששון:

ה רגע להגיד שאני כשלא הייתי, בשנה כשלא לגנים? אז אני רוצ גב' נעה צ'פליצקי:

הייתי חברת מועצה בקדנציה הקודמת נסעתי עם ועד ההורים 

העירוני ללא זוכרת איך קראו לה, מבושלת? מבושלת והייתי 

אני רק הצטרפתי ואני יודעת שיש איתם. הם טעמו, אכלו, 

 פיקוח. זה חדש לי. זה מה שיש לי חדש לי. לא יכול להיות.
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 כן חלבי.  ששון: מר מוטי

, הבעיה האקוטית היום לילדים האלה זה הבעיה האקוטית מר מאיר חלבי:

הבעיה האקוטית זה ההסעות והייתה תקלה בסידור ההסעות. 

ההסעות לחינוך המיוחד ולשאר בתי הספר. אני חושב שמאחר 

ואנחנו נמצאים בבעיה אז על העירייה, על הצוות שאמור לדון 

ות שעיריית חולון נמצאת בפגרה, לא בזה בחול המועד למר

וחייבים להביא לסיום את העניין  24/7יעבדו. הצוות הזה יעבוד 

של ההסעות. אני לא אומר לעבוד בכיפור אבל בחול המועד 

אפשר לעבוד על מנת לצמצם את הנזק ושתכף אנחנו מיד אחרי 

 החגים יהיה הסעות מסודרות. תודה. 

אני אבקש מאנשי המקצוע שיענו לכם. שמעתי טוב ברשותכם  מר מוטי ששון:

כאן הרבה מאוד טענות. מצד אחד מכירים בזה שיש מצוקה כלל 

ארצית, מצד שני מתחילים לחפש את הבעייתיות בתוך העיר 

חולון וקיימת בעייתיות לא רק בנושא של הסעות, לא רק בנושא 

של סייעות אלא בנושא של קליטת עובדים רגילים מן השורה. אז 

הדברים האלה קורים במדינה וכפועל יוצא מזה יש גם דברים, 

בכל עיר ועיר. אני לא שומע כל מיני דברים שאמרו פה אבל אני 

יודע דבר אחד. לא אני בחופש, לא המנכ"ל בחופש, לא העוזר 

שלי בחופש היה ולא זברלו שהסתובב פה כל הזמן והיה פה ולא 

חראית על כל הנושא רותי יצקן שלא יצאה בכלל לחופש שהיא א

של החינוך המיוחד. ואיפה, איפה, לא אריאלה שגם בערבים וגם 

בלילה היינו מדברים וגם כל מיני בעיות שהיו מציפים בעיניי. 

אבל רק הערה אחת לפני שהם ידברו, תראו. גם אני קיבלתי 

הרבה פניות וכל פניה שאני מקבל אני מפנה את זה לאריאלה או 

עיה. עכשיו, פונים אליי בדרך כלל אחרי לרותי לפתור את הב

שמקבלים תשובה שלילית מאנשי המקצוע. מתי פונים לראש 

אז פונים בהתחלה בדרך  העיר? למה לפנות לראש העיר?

המקובלת ויש גם ועדות שמיד יספרו לכם כל הפרובלמטיקה 

והבעייתיות שיש כל הזמן עם הנושא של הועדות, של ועדות של 
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מתקיימות בזמן. כמה חסר עד היום שלא  משרד החינוך שלא

 קיימו? מקיימים עכשיו, כמה? תזרקי מספר. 

שעוד לא הסתיימו וכבר מתחילים את שנה  50עכשיו בפועל יש  גב' אריאלה קידר:

 הבאה. 

שעוד לא הסתיימו, שלא ועדות שבשליטה של העירייה.  50 מר מוטי ששון:

 בשליטה של משרד החינוך. ועד שלא,

 ועדות חריגים? ה צ'פליצקי:גב' נע

 כל הזמן חריגים.  גב' אריאלה קידר:

מכיר את הדברים כל הזמן חריגים. אני חוזר ואומר, חברים. אני  מר מוטי ששון:

שאמרה מנהלת המחוז, חיה שיטאי. האלה. אני אגיד לכם מה 

התקשרתי אליה ואני אומר לה תגידי לי מה קורה? היא אומרת 

במצב הכי טוב שיכול להיות מכל הערים  לי מוטי העיר חולון

שבמחוז שלי. הכי טוב מכל מה שקורה. רבותיי, יש בעיה עם כל 

מה שאתם מעלים. חברה, תעיף את החברה יהיה לך חברה 

אחרת. חבר'ה, אתם לא יודעים מה קרה. מנכ"ל העירייה ארז 

אישית, עם כל ההיסעים ישב, יום וליל ישב איתם מטפל ניסים 

האנשים האלה לא נחו לשנייה ואני מדבר איתך על ותשמעו. 

דברים שאני ישבתי עם ארז וגם בימי שישי וגם בערבי חג. אין 

דבר כזה. כולם עובדים סביב השעון. יש מצוקות ויש בעיות 

ולא יעזור שום דבר. אנחנו מנסים לעשות, ברמה הארצית. 

ז למזער את הבעיות האלה. לכן אני אתן את רשות הדיבור. אר

 אתה רוצה ראשון לדבר?

 אפשר עוד משהו אחד קטן? משהו טכני יותר. גב' נעה צ'פליצקי:

אני קיבלתי הרבה פניות מהורים שניסו כל הזמן להגיד להם  מר יעקב אחדות:

שזה לא הבעיה של העירייה, זה לא הבעיה של העירייה. אני 

חודש  מכיר ילדה שהיא חודש ימים, רק היום היא נסעה אחרי

ימים לאלעד והאימא טרטרו אותה הלוך ושוב, הלוך ושוב. רק 

כשהפעילו את כל הזה היא קיבלה יחס ממש לא הוגן מבחינת 

האנשים שעובדים יומם ולילה כמו שתיארת אותם. האימא באה 

ואומרת לי מה זה ילדה בחינוך מיוחד, חודש ימים היא הייתה 



   552פרוטוקול מס  02.10.2022ליום   58חולון  ישיבת מועצה שמן המניין מס'  18 -מועצת העיר ה

 
25 

ש בעיה. יש בעיה אצל סבתא. לפחות תבואו, תגידו תשמעו י

אנחנו מנסים לעזור לכם. לא להאשים את האימא. תביאי לי 

סמל מוסד, תביאי לי זה, תביאי לי זה. היא הביאה את הכול, 

הכול, הכול. רק כשהפעלנו לחץ דרך זה ודרך זה וזה אז היום 

היא נסעה פעם ראשונה לגן. אז אני מבין ומעריך, אני מעריך את 

 ל לפעמים,העבודה של העירייה אב

דקה רגע. יש את הדברים הקטנים שאתה מעלה שהם יכולים  מר מוטי ששון:

לתת לך תשובה. אם יש לפעמים מקרים שלא יכולים לתת 

תשובה כי יש פה צנעת הפרט. אז לא כל דבר יכולים לתת תשובה 

אבל אני אומר לך כמי שאישית טיפל בכל מיני בעיות, העסק 

אני ראש עיר לא הייתה שנה הזה מצב שהוא לא היה מאז ש

 ,כזאת. עכשיו, יותר ילדים שבאים

 נכון, בגלל החוק החדש יש יותר ילדים.  גב' נעה צ'פליצקי:

עכשיו לכן אני, רק אני אומר עובדתית על הכמויות. יותר מאשר  מר מוטי ששון:

כל שנה בעשרות אחוזים יותר. ויש יותר חשיפה וכל אחד רוצה 

יע לו, את יודעת מה למה שאני אספר? לסחוב את התנאים שמג

 את המקצוענית.

 אני רוצה רק הערה אחת. גב' נעה צ'פליצקי:

 רגע בואי אחרי שהיא תדבר. מר מוטי ששון:

הערה, לא, לא זה לא קשור. זה קשור למשהו מאוד כללי. חלק  גב' נעה צ'פליצקי:

. אז אני אומרת ככהמהתסכול של ההורים נובע מזה שלא עונים. 

 נכון, לא תמיד אפשר לענות. לא, לא, שנייה. 

 אבל בואי, מר מוטי ששון:

אנשים מוגבלים ביכולת שלהם לענות. שנייה. לתגבר בתקופה  גב' נעה צ'פליצקי:

 הזאת,

אבל מתוגבר. אתם לא שומעים אותם ואתם קובעים כל מיני  מר מוטי ששון:

 עובדות.

כמה דברים בסדר? טוב שלום, ערב טוב. תודה  אז אני רגע אגיד גב' אריאלה קידר:

על ההזדמנות להשמיע את הדברים. אני רגע רוצה להתחיל ככה 

בקצת היכרות עם מה זה החינוך מעבר לחינוך מיוחד ומעבר 
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ק וכמו שככה הזכיר שי קינן. להציג קצת כמו שאמר דוקטור רו

אז רק לסבר את האוזן במספר נתונים. המערכת מונה השנה 

בתי ספר יסודיים שמורכבים  30תלמידים. יש לנו  37,557

בתי ספר  8גנים,  321מחינוך ממלכתי, ממ"דים וממ"ח. יש לו 

שנתיים  6בתי ספר  12שנתיים יש לנו  6לחינוך מיוחד ובתי ספר 

 6בתי ספר תלת שנתיים. לגבי האוכלוסיה החרדית יש לנו  3-ו

יין חינוך בתי ספר, חלק של החינוך העצמאי וחלק של מע

התורני. עכשיו כדאי שתכירו, כשאנחנו אומרים על פתיחת שנה 

שהייתה כל כך מורכבת אני לא הייתי מדברת כל כך בהכללות. 

טוב ודובר על זה רבות ואני לא יש אזורים שבאמת היה פחות 

אתחמק ואני אתייחס לדברים שאמרתם ויש דברים דווקא 

נו השנה שני בתי ספר שהיינו מאוד מאוד גאים בהם. למשל פתח

חדשים. היה מאתגר מאוד, פתחנו בקמפוס. משרד החינוך לא 

אישר לנו תקציבים, במקום אחד הייתה לנו בעיה עם קבלן. 

חסכנו בקמפוס, בחנקין, פתחנו חטיבת ביניים צומחת. פתחנו 

בית ספר יסודי צומח שנקרא שלווה. לביאת חן, בית ספר חרדי 

חדש, מפואר, מכובד, יפה מאוד  לבנות העברנו אותו למשכן

וההתרגשות הייתה רבה. הבנות של בית יוסף, חרדי, עברו 

 למתחם של בנות מנחם. המבנה הזה,

 שעבר שיפוץ. מר מוטי ששון:

מיליון ש"ח. זה היה הסכום. בית ספר  2.5-המבנה הזה שופץ ב גב' אריאלה קידר:

ל ובית שחקים שזה בית ספר למתבגרים אוטיסטים. בית ספר גד

ספר צומח, הוא גדל והמשכן הקודם שלו היה משכן שאף אחד 

מאיתנו לא יכל לחיות בשלום עם השהות של הילדים שם 

כיתות. העברנו אותם למבנה חדש  4-ותוסיפו לזה שהוא גדל ב

במקום שהיה מתיה מאור. גם בית הספר הזה שופץ והותאם 

 לצרכים המיוחדים של הילדים.

 זמני אבל לא? הוא גם מר שחר האס:

 סליחה? גב' אריאלה קידר:

 הוא גם זמני. היה אמור להיפתח הרי, מר שחר האס:
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נכון, משרד החינוך לא גמרנו את כל הדברים, אוקיי. אז באמת  גב' אריאלה קידר:

הוא גם שופץ וההתרגשות של ההורים ומכתבי התודה שקיבלנו 

ם, מרכז מההורים היו מרגשים מאוד. פתחנו השנה מרכז לילדי

למצוינות של תלמידים שלא עברו בשני אחוזים, פספסו את 

מבחני המחוננים ובאמת רק מי שעבר והגיע לשני אחוז פחות. 

מרכז לתלמידים מצטיינים פתחנו בבית ספר ישעיהו לתלמידי 

ד'. חשוב שתכירו שילדים בגני ילדים הפריפריאליים -כיתות ג'

נחנו מאמינים שזה אנחנו משקיעים כעיר בלימודי שחמט, א

חשוב. קצת חשיבה אסטרטגית, קצת מילוי הפנאי מעבר 

למסכים וקצת יכולת לאיפוק, שליטה ותכנון. השפ"ח, ראש 

ה תקן מיוחד לטיפול בחרמות. אנחנו באמת משקיעים העיר הקצ

בחרמות. לא רוצים שאף ילד יחווה את הדבר הזה ופסיכולוג 

וך ניסיון לתת מענה מיוחד מלווה צוותים של בתי הספר. מת

למצוקה בכוח אדם בהוראה אנחנו, אנחנו עשינו שיתוף פעולה 

עם סמינר הקיבוצים ואנחנו עיר שמכשירה סטודנטים בהסבת 

הכנסנו תכנית אקדמאי כדי לתת מענה לחסר בכוח אדם. 

בחטיבת ביניים מלקות ללמידה. זאת היא תכנית מערכתית 

לדים שיש להם בחטיבת ביניים שמאתרת ומטפלת את הי

לקויות למידה והפרעות קשב. בדרך כלל עושים רק אבחונים 

ולא הרבה קורה איתם. עכשיו, יש גם אבחון וגם טיפול ממוקד 

החל מחטיבת ביניים. קיבלנו את תוצאות הבגרויות. אנחנו 

נמצאים ללא חינוך מיוחד, מאוד בעייתי להכניס את החינוך 

. עלייה 89.2חינוך מיוחד, המיוחד כי יש כאן הרבה בתי ספר ל

 5. 83.2מאוד מרשימה בהישגי הבגרויות. עם חינוך מיוחד 

יחידות בגרות במתמטיקה, כל תלמיד רביעי בעיר, אני רוצה 

יחידות  5שתדעו זאת מהפכה. כל תלמיד רביעי בעיר מסיים עם 

 לימוד במתמטיקה. 

 יחידות? 5בלביאת חן גם יש  גב' נעה צ'פליצקי:

לביאת חן עכשיו נכנסו לתהליך עם קרן טראמפ. אחוז הנשירה  קידר: גב' אריאלה

. אין כמעט ערים, ערים עם 0.3בעיר הוא מהנמוכים בארץ, הוא 
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בתי ספר שלנו, עוד  6אחוז נשירה.  0.3פערים בנתון. אנחנו  0.7

בתי ספר שלנו נמצאו כבתי  6שני דברים עם קצת מקור לגאווה. 

שנתיים  6רתיים יהודיים. בתי ספר ספר מצטיינים, ערכיים, חב

ברמה הארצית. והדבר האחרון שאני כל כך גאה בו, אה לא 

אמרתי, על בית רוטר אמרתי? לא. לא אמרתי בית רוטר שאנחנו 

פותחים את בית רוטר, איפה זה? כאן, כאן, אני לא יודעת, 

מאחור. פותחים פה את בית רוטר. זה מרכז טכנולוגי 

תחומים. פעם אחת הוא  3-לתן מענה מהמתקדמים בארץ שנו

נותן מענה בהיבט הטכנולוגי לתחום התקשורת בהקשר הרחב. 

גם מדיה ויזואלית וגם תקשורת רדיו וגם קולנוע. פעם שנייה 

הוא נותן מענה לעיצוב המוצר שזה מתכתב עם מה שנעשה 

ופעם שלישית כתעופה וחלל. עכשיו, הילדים שלנו,  Eבקמפוס 

בהתחלה זה ישרת אך ורק את תלמידי התיכון. התלמידים שלנו 

ם, כבר השנה חטיבות ביניים, בהמשך זה ירד לחטיבות הביניי

בתי ספר היסודיים. והמטרה שלנו והמוטיבציה שלנו זה לא רק 

שהילדים שבא להם באופן טבעי שיש לו אבא מהנדס או אימא 

כזאת הם אלה שיגיעו למקומות האלה. המטרה שלנו לדחוף את 

לדים שלא באופן טבעי מגיעים בעצמם ואין להם בתים הי

 שדוחפים אותם לשם. והדבר האחרון,

 מיליון ש"ח. 20וזה בהשקעה של  מר יוסי זיידה:

מיליון ש"ח. ודבר אחרון שיש כאן איזשהו  20בהשקעה של  גב' אריאלה קידר:

אירוע שהוא אירוע, סליחה, שחשוב שתכירו אותו. זה ממש 

סינגולרי. אנחנו פותחים בית ספר לרפואה מבחינתי אירוע 

דיגיטלית. בית ספר ארצי. קיבלנו הכרה של משרד החינוך, 

 קיבלנו,

 ביחד עם המכון הטכנולוגי. מר מוטי ששון:

יחד עם המכון הטכנולוגי. מתוך, יש כאן ממש ציונות  גב' אריאלה קידר:

מוניציפאלית. מתוך רצון לתת מענה למצוקה של רופאים 

אנחנו פותחים מסלול  HITת בארץ וקיימת בצבא יחד עם שקיימ

שהוא יפוצל לשניים. מכיתה ט' תלמידים מכל רחבי הארץ יוכלו 
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להתקבל לבית הספר, כמובן שימצאו מתאימים. ילדים שיגידו, 

אומרים כבר בסוף כיתה ח' אני משאת נפשי להיות רופא. ילמדו 

ב הם יקבלו שנים זאת אומרת בסוף י" 4במסלול הזה, בתוך 

תואר במדעים. מי שירצה ימשיך, יש לנו כבר הסדר עם 

אוניברסיטת ירושלים ועם הצבא, ימשיכו בלימודי רפואה ובגיל 

הם יהיו רופאים. וילדים שיגידו לא בא לי להיות רופא, לא  22

בא לי להיות רופא אבל עולם של הרפואה מעניין אותי. העולם 

כו בפיתוח של רפואה, של הרפואה מעניין אותי הם ימשי

 דיגיטציה ברפואה.

 יהיו רופאים? 22בגיל  מר יעקב מזרחי:

 כן, יסיימו את הלימודים. גב' אריאלה קידר:

 כמו עתודאים.  עו"ד יונת דיין:

יסיימו את הלימודים. לא, אז יסיימו את לימודי הרפואה  גב' אריאלה קידר:

תכף אני אגע  ת. אוקיי אז רגעויתגייסו לצבא, בסדר אני מדייק

 בהסעות. מורן אני לא מתחמקת.

 אני לא חשבתי לרגע שאת מתחמקת. :מר מורן ישראל

בסדר, עכשיו יחד עם זה עם כל הדברים שכל דבר לא קורה  גב' אריאלה קידר:

מעצמו ולא קורה ככה אני גאה ואני עוד דבר אחד שאנחנו עסקנו 

השקעה השנה באופן בולט והיה שיפוץ מבנים של בתי ספר ב

גבוהה מתמיד. עכשיו, המבנים בעיר, רוב המבנים הם מבנים 

ישנים. עכשיו, יש השקעה מאוד מאוד גבוהה שהיא אפילו לא 

 מיליון. 4.5ניכרת בעין. סתם לדוגמה 

מיליון ש"ח שאתם לא  4.5רק הלוחות חשמל בבתי הספר כמעט  מר ארז ניסים:

 רואים את זה בעין.

 לא רואה את זה.אף אחד  גב' אריאלה קידר:

 ים רק צריך לדייק.אנחנו רואים, אנחנו מאשרים את התב"ר :מר מורן ישראל

 לא רואים, לא רואים. זה לא נראה. גב' אריאלה קידר:

 לא בסדר, רק נזכור פרוצדורלית שזה מגיע לאישורנו. :מר מורן ישראל

 זה לא משרד החינוך מממן, זה הכול מכספי העירייה. מר מוטי ששון:
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ותקרות אקוסטיות שלא תמיד רואים בגני הילדים וצביעה  ב' אריאלה קידר:ג

 חיצונית שכן רואים.

אנחנו עוברים בגני ילדים ואני רואה את הגנים  איזה גני ילדים? מר יעקב אחדות:

 , עזה.שלנו

רק שניה, סליחה, תן לי לסיים. אתגרים. יש לנו אתגר מאוד  גב' אריאלה קידר:

וח אדם שחסרים מורים במערכת. היינו גדול, אתגר של כ

בסיטואציה, אפרופו מה שאמרתם ותכף אני ארחיב, שיש לנו גן 

ילדים מוכן לחינוך מיוחד ואין לנו צוות כי הצוות הוא צוות של 

משרד החינוך. אין מי שיבוא וילמד את הילדים בגן הילדים ואת 

ים המורים אני לא יודעת אם אתם יודעים, זה לא אנחנו קולט

ומשבצים. זה משרד החינוך. חסרים לנו גם מורים בעל יסודי 

במקצועות מסוימים שמאוד מקשה על תפקוד המגמות ואנחנו 

מנסים, אני לא אלאה אתכם לתת פתרונות טכנולוגיים לדבר 

 הזה. אתגר נוסף שזה אתגר של החינוך המיוחד שאת זה,

נחנו רוצים שתרחיבי את לא מלאה אותנו. אלא הנקודות שא :מר מורן ישראל

 בהן, בסדר? 

 מורן, מר מוטי ששון:

אז אם אתן את הסקירה ויחסר משהו אני אשמח לענות. אז  גב' אריאלה קידר:

אמרנו אתגר של ההיסעים, שתכף אני ארחיב גם אותו ואתן גם 

מסגרות של כיתות שאין לנו מספיק מענים נתונים מספריים. 

אתן תכף נתונים שמופנים וריבוי תלמידים יותר מתמיד ואני 

לחינוך המיוחד. עכשיו נעה הזכירה קודם את הנושא של חוק 

לחוק החינוך המיוחד שבעצם הרעיון  11החינוך המיוחד, תיקון 

שלו הוא רעיון נהדר. הרעיון של החוק הזה אומר בואו נשלב את 

תלמידי החינוך המיוחד על מגוון הצרכים שלהם בתוך מוסדות 

אוקיי. כדי שהילד באמת יתנהל איפה שקורים  החינוך הרגיל,

 החיים כי בחיים, בעתיד הוא לא יהיה מופרד כל הזמן במסגרות.

 אבל זה קיים. מר יעקב מזרחי:

אנחנו רוצים שהילדים, רק שנייה, רוצים שהילדים ישתלבו.  גב' אריאלה קידר:

ואנחנו נקבע את הזכאות של הילד לא לפי מה שכותבים באבחנה 
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ל פי רמת התפקוד של הילד. נסתכל, נראה איך הילד אלא ע

מתפקד ואנחנו בהתאם לזה נחליט מה, מתי, איזה תקציב. 

והתקציב הולך עם הילד, לא למסגרת, הולך עם הילד. בפועל, 

עכשיו כל הרעיון היה שיצומצמו המסגרות של החינוך המיוחד 

רגילות. יותר ישתלבו בכיתות  וילדים, ההורים ירצו שהילדים

בפועל מה שעשה החוק הזה, כאוס. עשה בדיוק ההפך. עכשיו, 

אנחנו כל הזמן עומדים, אני חייבת להגיד, ומשתוממים. כי אם 

שנים הורים נלחמו, פשוט נלחמו על זה שהילדים  3עד לפני 

 שלהם לא יהיו בכיתות חינוך מיוחד. לא יקבלו,

 בגלל הסטיגמה. מר מוטי ששון:

לא יקבלו את ההקראה. היום אנחנו מזהים בגלל הסטיגמה.  :גב' אריאלה קידר

מגמה הפוכה. ההורים נלחמים על זה שהילד יהיה במסגרת 

חינוך מיוחד. עכשיו, לא שזה משולל לגמרי היגיון. אז אני אגיד 

רגע מה החסרון ומה היתרון. החיסרון הוא שאפשר לעשות עיגון 

עיגון, סליחה, משאבים. אני אסביר לכולכם, שאפשר לעשות 

שאפשר לעשות עיגון משאבים במיוחד בכיתות הגן. ככל שילד 

הבעיה היא שגם קטן יותר ההנחה היא שאפשר לעגן משאבים. 

היום לכל העמותות שפעלו עד השנה בתוך מסגרות כיתות 

האוטיסטים למשל, אין להם כוח אדם. אין להם מרפאים 

ם המון אנשים בעיסוק ואין להם קלינאית תקשורת וחסרים לה

שיש לזה גם אז לא ניתן לקבל את הדברים האלה. ויכול להיות 

עוד איזשהם יתרונות אחרים. אז זה לגבי החוק של החינוך 

המיוחד. עכשיו בוא נדבר על מספרים קצת. עכשיו תראו, יש לנו 

תלמידים שהם מוגדרים כתלמידים שזכאים לשירותי  3,303

ילדים משובצים במסגרות  2,529חינוך מיוחד. עכשיו, מתוכם 

 ילדים, 774יוחד בעיר ומחוץ לעיר. חינוך מ

 יש לך נתונים כמה כמה? מר שחר האס:

ילדים הם זכאי שירות של חינוך מיוחד  774כן אני רוצה לפרט.  גב' אריאלה קידר:

שמשולבים בתוך בתי ספר רגילים מה שאנחנו קוראים ילדים 

 מחוץ לעיר יש לנו, ם. דיפרנציאליים, אנחנו מגדירים אות
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סליחה, לכולם יש מענה היום? כלומר לכל אחד יש את אותה  מר שחר האס:

 סייעת?

 , לא. לא כל אחד צריך סייעת.לא גב' אריאלה קידר:

 אוקיי. מר שחר האס:

ספקטרום. אני רוצה  יש, לא כל אחד צריך סייעת. לא כל ילד גב' אריאלה קידר:

טוב רותי תוסיף תכף על מה שאני אוסיף  להגיד, אנחנו מדברים,

 ברשותך, בסדר.

 אז רק להבין רותי אחר כך את הפערים אם אפשר, בסדר? מר שחר האס:

 ,590-עכשיו אני רק אגיד ש גב' אריאלה קידר:

 יעקב. מר מוטי ששון:

ילדים לומדים  591ילדים הם לומדים מחוץ לעיר, בסדר.  591 גב' אריאלה קידר:

 החינוך המיוחד. מכלל תלמידי

 זה כולל את החרדים ואת, גב' נעה צ'פליצקי:

 רק שנייה. כל המגזרים. גב' אריאלה קידר:

 ?3,000-מתוך ה מר שחר האס:

כן. אני רוצה שתבינו שעיר, אני חושבת שהרבה  3,303מתוך  גב' אריאלה קידר:

כבוד יש, באמת, בלי שום קשר ולא בגלל שיושב כאן ראש העיר, 

אומרת את זה בכל מפגש. אני מאוד גאה בעיר חולון על  אני ככה

הבחירה הערכית שהיא עשתה. זה לא ברור מאליו שעיר חולון 

בתי ספר של ילדים עם  8-בתי ספר לחינוך מיוחד ו 8תפתח 

עיות מורכבות, שחלקם מוזנים וחלקם מונשמים, אוקיי, ב

רים וילדים עם בעיות נפשיות מתבגרים וילדים אוטיסטים מתבג

וילדים עם בעיות התנהגות מתבגרים וילדים עם מוגבלות שכלית 

ובאמת ילדים שהם נמצאים באמת מורכבים מאוד. הילדים 

המורכבים ביותר והעיר חולון בחרה לקלוט את הילדים האלה 

 בעיר שלה.

 לזכותו של מוטי ייאמר שזה, :מורן ישראל מר

 רק שנייה, שנייה, גב' אריאלה קידר:

 בסדר אני רוצה להגיד משהו טוב. :מורן ישראל מר
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לעולם, רק שניה. אני כבר אתן לך תן לי לגמור. אבל לעולם העיר  גב' אריאלה קידר:

לא תוכל לתת מענה, רק שנייה. לעולם העיר לא תוכל לתת מענה 

 לכל קשת התלמידים ולכל ספקטרום התלמידים.

 ולכל הגילאים. מר יעקב מזרחי:

 ולכל המגזרים גם. ולכל הגילאים ידר:גב' אריאלה ק

ובאתנחתא אני אומר שלזכותו של ראש העיר ייאמר שזה לא  :מורן ישראל מר

משהו שהוא חדש. לאורך כל השנים החינוך המיוחד היה קרוב 

ללבו והוא טיפח וסייע איפה שהוא יכול. דווקא בגלל זה 

 לשמוע יותר בפירוט. הנושאים שאנחנו מעלים אנחנו כן נשמח

 גם המנכ"ל ידבר, גם רותי. יש לנו זמן. מר מוטי ששון:

אוקיי. אז זה לגבי המסגרות של החינוך המיוחד. רק להגיד לכם  גב' אריאלה קידר:

 כיתות לחינוך מיוחד בתוך בתי הספר הרגילים. 111שיש לנו 

 תונים. היא אומרת פה, נותנת נרגע, רגע, אתם מדברים.  מר מוטי ששון:

 כיתות חינוך מיוחד. 111וכדי לסבר את האוזן,  גב' אריאלה קידר:

 מתוך בתי הספר הרגילים? מר שחר האס:

 98ובשנה שעברה, רק לסבר את האוזן, בשנה שעברה היו לנו כן.  גב' אריאלה קידר:

גנים של  51כיתות ויש לנו  111כיתות חינוך מיוחד והשנה יש לנו 

גנים. זאת אומרת אנחנו  45עברה היו לנו חינוך מיוחד ובשנה ש

כל הזמן בגידול, כל הזמן בגידול. ובכל מסגרת אנחנו שמים 

ילדים מעל התקן שאנחנו עושים את זה בכאב רב כי המשמעות 

היא לשים ילד מעל התקן זה שילדים יכולים לקבל שירות פחות 

 טוב, בוא נגיד את זה כאן, בחינוך.

 על התקן הם לא מקבלים,רגע מ גב' נעה צ'פליצקי:

 ילדים, 8נגיד אם  גב' אריאלה קידר:

 ,8אם התקן  מר מוטי ששון:

 כן אני יודעת. גב' נעה צ'פליצקי:

 אין ברירה שמים כי אין. הכול באישור משרד החינוך. מר מוטי ששון:

 אנחנו לא עובדים בלי משרד החינוך. גב' אריאלה קידר:

 קרה לך?אין ביטוח, מה  מר יעקב מזרחי:

 לא, לא קשור לביטוח. גב' נעה צ'פליצקי:
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 הכול קשור, מה לא. מר יעקב מזרחי:

 זה קשור למשאבים. גב' נעה צ'פליצקי:

עכשיו מבחינת תלמידים והיסעים. יש לנו, אני רוצה שתקשיבו  גב' אריאלה קידר:

הם  1,672תלמידים שהם זכאי הסעה.  2,234לנתונים. יש לנו 

 בחינוך המיוחד.

 כמה? סליחה? ר שחר האס:מ

הם חינוך  1,672זכאי הסעה.  2,234 סך הכול המספר הכללי? גב' אריאלה קידר:

הם תלמידים בחינוך הרגיל כמו תלמידים למשל  562-מיוחד ו

ממלכתי דתי שאין להם בית ספר באזור המגורים שלהם העיר 

מחויבת להסיע אותם. תלמידים של הממ"ח העיר חייבת להסיע 

 אותם.

אני חייב שאלה פה אריאלה סליחה. בנושא ההסעות שאת  מר יעקב מזרחי:

תלמידים שזכאים להסעה. ישנם  2,200טוענת שמגיע, יש לנו 

 קריטריונים להסעה נכון? המרחק מהבית לבית ספר. 

 לא בהכרח בחינוך המיוחד. גב' אריאלה קידר:

אני למשל פנו אליי מגבעת חולון  אוקיי לא לאו דווקא במיוחד. מר יעקב מזרחי:

מטר. האזור שומם. זה לא  100שם בחולות שיש שם הפרש של 

מטרים לא מאשרים להם הסעות והם  100מרכז העיר ובגלל 

 אומרים הילד שלי יירד ברחוב, במקום הזה לבד.

 אני יודעת, אנחנו מכירים את הבעיה הזאת. גב' אריאלה קידר:

 זה אומר? מכירים מה מר יעקב מזרחי:

 בזה בפרוטרוט.אני מכירה  גב' אריאלה קידר:

מטר רוצים ילד שילך, לא זה לא יאומן אבל מוטי זה לא  100על  מר יעקב מזרחי:

 יאומן.

 תמיד יש, מר מוטי ששון:

אם זה מרכז העיר אני יכול להבין יש אוטובוסים. בשיא  מר יעקב מזרחי:

 השממה?

 דרות שהם יכולים לעבור שם.בזמנו התקנתי שם ג מר מוטי ששון:

 ילדים.  4-5אמרת שאין בעיה של כסף. אתה יודע מה הסעה,  מר יעקב מזרחי:

 גם מחוץ לעיר? בכלל? זכאי הסעה בתוך העיר או 2,234 :מר מורן ישראל
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 חבר'ה אתם רוצים לתת לה לסיים את הדברים שלה? מר מוטי ששון:

ר קודם שלאורך כל השנה מתקיימות עכשיו אני אגיד, נאמר כב גב' אריאלה קידר:

ועדות ואני רוצה שתעשו הבחנה בכל התלונות. כי בחלק גדול 

מהתלונות שהעליתן הן מוצדקות, אוקיי. חלקן אינן מוצדקות. 

עכשיו אני רוצה להגיד לכם. מה שאנחנו עדים תמיד והשנה 

יותר, זה שאנשים לא יודעים לקבל את הלא, שחר, אנשים לא 

את לא כתשובה. עכשיו אתם גם צריכים לעשות  יודעים לקבל

הבחנה. יש ילדים שיש להם שיבוץ, אוקיי. יש לנו ילדה למשל, 

לא משנה, שיש לה שיבוץ בבית ספר מסוים בחינוך מיוחד 

והאימא מסרבת לקבל את השיבוץ. היא רוצה בית ספר אחר 

אבל בית ספר אחר לא מסכים לקבל אותה כי הוא לא מתאים 

ל הילדה. עכשיו האימא בבית, הילדה בבית. האימא לאבחון ש

מסרבת לשלוח אותה לבית הספר. עכשיו זה לא ילד אחד ולא 

שניים כאלה, אוקיי. היא מסרבת לשלוח אותה לבית הספר אבל 

עד שהיא לא תקבל את המסגרת שמתאימה לה כנראה הילדה 

תישאר בבית או שנצליח להתקדם טיפה, אוקיי, איתה בלא 

מה, באיזשהו רעיון. עכשיו יש לא מעט הורים. יש להם יודעת 

שיבוץ והם אומרים אין לי שיבוץ, הילדה בבית, אתם לא דואגים 

לילדה, אוקיי. אז אני רוצה שתדעו שיש גם את הדבר הזה אוקיי 

 וגם אצל החרדים.

 בתוך הפניות האלה? :רן ישראלמר מו

 כן. גב' אריאלה קידר:

 שנייה, שנייה.רגע  רן ישראל:מר מו

 האחוז הוא קטן מאוד בעיר? גדול? שאין להם שיבוצים? מר יעקב מזרחי:

יומיים מקבלים פניות. -אריאלה תסמכי עלינו שאנחנו לא יום מר מורן ישראל:

כשאנחנו מקבלים פניות אנחנו שואלים את השאלות האלה. 

אנחנו, תסמכי עלינו שאנחנו יודעים גם לדרוש את האופן שבו, 

נו רואים את האמת ואנחנו יודעים גם לברור בסדר. אז אני אנח

 רק שם את זה על השולחן, אנחנו יודעים לברור. 

 חבר'ה תנו לה לדבר, לסיים. מר מוטי ששון:
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על זה. עכשיו אני רוצה לספר אוקיי, אוקיי. אז זה ככה להגיד  גב' אריאלה קידר:

קרה מה קרה שנה שבאמת כולם אומרים מה קרה השנה, מה 

השנה. שדרך אגב כל שנה בתחילת שנה בנושא היסעים יש חוסר 

שקט. השאלה עד כמה חוסר השקט הזה גדול וכמה זמן נמשך 

חוסר השקט הזה. אז אני אגיד שהייתה החלטה לצאת למכרז 

חדש בסביבות חודש יוני מתוך כל מיני סיבות וגם מתוך זה 

צריכים שחשבנו שצריך להעלות לקבלנים את המחירים שהם 

לקבל מחיר שהוא מחיר יותר ריאלי. ההנחה שלנו הייתה שאם 

ניתן מחירים יותר ריאלים חלק גדול מהבעיות שלנו ילך 

 ויצטמצם ואנשים ירצו יותר לעבוד בעיר חולון.

מבין את הרציונל. איך  איך אתה עושה את זה במכרז? לא, אני :מר מורן ישראל

 יונל שלו הוא הפוך. אתה עושה את זה במכרז? כי מכרז הרצ

 למה? גב' אריאלה קידר:

 כי הוא תחרות והרציונל של מי שמגיש הכי נמוך. :מר מורן ישראל

 במכרז,  מר מוטי ששון:

 לא אני רוצה להבין. השערוך לחברי הועדה שהם אומרים? :ישראלמר מורן 

אז  לא, לא, לא. קובעים, בדרך כלל כשיש מכרז ברמה העקרונית מר מוטי ששון:

מישהו מהגזברות מכניס לועדת המכרזים מכניס את האומדן 

פערים גדולים אז אתה פוסל  יששלו וזה קנה המידה. עכשיו, אם 

את המכרז. אם זה לא פערים גדולים ואתה יכול לחיות עם זה 

 אתה לוקח את זה. לכן גם פה שמו את האומדן.

 אם מישהו היה מגיש, :מר מורן ישראל

 ן דוגמה, תן דוגמה.ת מר מוטי ששון:

לא, אם מישהו היה מגיש בדיוק את אותו מחיר שהמכרז,  :מר מורן ישראל

 שהזכיין הקודם היה מגיש.

 הוא לא היה זוכה. מר מוטי ששון:

 הוא לא היה זוכה כי זה היה נמוך מהאומדן החדש? :מר מורן ישראל

 היה מחירי מינימום, קבענו מחירי מינימום. גב' אריאלה קידר:

 לא, אני שואל שאלה ספציפית כדי להבין אחרת אני לא מבין. ר מורן ישראל:מ
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תדע לך הזול הוא יקר. הזול הוא יקר. אם מישהו נותן לך במכרז  מר מוטי ששון:

מחיר נמוך, תיזהר לך. דקה, דקה. כי בדרך הוא ימצא את הדרך 

כל הזמן איך להרוויח יותר בכל מיני טריקים כאלה ואחרים 

 עדיף לשלם מחיר הוגן.שה. אז לכן אני אומר, שהוא עו

 צריך להיות חבר ועדת מכרזים כדי להבין את הסוגיה הזאת. :מר מורן ישראל

עדיף לשלם מחיר הוגן והגון ולא להיות תלוי בכל מיני פעולות  מר מוטי ששון:

 כאלה ואחרות שהיזם עושה לנו.

ו רוצים זה לצאת למכרז. אני רוצה להגיד שהדבר האחרון שהיינ מר ארז ניסים:

תאמין לי. הדבר האחרון שאני רוצה את הכאב ראש זה לצאת 

למכרז ואת הדבר הזה. ולכן ההחלטה האם לצאת למכרז או לא 

זה אחרי עשרות ישיבות ואחרי עשרות דיונים והבנה שאין 

ברירה אחרת. אנחנו בסוף צריך להביא למצב שהקבלן עובד 

א שאני אשלם לקבלן מאחורי בהתאם לחוק, בהתאם למכרז ול

הראש אלא בדרך הכי נכונה שיכולה להיות ולכן העלינו בהתאם 

לתחשיב שהגזברות עשו ובהתאם למשרד החינוך הרי בסוף גם 

, sayא גם יש לו משרד החינוך שהוא מממן חלק מההסעות הו

הבנה שאנחנו צריכים  גם לו יש אמירה ולכן עשינו מכרז מתוך

להעלות את המחירים על מנת שנוכל לשלם לקבלנים באמת את 

המחיר הריאלי שצריך לשלם לקבלנים ועל מנת שנוכל באמת 

לעמוד באתגר הזה שיהיו לנו מספיק נהגים ומספיק קבלנים 

 זה הסיבה,שירצו להשתתף במכרז. 

אז אני מניח  בדבריך אתה רק אומר שהיו עשרות דיונים :מר מורן ישראל

שהסוגיה הזאת היא לא סוגיה חדשה ושוב נשאלת השאלה, לא, 

למה בסוף זה מגיע לועדת מכרזים ביוני? למה זה מגיע בקצה 

 כי בסוף, אם יש עשרות דיונים כאלה?

 בסדר, להבא זה לא יהיה. מר קובי מכלוף:

ובי שכל לא, בסדר. אין בעיה. ככה אנחנו לומדים. אני, שתדע ק :מר מורן ישראל

 שאלה שנשאלת פה אני בטוח שיקפידו עליה אחר כך.

 מורן, מורן.  מר מוטי ששון:
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למה אתה יודע שבועדה עצמה גם אמרו שלא יהיה מספיק כוח  גב' אלינור מטלון:

 אדם ושעדיין לא יהיה,

חברים, מורן בכל מקרה זה לא רק הקטע הנקודתי של  מר מוטי ששון:

הצעות. מגישים הצעות מעבר כאלה שמגישים  יש המחירים.

 ליכולת שלהם.

 לא, בעניין המחיר הבנתי. את עניין, :מר מורן ישראל

הם מעבר ליכולות שלהם מגישים. רואים וואלה, מחיר טוב  מר מוטי ששון:

 העירייה נתנה בוא ניקח עוד. אבל אין להם את הכלי רכב האלה.

 ות.אין קבלנים ואז עם הקבלן נהיה בעי מר יעקב אחדות:

ולקח קבלן משנה. תאמין לי, זה ישב עם זה הרבה זמן, ארז.  מר מוטי ששון:

ביקשתי ארז קח את זה לידיים טפל בזה באופן אישי. טיפל בזה. 

הוא אכל מרורים. תספר, תספר. ארז תספר להם מה אתה עובר. 

מה זה דיונים. סתם דיונים ודיוני סרק? לא דיוני סרק. עכשיו 

 כשיש מכרז, 

 אנחנו לא מזלזלים חלילה בארז או בדיונים. :ורן ישראלמר מ

לא, לא, אתה אומר עשרות דיונים. זה לא משחק. הוא ישב  מר מוטי ששון:

 ה אתה עברת.וכשאתה רואה, עזוב תספר אתה מ

אנחנו יודעים מהתושבים שארז שהוא משיב לכולם ויושב  גב' נעה צ'פליצקי:

 בדיונים.

 אז אני מדר על הנושא שאני רוצה לדבר. לא קשור,  מר מוטי ששון:

אני אומר אני במהלך הקיץ ועם פתיחת שנת הלימודים מקבל  מר ארז ניסים:

פניות ומטפל, משתדל לטפל בכל פניה באופן אישי וגם משיב 

עונה באופן אישי ומייצר מערכת בקרה. ודרך אגב אני אגיד גם ו

אם אנחנו אמירה, בסוף לבי עם כל ילד. בסוף זה לא משנה 

נותנים מענה לאלף ילדים, מספיק שילד אחד לא קיבל את 

המענה לבי איתו. גם לי כואב, תאמין לי. אני מבין מה זה 

המשמעות של ילד שיושב בבית ולא מקבל פה מענה. זה הדבר 

 האחרון שאני רוצה שזה יקרה.

ביל לספטמבר? לא אני רגע רוצה בש 1-כמה ילדים כאלה היו ב :מר מורן ישראל

 להבין, כי בסוף קיבלנו נתוני מאקרו.
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 אני, אני, מר ארז ניסים:

שנייה. קיבלנו נתוני מאקרו על כמה יש בכל, כמה ילדים ישבו  :מורן ישראל מר

בבית. כמה ילדים לא היה להם היסעים. כמה, בואו נדבר על 

נתונים כאלה שתגידו איך פתרתם את זה או כמה היום גם 

 יושבים בבית.

 מורן, כל הזמן פותרים רק שההורים לא מוכנים לקבל. י ששון:מר מוט

 אני אגיד, מר ארז ניסים:

תן לי רק משפט אחד מורן. אני הנחיתי את כולם, אמרתי דבר  מר מוטי ששון:

פשוט. אני לא מחפש את הנוחות של ההורים אני מחפש את 

המקום המתאים לילד. לא לחפש לפי נוחות של ההורים. היו 

שהיא באה ואומרת אני ממהרת לעבודה, אני רוצה מקרים 

 שהאימא שלי תוציא את הילדה מהגן.

 אתה חוזר כל הזמן לעניין הועדות אבל מוטי. :מר מורן ישראל

 לא ועדות, לא ועדות. אתה לא שומע, זה לא ועדות. מר מוטי ששון:

 לשיבוצים שקיבלו ולא מרוצים, :מר מורן ישראל

היא רוצה להעביר את הבן שלה ליד, רגע, ליד הסבתא לא, לא.  מר מוטי ששון:

 שלה שתוציא אותה מהגן אחר הצהריים.

 בסדר אבל זה מקרה אבל יש עוד מקרים. גב' אלינור מטלון:

 תפריעי לי. אל תפריעי לי.אבל, רגע אל  מר מוטי ששון:

 אני שואלת, אני שואלת, גב' נעה צ'פליצקי:

 בסדר אבל שוב, גב' אלינור מטלון:

 אני אתן לך דוגמאות של הורים.אני אענה לכם.  מר מוטי ששון:

רגע, אני רק יכול להגיד לפני שאריאלה תמשיך את דבריה  מר ארז ניסים:

שהיקף הפניות שהיו בתחילת השנה, אין לי ספק שהיום הן 

הרבה הרבה פחות מה שהיה בתחילת השנה. לנו הכי פשוט 

שזכה בועדת המכרזים שחלקכם חברים בה,  להגיד לאותו קבלן

להגיד לקבלן אוקיי בוא אני אעשה מה שאתה רוצה. כי הרי זה 

מה שהקבלנים רוצים. וגם זה אחת הסיבות שבגלל זה יצאנו 

למכרז, כי לא רציתי לאפשר לקבלן שהוא ישלוט בי. שהוא יגיד 

 15לי איך להסיע את הילדים. אתה צודק, לא צריך להסיע 
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שיעשה להם סיבוב יום שלם כאשר אני יודע שצריך  ילדים

לחלק. ולכן בנינו מסלולים ולכן לקחנו חברה נוספת שבנתה 

גם מסלולים ואחד האתגרים זה לעבוד מול הקבלנים כי בסוף 

לנו יש גם חיוב אישי ואני לא יכול לעשות מה שאני רוצה ולעמוד 

לך. ואני  מול אותו קבלן ולהסביר לו אתה תעשה מה שאני נותן

יכול להגיד לך שבתחילת השנה חלק מהקבלנים חשבו שהם 

פופאיי, סליחה על המילה הזאת. ולצערי זה לא בעיה רק של 

חולון, זה בעיה שקיימת לצערי בלא מעט רשויות. ולכן, ולכן 

שנייה אחת, ולכן אנחנו היה דילמה אם אנחנו עושים או לא 

כרגע, לשמחתי, צמצמנו  עושים. אנחנו כרגע אני יכול להגיד לכם

יש עדיין פער, יש עדיין לצערי עוד ילדים משמעותית את הפער. 

 שאנחנו מתעסקים ויש עדיין ילדים שרק לאחרונה עברו ועדות.

אפשר רגע לשים ספוט על זה? כי אתם לא, אנחנו לא מדברים על  :מר מורן ישראל

 מה שאנחנו מדברים. 

 מורן אתה, מר ארז ניסים:

אתם צודקים. שתדעו, רגע אני אחמיא ואומר שדיון כזה נראה  :ישראלמר מורן 

לי בתחום החינוך לא היה ממתי שאני חבר מועצת עיר, לא זוכר. 

אז קודם כל תודה שאתם מדברים ופותחים ומשתפים. אחרי 

שאמרנו את זה, בואו רגע נרד לרזולוציות. כמה היו כאלה, איך 

 אתם פותרים את המקרים האלה.

 רגע, רגע, הבן אדם מדבר. עקב אחדות:מר י

 אפשר להחזיק עם מעלון לנכים של עיריית חולון.  מר מאיר חלבי:

ליך ואני אני אגיד לך. אנחנו פנינו למשרד החינוך בתחילת התה מר ארז ניסים:

אמרתי למשרד החינוך אני כמנכ"ל עירייה אסיע ילדים. אתם 

ד החינוך. אני יכולים לקבל את הפניה ואת התשובה של משר

אמרתי בוא ניקח את כל הסמנכ"לים, כל מנהלי האגפים, כל 

אחד יקבל צוות והוא יסיע את הילדים. אין לי בעיה. אני 

שיבצתי את עצמי, אמרתי למירב תשבצי את עצמי, כל היום אני 

 מסיע ילדים. התשובה שאסור.

 אין ביטוח. מר מוטי ששון:
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מאפשר. והוא לא מאפשר ולכן זה לא כי אני לא אין ביטוח, לא  מר ארז ניסים:

 רוצה.

 אם אתה לוקח נהג מונית מבחוץ,  מר קובי מכלוף:

 אני מסביר עוד פעם. לא, לא, נהג רגיל אני לא יכול.  מר ארז ניסים:

 רק חברת ההסעות.  גב' אלינור מטלון:

מבינה מה אתה מבקש אבל אני רוצה  אני רגע רוצה מורן, אני גב' אריאלה קידר:

 בכל זאת,

 יש מועצות, איך מועצות מחזיקות רכב להן? מר מאיר חלבי:

 מבחינת ביטוח,  מר קובי מכלוף:

 זה קטן, זה קטן. גב' אריאלה קידר:

 הוא מבוטח? מר קובי מכלוף:

מועצות אזוריות. מועצות אזוריות יש להן אוטובוסים שלהם  מר מוטי ששון:

אין, אין דבר כזה. אין. הרשויות לא ם מהיישובים. שנוסעי

 מחזיקות. 

אני רוצה רגע להגיד לכם עוד משהו, רגע סליחה רגע. אני רוצה  גב' אריאלה קידר:

להגיד עוד משהו, שנייה, רותי תכף תגיד משהו שהיא תדייק 

אותי. אני רוצה להגיד לכם. א', אנחנו הכי רוצים בעולם להצליח 

ו ברמות מטורפות מהתוצאה אני רוצה שתדעו. ואנחנו התבאסנ

גם אני מצטרפת לדברים שאמר המנכ"ל מבחינתי וגם מבחינת 

רותי כל ילד שלא פותח את השנה זו דרמה, ככה אני רוצה 

להגיד. זו דרמה וזה כואב וזה תקלה, רק שנייה. יחד עם זאת 

אני רוצה להגיד שחלק מהדברים קשורים בנו וחלק מהדברים 

כי אם למשל הורים רוצים כל הזמן לעשות רים בנו. לא קשו

אין לנו  ועדות ואנחנו אומרים אוקיי לשם מה אתה עושה ועדה?

מסגרות גם אם הילד שלך יימצא ילד על הרצף, אין לנו יכולת 

לשלב אותו במסגרת של חינוך מיוחד. הם אומרים אני רוצה את 

רירים מגיע הועדה, אני רוצה את הועדה. ואחר כך הם עושים ש

לנו ובועדה אומרים יש לו זכאות לקבל מסגרת של כיתת גן 

והורה אלה, ההורה הזה חושב אוטיסטית אבל אין מסגרות. 

שאם הוא יעשה שרירים ולא ישלח את הילד יהיה פתרון. אנחנו 
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מציעים לו סייעת צמודה בתוך גן רגיל ולא, והרבה מאוד הורים 

 אני רוצה שתבינו,לא הסכימו לקבל את הפתרון הזה. 

 זה שמעתי הרבה.  מר שחר האס:

לא, אני גם אגיד עוד דבר. משרד החינוך, קח בגנים, לא תקצב  מר ארז ניסים:

גנים. יכולתי לא לפתוח, בלי משרד  6אותנו השנה. פתחנו עוד 

 החינוך לא נתן. 

 גנים אוטיסטים. 6 מר מוטי ששון:

אוטיסטיים. אמרתי לא, קחו גנים רגילים, קחו עוד גנים. אני  מר ארז ניסים:

דרך אגב עכשיו עושה דיון איך אני נערך לשנה הבאה. לא מחכה 

למשרד החינוך. משרד החינוך את ההרשאות היה צריך לעשות 

עכשיו, דחה את הדיון לפברואר שנה הבאה. ברור לך שבפברואר 

עושה דיון איך אני  שנה הבאה מאוחר מדי. ולכן השנה אני כבר

 8, 6, 4גנים ואני רואה כל שנה  6עכשיו פותח בשנה הבאה עוד 

גנים. צריך להיערך. כאשר משרד החינוך מחויב והוא לא נותן 

את זה. זה חלק מהבעיה בסוף לא רק של חולון דרך אגב, זה 

 בעיה שקיימת בכל הרשויות.

 תר טוב?היערכות לפתיחת שנה הבאה תיראה יו מר קובי מכלוף:

 תראה אני מאוד, א' אני, שנה הבאה, מר ארז ניסים:

 אלא אם כן ייצאו עוד פעם למכרז. גב' אלינור מטלון:

שנה הבאה לא אמור לצאת מכרז. אין ספק שאנחנו צריכים  מר ארז ניסים:

 להשתפר במענה הטלפוני ואנחנו נשתפר במענה הטלפוני. 

 זה אני אשמח שתתייחסו. מר שחר האס:

 הוספנו, הוספנו. וטי ששון:מר מ

גם בתקינה, גם בתקינה הוספנו וגם בשנה הבאה נקים הוספנו  מר ארז ניסים:

 מוקד ייעודי נוסף שייתן את המענה ונשתדל לתת מענה אחרת.

 לפחות בזמנים האלה הקשים. מר יעקב מזרחי:

לא שהכול מושלם, בסדר.  חבר'ה אני אומר את זה עוד פעם. זה מר ארז ניסים:

 במערכת שאתה מסיע כל כך הרבה ילדים,

 קווים מסיעים כל יום. 800 קווים. 800 מר מוטי ששון:

 כמה אנשים, כמה אנשים היום, :מורן ישראלמר 
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 רשויות.  30-מוסדות ב 300-ל גב' אריאלה קידר:

 עונים לטלפון? כמה אנשים עונים היום לטלפון? :מר מורן ישראל

חכה, אז אני אענה לך על זה. יש לנו מוקד שאנשים גם לא  אריאלה קידר:גב' 

רגילים לפנות אליו למרות שפתחנו השנה פעם ראשונה מוקד 

, יושב באור יהודה עם אנשים שנמצאים איתנו במסלול חיצוני

 של תקשורת.

 יש פרסום על זה? מר יעקב מזרחי:

אבל יש גם, זה אליהם לא מעט אנשים . פנו data-יש לנו את כל ה גב' אריאלה קידר:

 כדי שפה נוכל להמשיך לעבוד.

 הציבור יודע מהמוקד הזה? מר יעקב מזרחי:

כן, פרסמנו. פרסמנו. הרבה מצלצלים עדיין למחלקת היסעים  אריאלה קידר: גב' 

 ם באמת לא יכולנו לתת לתת תשובות כמו שצריך. וש

מסתבר שהוא לא מגיע לאף אחד, היה גם מייל שפורסם שבכלל  מורן ישראל: מר

 יכול להיות שהיה דבר כזה?

 לא הבנתי. גב' אריאלה קידר:

 מייל פניות כלשהו שהיה של מינהל החינוך שאף אחד לא ענה? :מר מורן ישראל

 לא.  גב' אריאלה קידר:

 אני שואל את אריאלה, אני חושב שהיא יודעת.  :מר מורן ישראל

כן. כן. היה משהו, אני אומרת לך את האמת. מסתבר היה. לא,  גב' אריאלה קידר:

שגיליתי את זה רק במקרה ולא יודעת מי אמר לי את זה, לפני 

 שבוע,

 נראה לי אנחנו. מר שחר האס:

אתם? יכול להיות שאתם. מישהו אמר לי את לא עונה למייל של  גב' אריאלה קידר:

 הפניות שלך.

 דיברתי איתך. אני אמרתי לך, זה אני גב' אלינור מטלון:

אמרתי אין לי בכלל מייל של פניות. אני בכלל לא יודעת שיש לי  קידר:גב' אריאלה 

 מייל של פניות.

 מסתבר שיש כתובת מייל, מר שחר האס:

 באתר.  :מר מורן ישראל

 של פניות ציבור למינהל חינוך. מר שחר האס:
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 ני,שנים אני פה ולא ידעתי, פעם ראשונה שא 5 גב' אריאלה קידר:

 אף אחד לא יודע. מר שחר האס:

אבל יש את פניות הציבור שדרכו אנחנו מקבלים. אז רק עוד דבר  :גב' אריאלה קידר

 אחד.

 מה שכן, סוזי תמיד עונה. גב' נעה צ'פליצקי:

אז רק שנייה. אז פתחנו מוקד, אנחנו עושים בקרות שטח. לקחנו  גב' אריאלה קידר:

פלטפורמה טכנולוגית ומלווה  את חברת מדע"ר שנותנת לנו

אותנו וכן אני אגיד שבאמת, לסיום אני אגיד ורותי עוד תוסיף 

כמה דברים שתראו, כל הנושא של השיבוצים שקשורים מחוץ 

לעיר תמיד זה בעייתי כי כל עיר רוצה לשבץ קודם כל את 

הילדים שלה ברגע שהיא נותנת תשובות חיוביות לרשויות 

ות והאשכולות נקבעות על ידי משרד אחרות. המסגרות שנפתח

החינוך ומתי שפותחים לנו פותחים לנו. ואתם יודעים, אמרתי 

כבר שלמשל לא יכולתי לשחרר שיבוצים של תלמידי כיתות א' 

 14-מורות ל 4כיתות כי באמצע חודש אוגוסט היו לי רק  14-ל

כיתות. והפכנו את העולם כדי להשיג מורות ובאמת בסוף השגנו 

הכיתות בתנאים כאלה, בתנאים אחרים אבל פתחנו.  14-ל

ואמרתי שכל הזמן הועדות מתקיימות ולא נפסקות. ודבר אחרון 

שלדעתי שזה פחות קשור קובי בנושא של שאני רוצה להגיד, 

 תאריך המכרז למרות שהתאריך מאוד,

 לא, לא אמרתי התאריך, מר קובי מכלוף:

להגיד משהו. שלא אמרנו אבל אני החלטתי לא, לא, אני רוצה  גב' אריאלה קידר:

להגיד את זה פה. תראו, אנחנו הכנו גם כשידענו שמתקיים 

המכרז ברגע אנחנו נסללנו את כל הקווים וידענו לאן אנחנו 

רוצים. התחילה שנת הלימודים ביום חמישי, נכון, יום חמישי 

התחילה שנת הלימודים. ביום ראשון הודיע לנו אחד הקבלנים 

לא לוקח את המכרז. אוקיי, לא משנה אל תזכירו שמות,  שהוא

שהוא לא לוקח את המכרז שהוא מתחרט. אנחנו השתגענו כי 

 ילדים הוא הסיע לנו. 670הוא הסיע לנו 

 מה הסיבה דרך אגב? מר יעקב מזרחי:
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נתנו לו ילדים כאלה ולא נתנו לו ילדים לא, לא רוצה, רוצה ככה.  גב' אריאלה קידר:

וא רצה יותר ילדים רגילים פחות ילדים חרדים. כל אחרים, ה

מיני, זה לא משנה. אף אחד לא הבטיח שום דבר. שיחות, 

 רגע. עניינים, שיחות, עניינים, חזר בו. חזר בו. 

אני יכול להגיד מה היה איתו אבל השאלה בסוף מה קורה עם  מר ארז ניסים:

 הילדים.

 מה קורה עם הילדים. גב' אריאלה קידר:

 אני כל יום בדילמה בסוף איפה אני נמצא על הסקלה פה. ארז ניסים: מר

בלילה קיימנו איתו דיון  23:00-כבר חשבנו שסגרנו, יום שלישי ב גב' אריאלה קידר:

בלילה ביום שישי, עשינו איתו דיון. רק אז הוא  23:00-ב

התרצה. עכשיו כל המסלולים כבר חשבנו שהפסדנו, כבר 

מחדש. זאת אומרת שהתחלנו לעבוד התחלנו לארגן אותם 

ילדים  670למעשה לבנות הכול מחדש בקווים של אותו, על 

האלה רק ביום רביעי כאשר ביום חמישי התחילה שנת 

הלימודים. וזה מסביר חלק גדול מהבלאגן שהיה. עכשיו, אני 

אגיד שגם עכשיו היום למשל בדקתי בבוקר, אני כל יום נכנסת 

מחלקת היסעים ושואלת מה המצב,  קר למנהלתבבו 09:00-ב

איך התחיל הבוקר. היום הייתה פניה אחת. זאת אומרת שיש 

שיפור דרמטי בנושא היסעים. יש עוד מה לעשות, יש איחורים. 

אני עוד אומרת לכם את האמת, יש איחורים. יש מסלולים 

ארוכים מדי, יש קווים עמוסים מדי. אנחנו עובדים ברזולוציה 

 כל מקרה שמגיע אלינו אנחנו מטפלים. של מקרה מקרה,

 אני מקווה שזה לא מתוך ייאוש של אנשים שכבר לא, :מר מורן ישראל

 לא, לא, מורן. מר קובי מכלוף:

לא, אני רק אומר, קובי אני אומר שאני מקבל כי אני גם מכיר  :ישראל מר מורן

 את אלה שהתייאשו. 

 גם את הצד השני. כן אבל בסופו של דבר יש לך גב' אריאלה קידר:

אם פתאום שהוא קיבל, מישהו קיבל רגליים קרות במכרז  מר יעקב מזרחי:

יומיים אחרי שהוא זכה וזה שנת הלימודים, האם זה לא תובנות 

 להוציא מכרז כמה חודשים שיש,
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 לא, זה ברור.  מר שחר האס:

 לא, זה בכלל אין מה לדבר. ברור.  גב' אריאלה קידר:

 מה לדבר, ברור. אין  מר שחר האס:

 לא, זה לא היה ברור הפעם. מר יעקב מזרחי:

 ארז זיכרון ארגוני יהיה לנו כלפי אותם אנשים,  :מר מורן ישראל

 רותי רוצה להוסיף.  גב' אריאלה קידר:

 אני רוצה לחדד משהו ולענות לך גם. שאלת, גב' רותי יצקן:

 יעקב, יעקב. יעקב זה לא מכובד, יעקב. מר מוטי ששון:

 רגע רותי, רותי. מההתחלה לא שמעו אותך. מר יוסי זיידה:

אני אומרת שאתם נורא יושבים על העניין של המכרז ואני רוצה  גב' רותי יצקן:

רגע לחדד דברים שהם ברציונל של הדינמיקה שלנו כאן, אוקיי. 

ילדים לא מוסעים אני יכולה  150-לספטמבר היו כ 1-קודם כל ב

. הסיבה של כמות הילדים שלא 60-ות מלהגיד לך, היום יש פח

 200-מוסעים היא לא בגלל שלא היו ערוכים לזה. היינו ערוכים ב

 7-8אחוז. היו לנו קווים מסודרים בתוך מערכת מסודרת עם 

ילדים. הכול היה בתוך מערכת  15ילדים בהסעה מקסימום ולא 

טכנולוגית שעשינו, מסודר. הקבלנים עשו בשטח מה שהם רוצים 

ם הסיעו ילדים, חשוב שתדעו את הנתון הזה. זה מה שהפך וה

 לנו את השיטה.

 ילדים? 60אנחנו יכולים לצפות מתי יהיה לנו מענה לאותם  מר שחר האס:

אז אני אגיד. עכשיו הדבר השני למה אין להם, בגלל שבועדות  גב' רותי יצקן:

למאי ובצורה  30-הזכאות, ועדות ההשמה היו מסתיימות ב

היינו נערכים ופותחים שנה. אז פה ושם היו בעיות. עכשיו שפויה 

זה שנה שלישית של החוק ואמרה נעה קודם, אוקיי, שזה הפך 

את הכול. זה הציף את המערכת ומשרד החינוך לא עוצר את 

ליולי עדיין מתקיימות ועדות  15-הועדות. ממשיכים עד ה

יק זאת אומרת אתה לא מפסשבנוהל כאילו, השלמת מסמכים. 

להכניס ילדים. זאת אומרת שילד מקבל זכאות, צריך לשבץ 

 אותו, צריך להכניס אותו להסעה. 
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במכה, מכניסים אחד ועוד אחד. אתם  200לא מכניסים לכם  יעקב אחדות:מר 

. מכניסים 200, כל ועדה מכניסים 200מדברים פה כאילו הכניסו 

1-2 ,10. 

דיונים היו שנה וזה עולה  1,700נו הלוואי שזה היה ככה. יש ל גב' רותי יצקן:

משנה לשנה וכמות הילדים עולה ואנחנו כבר בנובמבר מתחילים 

את הועדות של שנה הבאה. זאת אומרת המערכת לא עוצרת. 

ועכשיו זה משהו, זה כמו דומינו. זה בעצם מה שקורה. זאת 

 המציאות שלנו. היא קשה וזאת המציאות שלנו.

יכים? יותר אנשים? מה יסייע לכם? אני באמת מה אתם צר :מר מורן ישראל

 שואל, מה יסייע לכם?

אני יכולה להגיד לך שעכשיו אנחנו בחופשה הזאת מחר יושבים  גב' רותי יצקן:

כולם, עושים טלפון טלפון הורה הורה על כל ההורים כדי לעבור 

לראות איפה יש תקלות שאנחנו לא מודעים אליהם, חוץ ממה 

 שאנחנו יודעים.

לא  ?60-זה כאילו זה ה 60אתם יודעים בודאות לומר שאותם  מר שחר האס:

 נפלו לנו אולי בין הכיסאות?

 אני יכולה להגיד לך שכל המזכירות של המינהל, גב' אריאלה קידר:

אריאלה, אבל עכשיו בואי נגיד. אני רוצה להגיד איפה תהיה  גב' רותי יצקן:

זה קודם ראש העיר, להם הצפה וסליחה שאני אומרת ואמר את 

יש הרבה חיסיון על הדברים. יש הרבה דברים שאנחנו לא ניתן 

תשובות, אוקיי. דבר אחד אני רוצה כן להגיד כאן בקלות שנכון 

שפונים ופונים ואנחנו עושים מאמץ אבל בואו בסופו של דבר 

אנחנו פה בשביל לפתור את הבעיות. אם פונים אלינו או לא 

בת שאין אחד שלא יודע שכשאומרים שם פונים אלינו אני חוש

אנחנו באמצע הלילה, לפחות אני יודעת להגיד את התקלה, את 

הבעיה וגם איך הפתרון שלה ולפעמים ההורים לא מקבלים את 

זה. אבל זאת המציאות שאנחנו נמצאים בה. והמציאות היא 

מאוד מאוד קשה. אני כן חשוב להגיד שכל מסגרת שניתן לפתוח 

ת של החרדים שבועיים, שבוע לפני תחילת השנה אני כל המסגרו
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נלחמתי על פתיחה של כיתה א' בבית ספר כדי לא לשלוח ילדים 

 לתל אביב.

הורים לא ידעו מתי ואיפה הם משובצים הילדים בגן יעל, דרך  מר יעקב אחדות:

 , מה.המסעות הם ביררו בגלל שהם מכירים

 צו עד הרגע האחרון,אז אמרתי שהילדים לא שוב גב' רותי יצקן:

 למה? זה גם בגלל ההסעות? זה גם בגלל הנהגים? מר יעקב אחדות:

 נכון, נכון. גב' רותי יצקן:

 רותי אני יכול להגיד משהו? מר יעקב מזרחי:

 בגלל הנהגים? את יודעת איפה הגן?  מר יעקב אחדות:

של  אם בעיריית חולון, אני לא יודע מי מנהל את המכרזים מר יעקב מזרחי:

 עיריית חולון, אם בונים מכרז כראוי אני, 

 המכרז, מר ארז ניסים:

מוטי לא, לא, אני יודע מה אני מדבר מוטי. אם קבלן מרשה  מר יעקב מזרחי:

לעצמו אחרי יומיים לעזוב אתכם, כנראה שהוא לא מפחד משום 

דבר אחר. אם היה לו פחד הוא היה חושב לא פעם אם הוא רוצה 

 .לעשות את המכרז

 יעקב, כמו שאמר המנכ"ל, ברור שהעירייה תובעת אותו.  מר קובי מכלוף:

 הוא יודע שאין אלטרנטיבה. מר זוהר נוימרק:

 אבל הבעיה היא הילדים. גב' נעה צ'פליצקי:

 אבל הוא יודע שאין אלטרנטיבה.  :מר זוהר נוימרק

 רק בהסעות, היה להם בעיה בארגון גם.  זה לא היה בעיה מר יעקב אחדות:

 יעקב, יעקב.  מר מוטי ששון:

בגן יעל המסיע אמר להם איפה הילדה שלהם לומדת, מה את  מר יעקב אחדות:

 אומרת לי לא?

אם בונים מכרז, רגע שנייה, אם בונים מכרז שאותו קבלן יודע  מר יעקב מזרחי:

ה הזה מה העונש שהוא יקבל במקרה כמו שהוא עשה במקר

יומיים אחרי פתיחת שנת הלימודים הרים את הידיים אמר לו 

 לא מתאים לי המכרז, זה לא יכול להיות.

 אבל יעקב אתה צריך אלטרנטיבה. בתור עונש אתה לא, מר זוהר נוימרק:
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השאלה, האלטרנטיבה הוא קיבל אותה בכל מקרה. אם זה יופיע  מר יעקב מזרחי:

 ם לעשות את זה.במכרז הוא יחשוב מיליון פעם א

 אבל המכרזים,  מר ארז ניסים:

אל תלמדו אותי במכרזים אני מבין מכרזים. להוציא מכרז שיש  מר יעקב מזרחי:

 בו שוט, אותו קבלן יחשוב פעמיים.

 טוב יעקב אמרת, יעקב. אמרת את מה שאמרת. מר מוטי ששון:

החינוך. גם המכרז הוא מכרז גנרי כמו כל מכרז של משרד  מר ארז ניסים:

, לא זוכר כרגע כשאני רוצה לעשות שינוי והיה לי מספר שינויים

איזה שינוי הוספנו, דיברתי איתו בשביל לעשות שינויים וגם זה 

עד שהוא אישר לי חצי נשמה יצאה ואישר מעט מאוד שינויים. 

בסוף יש מכרז גנרי של משרד החינוך, יש למשרד החינוך גם את 

זה עיריית חולון שהיא לבד יכולה לכתוב השיקולים שלו. ולכן 

'י ולהגיד לא תעשה כאלה וכאלה, אלף ש"ח קנס, תעשה אפצ

 תקבל אלפיים ש"ח קנס.

 טוב זה לא ידעתי. מר יעקב מזרחי:

 אחוז במימוש.  40-הוא נותן לך פחות מ מר מוטי ששון:

 אריאלה, רותי, :ישראלמר מורן 

אתה שואל אותי? הייתי מאוד רוצה שהערבות בתחילת הדרך  מר ארז ניסים:

 שתהיה הרבה יותר גבוהה. תהיה הרבה יותר גבוהה. 

 שיהיה להם מה לראות. מר יעקב מזרחי:

לא, משרד החינוך אומר לא אתה תאפשר תחרות בשוק ואתה  מר ארז ניסים:

 לא תעשה מה שאתה רוצה. 

 יקרית בכל הבעיה. ארז אבל זה לא הבעיה הע יעקב אחדות:מר 

 אני רגע,אריאלה, רותי יש לי שאלה.  :מר מורן ישראל

אתם צריכים להתנצל בפני ההורים גם מה שעשיתם להם. זה לא  מר יעקב אחדות:

 רק היה הבעיה ההסעות. ההסעות וההסעות.

 חברים, חברים. מר מוטי ששון:

 רגע, אני רגע רוצה, :מר מורן ישראל

 חברים.טוב  מר מוטי ששון:
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אני רגע רוצה לשאול, אני שואל בדיוק שאלה. אריאלה, רותי אני  :מר מורן ישראל

מבקש בבקשה לדעת מה אנחנו כל חברי המליאה שבסופו של 

דבר מאשרים גם את התקציבים עוד מעט שיגיעו אלינו ואת 

 , מה אתם צריכים,התקנים שיאשרו

 לפתוח את החוק בכנסת. גב' אריאלה קידר:

לא, כן אבל החוק בכנסת, מה באמת כדי שיתנו מענה מהיר יותר  :שראלי מר מורן

כדי שאנשים יקבלו תשובות, תשובות נאמנות. כדי שאנשים, לא 

בסדר אין בעיה, בואו נגיד לפני שאנחנו מאשרים תקנים אחרים 

שבהמשך הישיבה בואו נאשר תקנים לשם. אני לא מבין למי 

 אנחנו מאשרים תקנים עוד מעט?

 אבל המנכ"ל אמר שהוא יבדוק את הנושא של, יעקב מזרחי: מר

 טוב חברים, שחר. מר מוטי ששון:

על הדיון הזה, אני חושב שאני לא כן אני קודם כל רוצה להודות  מר שחר האס:

הייתי במועצה בדיון כל כך מקצועי, קונקרטי, ענייני, לא 

דה גם פופוליסטי, מאוד לעניין. אז תודה גם לאנשי המקצוע ותו

לכל מי שהיה פה ועשה את הדיון החשוב הזה. אני חושב שאולי 

אחד הדברים הכי משמעותיים בכל התהליך הזה, יש פה לא 

מעט תובנות שכולנו צריכים לצאת מהן. אבל אחת התובנות 

בעיניי שלא דיברנו עליה זה הנושא של הדיוור. אני חושב שיש 

ם לבין מה שאנחנו פער עצום בין המידע שאתן מביאות לפה היו

יודעים לבין מה שהציבור יודע בשטח. אני חושב שזה משהו 

שחייבים לגשר עליו, חייבים לגשר עליו כי אני חושב שזה יקטין 

באופן משמעותי גם את הרעשים, גם את התלונות, גם את, אני 

 חושב שהרבה מאוד אינפורמציה שעלתה פה,

 אני רגע אחדד את זה. :מר מורן ישראל

 חבר'ה, שחר מדבר. מוטי ששון:מר 

כי דיוור הוא חלק מתקשורת. זה תקשורת. זה לא דיוור,  :מר מורן ישראל

 תקשורת גם כוללת בתוכה גם שיח שהוא לא רק,

 שחר אתה מוכן? מר מוטי ששון:
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אנחנו כמובן נמשיך את הדיונים אז אני מודה מאוד על זה.  מר שחר האס:

 תי. בועדת חינוך. אני מבחינתי סיימ

אוקיי תודה. אנחנו דיברנו אבל אני בהזדמנות שאת כאן אז  מר מיכאל סוטובסקי:

רציתי לשאול משהו. אני פה מייצג לא רק את כלל תושבי חולון, 

חודשים האלה לחולון  6גם את תושבי מגזר העולים. ובמשך 

אנשים מאזורים של אוקראינה, רוסיה וכו'. יש  800הגיעו כמעט 

ספר אחד שנמצא בו אולפן ואני קיבלתי הרבה פניות  בית

מההורים שילדים שנכנסו בבית ספר שהם יושבים בשיעורים 

ופשוט בוכים שהם לא מבינים אף מילה. אז איך אנחנו משפרים 

 את המצב?

אני אגיד לך שכבר מישהו אמר לי את הדבר הזה, נדמה לי  גב' אריאלה קידר:

סבטלנה קוראים לה? סיוון, סיוון סבטלנה נדמה לי אמרה, 

סוראיה אמרה. אנחנו בדקנו את העניין הזה. כל בית ספר שיש 

בו תלמידים עולים יש בו מורים, אתה יודע זה הולך במקבץ של 

שעות שאתה מקבל פר תלמיד, אוקיי, והם מקבלים את הסיוע. 

אני לא יודעת להתייחס באופן כללי. אני אשמח אם תהיה 

לח לי מייל, אוקיי. ותגיד לי בבית הספר הזה והזה קונקרטי, תש

 הילד הזה והזה, מבטיחה להתייחס ומבטיחה לפתור.

 מצוין, תודה. מר מיכאל סוטובסקי:

 טוב. תודה רבה. גב' אריאלה קידר:

 רגע, רגע, לא קיבלתי תשובה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 על מה לא קיבלת תשובה? גב' אריאלה קידר:

אחוז מאלה  90אחוז מהילדים, לא אלה שעכשיו בועדות.  90על  י:גב' נעה צ'פליצק

שאתם כבר יודעים שההורים פנו שעדיין אין להם את ההסעות 

 המסודרות.

 אין כזה מספר. גב' אריאלה קידר:

 אחוז אמרתם. 90 גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, המספר הוא הרבה יותר טוב.  גב' אריאלה קידר:

 ניכר.יש שיפור  מר יעקב מזרחי:

 אני שואלת האם יש צפי שאחרי סוכות הדבר הזה ייפתר? י:גב' נעה צ'פליצק
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 כולנו תקווה. מר מוטי ששון:

 אנחנו מקווים. אנחנו עושים את הכול שזה ייפתר. גב' אריאלה קידר:

 תודה רבה. מר יעקב מזרחי:

 טוב, שחר אתה רוצה, קיימת דיון. אוקיי. אז תודה רבה.  מר מוטי ששון:

 תודה, תודה לאריאלה ולרותי. יוסי זיידה:מר 

אני רוצה להביע הערכה, רגע אריאלה. אני רוצה להביע הערכה,  מר מוטי ששון:

למנכ"ל העירייה, לאריאלה אריאלה, אני רוצה להביע הערכה 

קידר ולרותי יצקן. אתם לא יודעים כמה שהם עבדו, כמה קשה 

לא קל כמי שהיה הם עבדו עם הצוותים שלהם וזה לא פשוט וזה 

יום. כל בוקר הייתי מקבל דיווח מאריאלה מה -איתם בקשר יום

המצב היום. כל יום. לפעמים כמה אחר הצהריים איך נגמר 

 היום. זאת אומרת דיווח שוטף כל הזמן,

 האיר את עינינו, באמת.מוטי הדיון הזה  מר יעקב מזרחי:

קשה. ובמציאות הקשה וכולם הם עובדים, תשמע, יש מציאות  מר מוטי ששון:

 מתמודדים. הזאת 

 .3סעיף  מר יוסי זיידה:

אז אני רוצה להביע הערכות למי שאמרתי ולכל הצוות וכולי  מר מוטי ששון:

תקווה שגם נצליח לפתור את הבעיות בהקדם. אז תודה רבה 

 לכם. תודה, תודה.

כבר דיברנו עליו, זה ההסעות של החינוך המיוחד.  3 מוטי סעיף מר יעקב מזרחי:

 .4אז לא צריך לחזור על זה. תעבור לסעיף 

 

 הסעות לילדי החינוך המיוחד –הצעה לסדר  של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  .3

 אז אתה מושך? אתה מוריד אותו מסדר היום? מר יוסי זיידה:

 מושך.  מר יעקב מזרחי:
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 חניה אזורית כחול לבן –הצעה לסדר של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  .4

 בנושא חניה אזורית כחול לבן, מה קרה לך? מר מוטי ששון:

 מה קרה מוטי? מר יעקב מזרחי:

 דבר. מר מוטי ששון:

אני שואל אותך מה קרה. ההחלטה עברה פה במועצה ברוב  מר יעקב מזרחי:

האם יש לעירייה כוונה ליישם קולות. אני רוצה לשאול שאלה. 

את החלטת המועצה לעשות פה כחול לבן בעיר. האם יצא קול 

האם יש כוונה לערוך פיילוט באחת השכונות?  ?קורא בעניין

העסק הזה עומד, אומרים אוקיי זה יהיה. מתי זה יהיה? תשמע, 

 יש לי סקר. יש לי סקר,

 אתה אלוף הסקרים. מר מוטי ששון:

אני אלוף הסקרים ותלמד מזה מוטי. באחד, אחד הדברים  מר יעקב מזרחי:

החשובים בסקר יותר מחינוך אולי זה יפתיע אתכם לשמוע את 

זה, זה נושא מצוקת החניה בעיר חולון. אחד הדברים החשובים. 

עכשיו אתה לא פוגע בתושבים, כחול לבן צריך להיות בחינם. 

 מתי אתה רוצה ליישם את זה מוטי?

את הגורמים המקצועיים לבדוק כפי שאתם יודעים כבר הנחיתי  מר מוטי ששון:

אופציה לניהול חניה בעיר וכבר נבחר יועץ מומחה לנושא, נבחר 

יועץ מומחה. חשוב לציין שתהליך הבדיקה כולל בין היתר 

 בדיקת חלוקה,

 זה לאזורי? מר יעקב מזרחי:

תר בדיקת חלוקה כן. חשוב לציין שתהליך הבדיקה כולל בין הי מר מוטי ששון:

לאזורים, המלצות עקרוניות לחלופת הסדרת חניה, חניה 

בתשלום או חניה לתושב, המלצות על סוג ההסדר על כל אזור 

וכדומה לפי המאפיינים הייחודיים בחולון. עם סיום תהליך 

 המקצוע הבדיקה, ההמלצות והמשמעויות יוצגו על ידי גורמי

 כמה זמן, חודשיים? ה הצפי לתשובות?מה הצפי לתשובות? מ מר יעקב מזרחי:

 אני לא יכול להעריך. מר מוטי ששון:

 מה אי אפשר להעריך מוטי? מר יעקב מזרחי:

 יעקב אתה שאלת שאלה. כל כמה שייקח מהר, מר מוטי ששון:



   552פרוטוקול מס  02.10.2022ליום   58חולון  ישיבת מועצה שמן המניין מס'  18 -מועצת העיר ה

 
54 

 אתה מחזיק, מר יעקב מזרחי:

 קיבלת תשובה מה אתה רוצה. מר מוטי ששון:

לא, אבל אם אתה מעסיק חברה חיצונית אתה נותן לה צפי מתי  מר יעקב מזרחי:

 נקבל תשובות. ארז?

 גיד ככה. קודם כל הקול הקורא הוא,תראה, אני א מר ארז ניסים:

 אה, יצא קול קורא? מר יעקב מזרחי:

יצא, אתה יכול לקרוא ואני משער שראיתם גם את התכולה של  מר ארז ניסים:

לה שלו היא די רחבה, שבסוף הקול קורא. הקול הקורא התכו

לקבוע איזה חלוקה על פי שכונות כי אתה מחויב בהתאם לחוק 

מה, מה הסדר, מה אנחנו עושים החניה שאתם מכירים. 

בחניונים, איפה להתחיל איפה לא להתחיל, איזה מערך חניה 

אני צריך להקים או לא להקים, איזה מערך משפטי אני צריך 

סימוני תמרור. יש כל מיני תמרורים  להקים או לא להקים, איזה

לשעה, לשעתיים, ליום. מה התושב ישלם או לא ישלם. אזור 

 תעשייה,

 התושב לא משלם כבר אמרנו. תושב העיר. מר יעקב מזרחי:

 יעקב תפסיק עם זה. נתתי לך תשובה ברורה. הנה היא. מר מוטי ששון:

 עבודה,ולכן זה עבודה, ולכן העבודה היא  מר ארז ניסים:

 אין צפי לקבלת, מר יעקב מזרחי:

שלוש לפחות -העבודה, אני מאמין שהיא תיקח לפחות חודשיים מר ארז ניסים:

זה מאושר או לדיון אצלי ואז אני אדע אם  עד שיגיעו אליי

שצריך לעשות השלמות. זה עבודה שהיא באמת מעמיקה על 

שאנחנו רוצים לצאת נדע איפה להתקין, מתי  מנת שגם שנגיד

 להתקין ואיך להתקין. 

 אז הצפי לסיום? :מר מורן ישראל

 תודה רבה. מר יעקב מזרחי:

 אוקיי. ירד מסדר היום, בסדר. בבקשה אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 .5ניסן בבקשה, סעיף  ניסן. חברים. מר יוסי זיידה:
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ר בפקחי העירייה והשיטור תגבו –ניסן זכריה בנושא  הצעה לסדר של חבר המועצה .5

 העירוני.

אני ביקשתי להעלות לסדר היום ולקיים דיון להבדיל מיעקב,  מר ניסן זכריה:

הוא הוריד את זה מסדר היום. אני, אני רוצה לקיים דיון מוטי 

 על כל הנושא של,

 תגביר קצת את הקול. מר מוטי ששון:

 לא שומע?אה, אתה  מר ניסן זכריה:

 לא, תגביר. מר מוטי ששון:

סליחה. אנחנו נמצאים כרגע בעיצומה של נקרא לזה אירוע  מר ניסן זכריה:

תשתיתי שהעיר חולון לא ידעה והאירוע הזה גם גלש גם לנושא 

של החינוך וההיסעים והכול. דרך אגב ועדת המכרזים, אני 

אנחנו  ישבתי עם זוהר ועם נעה. אנחנו חזינו את הבעיה הזאת.

הבנו שבגלל שיש כרגע בעיר חולון מסה של עבודות תשתית, 

הרבה נהגים לא ירצו לעבוד. הרבה חברות הסעה, זה לא כלכלי 

דקות עכשיו  45להם. לא כדאי. הוא פעם היה עושה סיבוב של 

 זה,

 ניסן זה ארצי, ארצי. מר מוטי ששון:

א יוצא מחולון. אני בדרך מוטי זה פה, אני כרגע מדבר פה. אני ל מר ניסן זכריה:

כלל נשאר בחולון. אני כרגע לא בא באשמה, אני מציג כרגע בעיה 

והבעיה היא כרגע שאנחנו עוברים איזשהו אירוע שלא ידענו 

אותו לפני כן וכנראה לא נערכנו נכון. דרך אגב אני חייב לומר גם 

מילה טובה למנכ"ל העירייה שבאחד הימים שהיה את המשבר 

ים שסגרו שכונה שלמה למשך שעתיים, לא הודיעו בתל גיבור

לאנשים. הוא באמת התחיל, הוא עשה מספר פעולות. יידעו יותר 

את הציבור. קצת לפנות יותר לציבור. בקרוב הולכים לסגור את 

צומת, את צומת הסתדרות פיכמן שם שזה גם שערוריה אחת 

כולם שלמה כי כל ההתנקזות של קריית בן גוריון, קריית שרת, 

 מתנקזים דרך הצומת הזה. זה יהיה קטסטרופה.

 לא, לא מתנקזים לשם. מר מוטי ששון:

 כרגע הקפאנו את המקום, מר ארז ניסים:
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כי רחוב שנקר מההסתדרות עד חומה ומגדל סגרו, כבר  מר מוטי ששון:

 חודשיים.

 לא, אבל מגולדה לפיכמן.  מר ניסן זכריה:

 ים בפנים.יש לך שני צמת גב' אלינור מטלון:

 חבר'ה, בונים את העיר מחדש. מר מוטי ששון:

 מוטי הכול בסדר.  מר ניסן זכריה:

 אבל צריך להגיד לתושבים. לדבר איתם, צריך לאוורר את זה. גב' אלינור מטלון:

 אבל צריך לבנות את העיר מחדש.  מר מוטי ששון:

 מוטי אבל אנחנו לא, מר ניסן זכריה:

 בעיה. לא שואלים, אמרו לו, הוא יודע,אין  גב' אלינור מטלון:

 אפשר לצטט אותך שצריך לבנות את העיר מחדש. :מר מורן ישראל

 הכול מתואם עם משטרת ישראל, עם, מר מוטי ששון:

 מוטי אבל אף אחד לא בא בתלונות על הבניה של העיר. מר ניסן זכריה:

 אני חושב שזו באמת שורה טובה על הקמפיין. :מר מורן ישראל

 אני בא בתלונה אחרת לגמרי. ר ניסן זכריה:מ

 ניסן תקרא את ההצעה שלך. מר מוטי ששון:

 לא, אתה לא נותן לי לדבר, נו באמת.  מר ניסן זכריה:

 חבר'ה רגע, תנו לו לדבר. מר יעקב מזרחי:

אני לא בא להעביר ביקורת על לא על נת"ע ולא על עיריית חולון.  מר ניסן זכריה:

כרגע משבר ואני עושה בבוקר כל יום את הסיבוב שיש אני אומר 

הזה ואני רואה מה הורים עוברים ויש פה בעיה אמיתית. עכשיו, 

לא ייתכן שבמצרים הפרימיטיבית כשיש משבר אז שמים שוטר 

שמכוון תנועה ופה במדינה דמוקרטית, מתקדמת לא יכולים 

לשים חצי שעה בבוקר בנקודות רגישות שמישהו שיכוון את 

 נועה. זה אחד. שתיים, חברת נת"ע מחזיקה פקחי תנועההת

יושבים על הספסל שם. הם  מתוקף המכרז. מה הם עושים?

מקבלים את המשאיות שלהם. אני, אני לא מבין. זה דברים 

אלמנטריים. אני לא בא להעביר ביקורת על התשתיות. אני יודע 

יב ששנה הבאה זה יהיה יותר גרוע כי מי שמבין שהולכים להצ

את מסילות הרכבת הקלה זה יהיה קטסטרופה. כרגע זה כלום. 
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ודרך אגב מוטי, שיהיה לך ברור. ראש עיריית בת ים בכר הפסיד 

את עיריית בת ים, את הבחירות רק בגלל הרכבת הקלה וזה 

דברים שכולם אומרים את זה. ולכן אני אומר לך עוד פעם, יש 

אי ואתה ראש עיר דברים שצריך לעבור אותם אם אתה פוליטיק

ואתה רוצה עדיין אני מבין להתמודד, אתה חייב לתת את הדעת 

על זה שההורים והאנשים סובלים בבוקר וגם קובי מכלוף עובר 

 את זה. הוא מקבל כל היום,

 ואחר הצהריים, לא רק בבוקר. גב' אלינור מטלון:

ה הנוספת, חבר'ה זה קטסטרופה. אז לפחות להקל עלינו. הדוגמ מר ניסן זכריה:

גם כל הנושא של הנושא של מערכת הרמזור. מערכת הרמזור 

שניות מתחלף  5המרכזית לא עובדת בצומת חנקין סוקולוב זה 

הרמזור, אי אפשר לעבור שם. כלומר יש דברים שצריך לתגבר 

לפחות בשעות הלחץ. אני לא מדבר על כל היום, אני מדבר על 

הראוי שאתה תפנה  נקודות רתיחה. לכן אני חושב מוטי מן

לנת"ע. אוקיי, נת"ע עושה נת"ע אשמה אני מבין. אבל אתה 

מנהל את העיר, מוטי זה לא נת"ע עם כל הכבוד. בעיריית תל 

אביב אני מניח שהיו מתייחסים יותר לדרישות של העירייה 

לבקש מהם חבר'ה תציבו, תשימו בבוקר בנקודות הרתיחה 

צת, עם שוטר. אני לא יודע. מישהו שיכוון את התנועה, שיעזור ק

 זה דבר אלמנטרי. 

אוקיי. מה שקורה בתל אביב אני לא מאחל שזה יקרה אצלנו.  מר מוטי ששון:

נמצא פה ארז ניסים שהיה גם מנהל אגף שם ויספר לך איזה 

קטסטרופה קורית בתל אביב כי רבותיי גם שם וגם פה בונים 

. זה לא הולך את העיר. איפה שיש רכבת בונים את העיר מחדש

צב התחבורתי בעיר שאינו פשוט ואנחנו מודעים מאוד למככה. 

פרויקטים ארציים בעיר. התקיים דיון ברשות המנכ"ל  3-ונובע מ

ביחד עם משטרת ישראל וניתן תגבור של ניידת ייעודית להכוונה 

 בשעות העומס.

 יופי. מר ניסן זכריה:

 אין סמכות להכוון תנועה.למפקחים העירוניים רק שתדע  מר מוטי ששון:
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 מוטי אני לא, מר ניסן זכריה:

 רגע אני עונה לך. מר מוטי ששון:

 אני הבנתי, בסדר אוקיי. מר ניסן זכריה:

סמכות זה הוטלה על משטרת ישראל. אנחנו מודעים ונמצאים  מר מוטי ששון:

 בדברים עם המשטרה.

, יפה. אז אתה, רגע, אוקיי. אז אתם נותנים לזה פתרון. בסדר מר ניסן זכריה:

רגע. עכשיו לא ייתכן מוטי שאתה כראש עיר לא תשלח את 

האנשים שלך, הקבלן, יש קבלן אחד שעושה התפקיד שלו זה 

לעשות בורות בכבישים ולעזוב את זה. קבלן הבורות. הוא עושה 

חורים, משאיר את זה שם חודשים, אף אחד לא עובד שם. 

ככה? אני עובר כל יום. הוא חבר'ה, מה כן מוטי מה אתה עושה 

 עושה חורים בכביש ולא עובד שם. אין עובדים שם. 

זוהר מה זה אומר זה נת"ע? נת"ע אנחנו יודעים שזה נת"ע. איפה  :מר מורן ישראל

אנחנו בתור עירייה לדפוק על השולחן להגיד פתחתם לנו את 

 הכביש, תסגרו. 

 נים.חבר'ה נת"ע עובדת לפי לוחות זמ מר מוטי ששון:

 איזה לוחות זמנים? מר ניסן זכריה:

שנקבע, בוא אני אתן לך לוחות זמנים, תראה. יש לוחות זמנים  מר מוטי ששון:

ומי שיודע ולא רוצה להבין ולא רוצה לקבל את זה, נת"ע שולטת 

כרגע בכל צירי התנועה של העיר חולון. כל מה שקשור לרכבת 

 הקלה,

 מוטי אבל אין לנו בעיה עם הקידמה, זה בסדר.  מר ניסן זכריה:

 אבל אין לך שליטה. אין, מר מוטי ששון:

 מחבר את נת"ע,רגע אתה לא  מר ניסן זכריה:

טוב אוקיי ניסן, אתה מסתפק בזה? זה התשובה שלי. אנחנו  מר מוטי ששון:

עושים הכול עם משטרת ישראל כדי לפתור את כל הנושא של 

 שאפשר. המצוקה כדי להקל כמה

 אני לא הבנתי את התשובה שלך.  מר ניסן זכריה:

 אני רוצה להגיד עוד דבר, רגע שנייה. מר ארז ניסים:

 בבקשה. מר ניסן זכריה:
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סוקולוב פיכמן ההסתדרות, בסדר, היה צריך להיות עבודות  מר ארז ניסים:

ימים. אנחנו עצרנו את העבודות יום לפני  4ימים,  3ולהיסגר 

יקרה, לא יהיה כי יש כאן שכונה כלואה שאתם עד ואמרנו לא 

 שלא יהיה פתרון ואתה מכיר את הפרסומים שהולכים לסגור.

 כן, כן. מר ניסן זכריה:

כשראינו שיש באמת בעיה אמיתית אני אומר לך עשרות  מר ארז ניסים:

טלפונים ועמדנו על זה שלא סגרנו את הצומת. למרות שדרך אגב 

מת זה היה חוסך לא מעט עבודות לילה אם היו סוגרים את הצו

ועבודות, היה חוסך כמעט חודשיים עבודה. הרעיון היה לקצר 

את תהליכי העבודה אבל ברגע שהבנתי שיש שכונה כלואה וזה 

הולך באמת לעשות עוול ללא מעט תושבים, עצרנו. ישנן עבודות 

שאנחנו עוצרים אותן, לדוגמה בהסתדרות שהם ביקשו להתחיל 

לעשות את הנת"צ. אמרנו אתם לא תתחילו לעשות את  לעבוד,

ההסתדרות כרגע עד שאתם לא מתקדמים בצירים האחרים. 

הבעיה היא שזה לא רק נת"ע. אם זה היה רק נת"ע, דיינו. אבל 

יש לך מידן ויש לך את המהיר לעיר ועכשיו אושר אם שמעתם 

לכן עכשיו את קו המטרו שהיה אמור להגיע בסוף גם עד חולון. ו

אני אומר בסוף זה לא שילוב של אחד. אתה צודק, אתה צודק 

שאנחנו לא צריכים לאפשר להשתולל ולכן יש גם ועדת היגוי 

אחת לחודש יחד עם נת"ע שיושבים כל מי שצריך לשבת בועדת 

 ההיגוי ובוחנים פרויקט פרויקט.

 יש נציגי ציבור שלנו? :ישראל מר מורן

 לא. מר ארז ניסים:

 למה? :שראלמר מורן י

 זה נת"ע מול כל גורמי הרשות.  מר ארז ניסים:

 למה? :מר מורן ישראל

 רק צוותים מקצועיים? מר יעקב מזרחי:

 איפה מי שמייצג את הציבור? :מר מורן ישראל

 מה אנחנו לא מייצגים את הציבור? מר מוטי ששון:
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ועדת  לא, אנשי המקצוע כבודם במקומם מונח. בשביל זה יש :מר מורן ישראל

 תחבורה שיכולה עם נציגי הועדה יכולים להיות שם.

ולכן אני אומר את זה עוד פעם, באותם מקומות שאנחנו מזהים  מר ארז ניסים:

שיש בעיה, באותם מקומות שישנה בעיה אנחנו משתדלים באמת 

לקצר את התהליכים אבל אני בסוף לא, לצערי אני אומר את זה, 

לא קבלנים של עיריית חולון. הם וזה באמת לצערי, קבלנים הם 

וישנם גם מגבלות דרך אגב, אני יכול קבלנים של חברת נת"ע. 

להגיד לך דוגמה ברחוב אילת, חברים. ברחוב אילת שאתה רואה 

את רחוב אילת, הקבלן התחיל לעבוד. השלוחות ביוב בתכנון לא 

תאמו את הביצועים בשטח. אז הוא היה צריך לחפור, להוציא, 

ה שתקע את העבודות לא מעט זמן. עכשיו זה לא תכנון לסדר מ

של עיריית חולון. זה לא משהו, הקבלן לא רוצה לתכנן ולהוציא. 

 . גם דברים כאלה לצערי קורים. הוא מפסיד כסף

 גם מצוקה של עובדים, חסר עובדים.  :מר זוהר נוימרק

 ארז להגיד לך משהו? מר יעקב מזרחי:

 ניסן, מר מוטי ששון:

יש לכם תשובות לעניין. יש לכם תשובות לעניין, אנחנו שומעים  עקב מזרחי:מר י

את זה. הציבור לא יודע מזה. מוטי, מוטי. אתם נותנים תשובות 

 נכונות, באמת, על כל הבעיה הזאת.

 חבר'ה, מר מוטי ששון:

 רגע אני מוכן, מר ארז ניסים:

 הציבור לא יודע את זה. מר יעקב מזרחי:

תעביר לי, תעביר לי בבקשה את אותם מקומות. תעזוב רגע,  מר ארז ניסים:

בסדר. קובי תעזור, תעזור לי. אם ישנם מקומות, תעזור לי 

אולי אני לא יודע. אם ישנם מקומות שאתם רואים שלא  בסדר?

 עובדים תקופה ממושכת, בסדר, תעזור לי.

 .שדרות ירושלים גב' אלינור מטלון:

 ני אעזור לך. ברור שיש, א מר ניסן זכריה:

 , מייל, משהו תעבירו והוא יתייחס.SMSחבר'ה לא להגיד.  מר יוסי זיידה:



   552פרוטוקול מס  02.10.2022ליום   58חולון  ישיבת מועצה שמן המניין מס'  18 -מועצת העיר ה

 
61 

תעביר לי אני מוכן להתייחס וגם אני, אני אומר את זה עוד פעם.  מר ארז ניסים:

 לצאת לשטח. 

 טוב חברים. ניסן אנחנו נמצאים בקשר עם נת"ע וכל פעם, מר מוטי ששון:

האם אתם מתכוונים במידה ויהיה עכשיו איזשהו אירוע  לא אבל מר ניסן זכריה:

 של חפירה מרכזית של צומת, האם יהיה אפשרות לכוון תנועה?

 אתה לא יכול, הפיקוח לא יכול.  מר מוטי ששון:

 אבל יש אישור אני כן יכול, מר שחר האס:

 רק המשטרה. מר מוטי ששון:

 אז המשטרה. מר שחר האס:

 נהלת את השיקול, זה היא קובעת. המשטרה מ מר יוסי זיידה:

 מוטי השיטור העירוני אסור לו? מר יעקב מזרחי:

 הם מכוונים, זה המשטרה. פה אתה לא יכול להגיד לפקח. מוטי ששון:מר 

 לא אבל השוטר, תביא שוטר. מר יעקב אחדות:

אבל זה שיטור עירוני, המפקד שלהם זה איש משטרה. נו באמת.  מר מוטי ששון:

 , הוא עובד לפי מה שהמשטרה.הוא יעשה

 אבל אי אפשר לבקש מהם?  מר ניסן זכריה: 

ניסן יש כל הזמן דין ודברים איתם, מדברים איתם. מעלים  מר מוטי ששון:

, רואה מה שקורה. אני לא רוצה אפשרויות. אני למשל גר שם

 להתערב בעבודה שלהם אז אני מעיר להם. 

 קורה?משהו  ויש שינוי? מר ניסן זכריה:

 מה? מר מוטי ששון:

 משהו קורה? מר ניסן זכריה:

ם עובדים בלילה. לפעמים ילה אני פתאום קם הפתאום בל מר מוטי ששון:

בלילה הוא כל הזמן אתה שומע את הרוורס של הטרקטורים. אז 

 אתה לא יכול לישון וגם ביום לא.

 תגיד לי כמה זמן סגרו את רחוב שנקר? מר ניסן זכריה:

 חודשים כבר. 4 מזרחי:מר יעקב 

 חודשים ולדעתי עבר כבר חודש וחצי. 3.5-התכנית ל מר מוטי ששון:

 עבר הרבה יותר. :מורן ישראל מר

 יותר מחודש וחצי. פתחו לפני, סגרו רק ביוני.  גב' אלינור מטלון:
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 הוא סולל בשקט, הוא באמת לא מתלונן.  מר יוסי זיידה:

 ואחר כך דחו אותו.לא, הם קבעו תאריך  מר מוטי ששון:

 הם קבעו לאוקטובר, שיסיימו.  מר ניסן זכריה:

 הם סגרו ביוני. גב' אלינור מטלון:

לא, הלוואי שיגמרו כמה שיותר מהר אבל הם קבעו תאריך ואחר  מר מוטי ששון:

כך הייתה דחיה. אוקיי חברים, ניסן. אוקיי. ניסן יורד מסדר 

 היום? יורד. אני עובר לסעיף הבא. 

 .next, מוטי next יעקב מזרחי:מר 

 שאילתא של ניסן. מר מוטי ששון:

 

מרכז יום לאנשים עם נכויות פיזיות  –שאילתא של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  .6

 קשות

 מדברת על מרכז יום לאנשים, השאילתא שלי  מר ניסן זכריה:

 . 22:00חבר'ה. למי שלא מודע השעה כבר  מר יוסי זיידה:

 אני אנסה לקצר. זכריה:מר ניסן 

אז כדאי, יש הרבה נושאים. לא, זה בסדר רק אני מזכיר לאנשים  מר יוסי זיידה:

 שיאפשרו להתקדם. 

 אפשר לעצור, להמשיך מחר. :מר מורן ישראל

 אתה רוצה לעצור?  מר ניסן זכריה:

 .00:00לא, לא, אנחנו בסדר. נמשיך מחר, זה אחרי  מר יוסי זיידה:

 ועדת חינוך אפשר אחרי. 17:00-רגע מחר יש לנו ב צקי:גב' נעה צ'פלי

 גם ועדת מכרזים יש מחר. גב' אלינור מטלון:

 חבר'ה. חבר'ה אנחנו פה. דברו.  מר מוטי ששון:

אני מדבר על ההחלטה שהתקבלה על ידי העירייה להקים מרכז  מר ניסן זכריה:

יום לאנשים עם נכויות פיזיות קשות. הייתה הקצאה גם של 

ברחוב שרת וזה לא הסתייע מאחר ומי  755עין בגוש קרקמ

שהיה אמור לממן את הפרויקט הזה זה גם הביטוח הלאומי 

והוא בעצם השתתף עם הרשות בהקמה. כיום המדיניות של 

הביטוח הלאומי, אני לא יודע אם יש חדש מוטי, אני הבנתי 

שנפגשת עם שר הרווחה ויש לך איזה חידוש פה, היא להשקיע 
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תר באזורי פריפריה. כלומר העסק הזה כנראה לא ייצא לפועל יו

בחולון אלא אם יש חידוש, אני מקווה שכן. במידה ואין חידוש 

אני שואל שאלה האם לא כדאי לשקול מאחר ולא מדובר על 

קבוצה מאוד גדולה, קבוצה יחסית קטנה, לשקול חלק מהמרכז 

ש כרגע, הקהילתי שהוקם לקהילה האתיופית שהוא לא בשימו

 הוא בשימוש? הוא עדיין סגור מוטי. 

 בטח בשימוש. למה לא בשימוש? מר חיים זברלו:

 לא, לא, מוטי יתייחס רגע. מר יוסי זיידה:

תן לו שהוא יתייחס. להקצות שם מקום לפעילות של האנשים  מר ניסן זכריה:

 האלו שהם אנשים שזקוקים,

ניגשנו לקול קורא, התאכזבנו  הנושא שהעלית חשוב מאוד ולכן מר מוטי ששון:

מתשובת המשרד. גם הגשנו ערעור והם דחו את הערעור שלנו 

ושוחחתי באופן אישי, במקרה שר הרווחה הוא גם חבר אישי 

 שלי, בנושא. 

 אחלה בן אדם. מר יעקב אחדות:

המבנה, כן, המבנה בפרופסור שור תוכנן ונבנה עבור צורכי  מר מוטי ששון:

 בעיר. גם אתם אישרתם את זה,הקהילה האתיופית 

 כן, כן בסדר. הכול בסדר. מר ניסן זכריה:

אנחנו מצויים בהליך הסדרת השימוש, מצויים בהליך של  מר מוטי ששון:

הסדרת השימוש שאושר על ידי ועדת ההקצאות לפרסום 

הראשון. ועדת ההקצאות כבר אישרה. לא נכון לפגוע 

 ת.באוכלוסיה אחת על חשבון אוכלוסיה אחר

 המקום הולך, מר יוסי זיידה:

 הוא בשלב מתקדם. מר מוטי ששון:

 . הייתה בעיה עם,הוא יוקצה לקהילה האתיופית מר יוסי זיידה:

 עם המטבח שם לא? מר ניסן זכריה:

יש תהליך של אז מצאנו פתרון, הקהילה תפעיל אותו בעצמה.  מר יוסי זיידה:

 .הקצאה. אנחנו לא רוצים לפגוע בפעילות שלהם

 ברור מה, עד שאישרנו את זה. גב' נעה צ'פליצקי:
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צריך למצוא פתרון לדבר האחר בלי קשר, גברתי אורחת פה? לא  מר יוסי זיידה:

 את לא יכולה.

ברמה האישית.  ניסן אני דיברתי, תראה. הייתה שיחה ביני לבינו מר מוטי ששון:

בתקופה הזאת עם השר. הוא אני ביקשתי שנעשה עוד פגישה 

שעוד אין לו צפי בזמן הזה. אני השארתי בראש שלי שאני  אמר

 חייב. 

 אבל יש פתרון באופק חוץ מההקצאה? מר ניסן זכריה:

 תראה עוד חודש יש בחירות.  מר מוטי ששון:

 נו ומה, איזה פתרון יהיה מוטי? מר ניסן זכריה:

 לא, אין לזה פתרון. מר יוסי זיידה:

שר השנה, אבל תראה. עשינו הרבה עבודה. אז אם אתה רוצה לא מר מוטי ששון:

הסתובבתי, מצאתי מקום. החלטתי שזה המקום והתחלנו בכל 

ההליך הזה. אבל לא ציפיתי שמשרד הרווחה שיגיד כרגע לא 

אבל הוא השאיר פתח. עצם זה שהוא השאיר לי פתח אז זה אני 

 אופטימי לגבי לא השנה, בטח שלא השנה. אחרי הבחירות.

מוטי יש לי שאלה. בג'סי כהן בזמנו במתנ"ס לזרוב עשו מרכז  ה:מר ניסן זכרי

 נכים. אתה זוכר?

 עדיין פעיל. מר יוסי זיידה:

 יפה. נכון? לקחו חלק מהמתנ"ס, מר ניסן זכריה:

 לא, הם משתמשים באולם. מר יוסי זיידה:

 אולם בדו שימושי. מר ניסן זכריה:

 בדיוק, רב שימושי. מר יוסי זיידה:

 למה אי אפשר למצוא לאנשים המסכנים האלה אולי מתנ"ס? כריה:מר ניסן ז

 זה לא דומה. מר יוסי זיידה:

חבר'ה אני לא הולך לקחת מקום ישן ולשפץ אותו. אני הולך  מר מוטי ששון:

לקבל כסף מהביטוח הלאומי וזה התכנית וזה מה שיהיה ונקבל 

 כסף מהביטוח הלאומי.

 שנים מוטי.אבל זה ייקח הרבה  מר ניסן זכריה:

 לא ייקח הרבה שנים.  מר מוטי ששון:

 מה, לבנות? מר ניסן זכריה:
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אני מסביר לך. אם אני בונה, אני בונה ופה הכול יהיה כמו  מר מוטי ששון:

שצריך. אם צריך לחכות, נחכה. יאללה, אוקי. אני עובר 

 לשאילתא הבאה.

 ניסן. ניסן, ניסן.  מר יוסי זיידה:

 

 פגעו בקורונהסיוע לעסקים שנ –צה ניסן זכריה בנושא שאילתא של חבר המוע .7

לא הקורונה, חבר'ה לא זה טעות. אני לא כתבתי קורונה. אני לא  מר ניסן זכריה:

 כתבתי קורונה. מי שכתב זה אתם.

 טוב, בבקשה תגיד. מר מוטי ששון:

בטח לא לעניין. אני לא דיברתי על מה, זה התשובה שלך היא  מר ניסן זכריה:

 הקורונה. 

יש פה סעיף שהוא לא הגיש אותו בכלל, כתוב נפגעי קורונה  מר יעקב מזרחי:

 עסקים. 

השאילתא פה. השאילתא שלי מדברת על הפיצוי לבעלי העסקים  מר ניסן זכריה:

 כתוצאה מעבודות הרכבת הקלה.

  זה לא הם, זה נת"ע הנושא הזה. מר יעקב אחדות:

 מה לא?  מה לא? מר ניסן זכריה:

 הנושא של נת"ע, הוא אמר לך. הנושא של נת"ע, מר מוטי ששון:

אבל מוטי כאילו בתל אביב תראה פיצלו את האנשים, על מה  מר ניסן זכריה:

 אתה מדבר זה אותו דבר. 

אמרתי, אני חוזר ואומר. מה שאמרתי, כל כסף שנקבל ממשרד  מר מוטי ששון:

ד האוצר או משרד הפנים, אנחנו נעמיד כסף מול ממשלתי, משר

 זה ונראה איך ניתן לעשות. אני לא יכול לתת,

 אבל אם קיבלת או לא קיבלת? מר ניסן זכריה:

 ניסן, ניסן, רק לתקן, סליחה מוטי רגע.  מר יוסי זיידה:

 מוטי נתת להם פטור מאגרת שילוט, יכולת לקחת. מר שי קינן:

 סמכות, נו תעזוב בחייך. אין להם  מר מוטי ששון:

 למה? לא נכון. מר שי קינן:

 בקורונה קיבלת, מר מוטי ששון:

 לא על קורונה. מר ניסן זכריה:
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 ניסן, ניסן. ניסן כתבת קורונה. מר יוסי זיידה:

 למה נתת להם פטור?  מר שי קינן:

 מי? מר מוטי ששון:

 אתה. שי קינן: מר

 אבל הוא התכוון, :מורן ישראל מר

 בקורונה הייתה סמכות, מוטי ששון:מר 

 לא, לא, על נת"ע.  מר שי קינן:

 מה, מה נת"ע? מר מוטי ששון:

נתתם להם פטור מאגרת שילוט, מאות אלפי שקלים במצטבר  י קינן:מר ש

 בשנים זה מיליונים.

 לעסקים. מר מוטי ששון:

מיליונים, מוטי זה לא, נתת את הפטור לנת"ע מאגרת שילוט.  מר שי קינן:

 מה אתה מזלזל בזה?

 הפטור שניתן, ניסן,  מר ארז ניסים:

 מוטי אין את הסעיף הזה, נפלה טעות.  מר יעקב מזרחי:

 אוקיי. יעקב, יעקב. יעקב שאילתא הבאה, יעקב. כן. יעקב.  מר מוטי ששון:

 מוטי, מוטי. לגבי שבט עתיד. מר יעקב מזרחי:

 

 צפי בניית הבית של שבט עתיד –נושא שאילתא של חבר המועצה יעקב מזרחי ב .8

דיברתי עם, עכשיו דיברתי עם גזבר זה דבר כזה. מה שאני יודע  מר יעקב מזרחי:

עכשיו תשמע, דיברתי עם, יאללה אז אני דיברתי עם העירייה. 

גזבר העירייה. גזבר העירייה אמר לי, זה היה לפני כחודשיים. 

 הוא אמר לי יעקב הקצנו תקציב לשבט עתיד.

 , עזוב אותך נו מה.2000תקציב הוא תקציב לשנת  מר שחר האס:

יש את הקטע שרוצים לבנות כנפיים של קרמבו, כל הסיפור כרגע  מר יעקב מזרחי:

 עומד. יש צפי מה קורה עם העבודה הזה?

 כמה זמן כבר? :מר מורן ישראל

יעקב, אישרה הנהלת העיר תכנון מעודכן למגרש המדובר  מר מוטי ששון:

יכלול גם את שבט הצופים זאת בהתאם והתאמה לצורכי ש

השכונה בעיר. מנהל ההנדסה והחברה הכלכלית הונחו להתקדם 
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בקריית  300בתכנון המפורט. יש שם שטח אחרון שנשאר בח/

אילון והוא צריך לתת מענה גם לבית ספר והוא ייתן גם לצופים 

 דונם נדמה לי. 11וגם לצרכים אחרים. הוא שטח של 

 המקום שהיה התנגדויות עליו? יעקב מזרחי: מר

 מה? מר מוטי ששון:

 שהיה לנו התנגדויות? מר יעקב מזרחי:

 לא, לא.  מר ארז ניסים:

 אף פעם לא היה התנגדויות על השטח? מר יעקב מזרחי:

 עשו התאמות.  מר יוסי זיידה:

 איפה? :מורן ישראל מר

 איפה? גב' אלינור מטלון:

 בעדכון מחדש לצרכים.  מר יוסי זיידה:

 דונם.  11אותו מקום יש  מר מוטי ששון:

 זה לא היה במשנה. זה היה במשנה? מר שחר האס:

 זה היה בהנהלת העיר קראתי. מר מוטי ששון:

 מה הצפי? מתי תתחיל הבניה? גב' אלינור מטלון:

 עובדים על זה עכשיו. מר מוטי ששון:

 מתי מתחילים בניה?  גב' אלינור מטלון:

 ברגע שיגמרו את התכנון המפורט נוכל לענות לכם. מר מוטי ששון:

 ספטמבר.אז עוד הפעם שנה הבאה אנחנו מגיעים ל גב' אלינור מטלון:

 כששבט עתיד קיבל עדיפות, מר יוסי זיידה:

 לכן שבט עתיד, מר מוטי ששון:

 אז מה עדיפות עליונה אבל עדיין עוד שנתיים. גב' אלינור מטלון:

 , אני זוכר.2008-מ :שראלמר מורן י

 אוקיי אני עובר לסעיף הבא. שחר האס. מר מוטי ששון:

 אני רואה את השלט בדיוק לפני הבחירות כאן ייבנה. מר שחר האס:

 נכון, שחר האס. שחר האס.  מר מוטי ששון:

היה שלט. אחר כך הוא נפל  2008-מעונות שנחנכו השבוע ב :מר מורן ישראל

 או. כמה גלגולים. והתחנת אוטובוס, או,

 לא היה שום שלט. מר מוטי ששון:
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 מה? לא נפלה תחנת אוטובוס? :מר מורן ישראל

 שחר.  מר יוסי זיידה:

 בבקשה. מר מוטי ששון:

 ?2008-אתה רוצה את הצילום מ :ישראל מר מורן

 אז נפל, מר יוסי זיידה:

 היה שלט כאן ייבנו עכשיו נבנים מעונות. :מר מורן ישראל

 כן אבל הם היו צריכים להביא כסף מורן.  זיידה: מר יוסי

 מורן אתה מפריע לי. שחר בבקשה, תקרא. מר מוטי ששון:

 אני מציין עובדות, זה מפריע לך. :מר מורן ישראל

 שחר, בבקשה.  מר מוטי ששון:

 

 הבינלאומי הצליאקיום  –שאילתא של חבר המועצה שחר האס בנושא  .9

 הצליאקהתקיים יום  13.09.2022-אבל אני מנסה. בתאריך ה מר שחר האס:

. נכון שהוא עבר והוא עבר בלי אזכור אפילו של הבינלאומי

קמצוץ של עיריית חולון שלא, אז מדוע, רציתי לדעת מדוע בחרה 

עיריית חולון ממש להתעלם מהיום הזה? לא לציין אותו ולא 

 להעלות אותו על הסדר?

 ולון היא מקדמת בריאות,חטוב.  מר מוטי ששון:

 חברים.  מר יוסי זיידה:

ממש לא בצחוק וממש לא זה, אני יכול להגיד לכם שנערכו  מר שחר האס:

כנסים במודיעין ורעות ומערכי שיעור ייחודיים לתלמידים בבאר 

יעקב והרצאות בפתח תקווה וקמפיין פרסומי בשלטי חוצות 

גלוטין באשדוד  אברמת גן ופרסום עסקים שמוכרים מוצרים לל

ונס ציונה ויש פה תופעה מדאיגה ויש עלייה מאוד משמעותית 

 בצליאק.

 לעמותה שלהם פשוט יש לוביזם נורא חזק, אבל בסדר. עו"ד יונת דיין:

 מה זה? מר שחר האס:

 לעמותה של הצליאק יש פשוט לוביזם מאוד חזק. עו"ד יונת דיין:

 חזקים פה בחולון וחבל.כנראה שהלוביסטים לא מספיק  מר שחר האס:
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אני יודעת להגיד לך גם בתור אימא לילד עם אלרגית מזון  עו"ד יונת דיין:

 מסכנות חיים שזה הרבה יותר חמור מצליאק.

בסדר אבל יש גם יום אלרגיות. אז בוא נעשה יום, יום להעלאת  מר שחר האס:

 מודעות.

 שחר, שחר.  מר מוטי ששון:

ינלאומי למודעות לצליאק. לא נעשה שום דבר היה את היום הב מר שחר האס:

 בעיר ומאוד מאוד חבל. אין לי שאילתא באמת. 

 .nextטוב הלאה,  מר יעקב מזרחי:

 חבל שעיריית חולון לא עשתה שום דבר בנושא. מר שחר האס:

בנושא הבריאות אנחנו כל שנה מעלים נושאים ייעודיים שונים  מר מוטי ששון:

 למודעות.

 קיצר לא עשינו כלום. מר שחר האס:

במסגרת הפעילות העירונית. כל שנה, בשנה הבאה ניקח נושא  מר מוטי ששון:

 אחר. הלאה, בבקשה. שחר, שאילתא בנושא,

 היה הנושא השנתי? מה מר שחר האס:

 שחר, שאילתא הבאה. מר מוטי ששון:

 שחר השאילתא הבאה. מר יוסי זיידה:

 מה היה הנושא השנתי? מר שחר האס:

 למה היום בניין העירייה מואר, אזכור לנושא. יוסי זיידה:מר 

 הוא לא זוכר. לא היה כתוב. :מר מורן ישראל

 באתר, באתר. מר שי קינן:

 שחר תקרא. בבקשה שחר.  מר מוטי ששון:
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מדיניות העירייה בנוגע למענה  –שאילתא של חבר המועצה שחר האס בנושא  .10

 והתמעטות מספר החניות בעיר במהלך עבודות הרכבת הקלה

כן, בבקשה. מה מדיניות העירייה בנוגע למענה והתמעטות מספר  מר שחר האס:

 החניות בעיר במהלך עבודות הרכבת הקלה? 

 הייתי שואל מה המענה להפסקת לוחות, מר יעקב מזרחי:

 הוא שאל.רגע אז  :מורן ישראל מר

המדיניות העירונית לא השתנתה. חניה חינם לכל התושבים כל  מר מוטי ששון:

שעות היום ובכל העיר, בכל מקום בוא ניתן להשאיר אפשרויות 

חניה זה נעשה. לאור העובדה שלרוב לא ניתן להגדיל היצע 

החניות, קידם אגף התנועה בהנחייתי מיזמים להפעלת שירותי 

גלגלית. בנוסף לאחרונה אושרה תכנית  תחבורה שיתופית ודו

שמתעדפת התחדשות במגרשים כולל הסדרת חניונים בתת 

 , שי קינן. הקרקע בתוך המגרשים. השאילתא הבא

 

 כמות ילדי החינוך המיוחד בחולון –שאילתא של חבר המועצה שי קינן בנושא  .11

כמות ילדי החינוך המיוחד הלומדים מחוץ  –שאילתא של חבר המועצה שי קינן בנושא  .12

 לעיר חולון

כן, למעשה זה שתי שאילתות שהן אחת. אני רציתי לדעת כמה  מר שי קינן:

 ילדי חינוך מיוחד יש בחולון וכמה מתוכם לומדים מחוץ לעיר. 

 היא ענתה שי. מר מוטי ששון:

 אתה רוצה שיקרא מוטי את ההתייחסות שלו? מר יוסי זיידה:

 הוא יכול שלא. קינן: מר שי

 אוקיי. שי קינן, כמה ילדי החינוך המיוחד, מר מוטי ששון:

 לא, זו אותה שאילתא.  מר שי קינן:

 . 13-מוטי תעבור ל מר יוסי זיידה:

 . 13 מר מוטי ששון:
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בדבר נטילת הלוואות  3.4.21וכן  6.2.21עדכון ואשרור החלטות מועצת העיר מיום  .13

על ידי החברה הכלכלית לטובת פרויקט פוטוולטאי מבנק מלווה או מן העירייה 

 )י( לפקודת מס הכנסה,  3בשיעור ריבית לפי סעיף 

 עדכון ואשרור. מר יוסי זיידה:

 הקמת, מר מוטי ששון:

' ואפריל 21עדכון ואשרור החלטות מועצת העיר מיום פברואר  עו"ד יונת דיין:

' בדבר נטילת הלוואות על ידי החברה הכלכלית לטובת 21

פרויקט פוטוולטאי מבנק מלווה או מן העירייה בשיעור ריבית 

)י'( לפקודת מס הכנסה. מצורפים לכם המכתבים של  3לפי סעיף 

 החברה הכלכלית. 

 פעם הקודמת,מה הבדל מה :מורן ישראל מר

אנחנו דורשים בעצם להכניס את העירייה כאופציה למממן  מר אמנון ארץ קדושה:

בפרויקט הזה. אנחנו מדברים על פרויקטים של קידום מגרשי 

ספורט מאחר והריביות עלו משמעותית וזה מתחיל להעמיד את 

הפרויקטים האלה בסימן שאלה ולכן אנחנו שמים את העירייה 

הכלכלית כדי שהפרויקטים האלה כן ייצאו פה כעומד לחברה 

לדרך. אנחנו עדיין במשא ומתן מול הבנקים אבל בפעם הקודמת 

אישרנו רק הלוואה בנקאית. פה אנחנו מבקשים להכניס גם את 

 העירייה כגורם המממן.

 כלומר העירייה תתן לחברה הכלכלית הלוואה? מר שחר האס:

 נק.בתנאים יותר טובים מהב :מר זוהר נוימרק

)י'( לפקודת מס הכנסה מה  3כן, שאנחנו מחויבים לפי סעיף  מר אמנון ארץ קדושה:

ויש חוק, אנחנו לא הריבית שהעירייה יכולה לתת לחברות. 

 כפופים לריבית.

 זה חלק עכשיו מועדת השקעות אנחנו משקיעים בחברה? :מר מורן ישראל

העיר. מגרשי הספורט חשוב לכל העיר. אם  הם ישקיעו לטובת מר אמנון ארץ קדושה: 

אני יכול לתת מימון, בואו בסוף תראו. אם הפרויקט הזה הרי 

הפרויקט הזה הוא לטובת תושבי העיר חולון. אם לצורך העניין 

לא כדאי לי ואני לא אעשה אותו אז גם העירייה לא תקבל 

 לכל הכיוון. win winתמורה בעניין הזה. אז יש פה 

 טוב אוקיי, מי בעד? שון:מר מוטי ש
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 בסוף השאלה אם ביכולת שלנו אנחנו רשאים לעשות את זה.  :מר מורן ישראל

 רשאים כן. יכולים אנחנו בעצם, מר אמנון ארץ קדושה: 

העירייה יש לה עתודות? יש את העתודות. יש את העתודות  מר שחר האס:

 לעירייה ומספיק זה, בסופו של דבר הפרויקט הזה,

אחוז.  15מבחינתי תראה, התשואה של הפרויקט הזה הוא מעל  ן ארץ קדושה:מר אמנו

 מבחינתי זה גם מודל להשקעה. 

 מה המסגרת?  :מר מורן ישראל

מיליון ש"ח זה מה שאישרנו שם ויש פרויקטים שהם  5כרגע עם  מר אמנון ארץ קדושה:

 מיליון ש"ח. 12בסך הכול שיש בקנה של 

 מיליון? 5מה שאנחנו מאשרים היום זה לא בסדר,  :ראלמר מורן יש

 ?5מה שאנחנו מאשרים עכשיו זה  מר שחר האס:

 כן.  מר אמנון ארץ קדושה:

 7אוקיי, מי בעד? מכתבו של זיידה עוזר ראש העיר מיום  מר מוטי ששון:

 .2022לפברואר 

 רגע, רגע. :מר מורן ישראל

 איזה סעיף אתה מוטי? מה? מה מכתבו של זיידה? מר יעקב מזרחי:

 אנחנו.  13 :מר מורן ישראל

 זה שני דפים קיבלתם. מר מוטי ששון:

למעשה קיבלתם בחומר את שתי ההודעות הקודמות ממנכ"לית  עו"ד יונת דיין:

החברה הכלכלית על מה אושר במועצת העיר ולמעשה על זה 

מבוקש לחזור עכשיו כשמוסיפים גם את האפשרות של העירייה 

 מלווה.  כגורם

, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1בעד?  אוקיי. מי מר מוטי ששון:

 . אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  18, 17, 16

 נכון? 14אני עובר לסעיף                                                       

 כן. עו"ד יונת דיין:

 חובות.מחיקת  מר יעקב מזרחי:
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 ניצן ירושלמי  –מחיקת חובות בהסדרי פשרה     .14

שות איתנה על מכתבו של ניצן בהסכמי פשרה ר מחיקת חובות מר מוטי ששון:

 . קיבלתם.2022ביולי  26ירושלמי סליחה, מיום שלישי 

 גזבר שים לב שזה לא בסכום שנקבת רק. :מר מורן ישראל

 ,3, 2, 1, מורן. 3, 2, 1י בעד? אוקיי, מ מר מוטי ששון:

 אני נמנע. :מר מורן ישראל

בעד. מי נגד? אין נגד.  14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

  אושר.נמנעים.  2מי נמנע? 

 אני עובר לסעיף הבא.                                                      

אני רוצה רק להבהיר לגבי הסעיף הקודם, יש פה, צריך הבהרה.  :מר אמנון ארץ קדושה

כבר  6.3מיליון ש"ח לפרויקטים.  17.5אנחנו בעצם אישרנו פה 

מיליון, בשלב  5. עכשיו אני אמרתי 11.2לקחו, נשאר עדיין 

פרויקטים לקירוי מגרשים אבל  5ראשון אנחנו הולכים על 

? רק להבהרה. זה אם נצטרך. בסדר 11-האישור פה הוא לכל ה

 ,11-אישור לכל ה

 זה חשוב בגלל שהכול נאמר לפרוטוקול. :מר מורן ישראל

 פרויקטים, כן.  5בשלב הראשון יהיה  מר אמנון ארץ קדושה:

 

 סיון ריאבוי  –מחיקת חובות בהסדרי פשרה  .15

 אוקיי. יש פה עוד,                            מר מוטי ששון:

 .15מוטי,  15סעיף  מר יעקב מזרחי:

 אנחנו בבקשה להסדרי פשרה. עו"ד יונת דיין:

בקשה לאישור מועצת העיר למחיקת חובות בהסדרי פשרה,  מר מוטי ששון:

לספטמבר  7-מכתבה של סיון ריאבוי מנהלת מחלקת הגבייה מ

 15, 14, 13 ,12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 . מי בעד?2022

 אושרנמנעים.  3, 2, 1בעד. מי נגד? מי נמנע? 

 אני עובר לסעיף הבא.                                                      

רגע מוטי רק אני מבקש פה בטעות, נתנו לכם גם שמות של  מר אמנון ארץ קדושה: 

ש אם אפשר סוף הישיבה להשאיר אותם . אני מבקהתושבים
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בדרך כלל מה שמגיע לפה  נחנו ניקח ונגרוס את זה בסדר?כאן, א

 זה בלי השמות. נעשתה כאן טעות.

 צנעת הפרט.  עו"ד יונת דיין:

 או לזרוק את זה, מר יוסי זיידה:

 לא, לא, צריך לגרוס. עו"ד יונת דיין:

 אוקיי, סליחה. מר יוסי זיידה:

 אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

 .16מוטי סעיף  16, 16 מר יעקב מזרחי:

 נכון?  17רגע. עכשיו אני בסעיף  מר מוטי ששון:

 עכשיו ההפטרים.  מר אמנון ארץ קדושה: 

 

 לפקודת העיריות, חובות אשר התקבל לגביהם הפטר  338מחיקת חובות לפי סעיף  .16

 . 16אוקיי.  מר מוטי ששון:

ת שנתקבל לפקודת העיריות, חובו 338מחיקת חובות לפי  עו"ד יונת דיין:

 לגביהם הפטר.

לפקודת העיריות אשר התקבל  338מחיקת חובות לפי סעיף  מר מוטי ששון:

לפי מכתבו, מי שחתום על לגביהן הפטר. הפטר מבית המשפט. 

המכתב זה ראש העיר, גזבר הרשות והיועצת המשפטית מיום 

, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8 ,7, 6, 5, 4, 3, 2, 1. מי בעד? 18.8.2022

 נמנע.  1בעד. מי נגד? מי נמנע?  17, 16, 15

 אושר. עו"ד יונת דיין:

 אני עובר לסעיף הבא. .אושר מר מוטי ששון:

 

 ות ואכיפה ברישוי עסקים כרכזת ביקור 06653601הסמכת הגב' דקלה חמרי ת.ז.  .17

של הגברת אבקש לאשר במסגרת ישיבת המועצה את הסמכתה  מר מוטי ששון:

כרכזת ביקורת ואכיפה ברישוי  06653601ת.ז. דקלה חמרי 

עסקים, הסמכה שתעמוד בעינה עד סיום עבודתה בתפקיד זה 

, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1בעירייה. מי בעד? 

 אושר בעד. אין נגד, אין נמנעים. 18, 17, 16

 אני ממשיך הלאה.                                                      
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 היא מחליפה או מתווספת? מר מורן ישראלי:

 ווספת?ארז היא מחליפה או מת מר מוטי ששון:

 אין לי מושג. איפה אמנון? מר ארז ניסים:

 זה הסמכה. זה לדעתי,  מר יוסי זיידה:

 הסמכה זה, מר מוטי ששון:

 קיימת. זיידה: מר יוסי

הסמכה זה עובדת קיימת שהועבר לה עוד תוכן תפקיד או איוש  עו"ד יונת דיין:

 מחדש של תקן שהיה. 

 . 17סעיף  מר יעקב מזרחי:

 טוב אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 , השבת קרקע. 18סעיף  עו"ד יונת דיין:

 

 לאון באומן מרים )מצ"ב( גב' הכט דלית אסתר וגב' 353חלקה  6045גוש  -השבת קרקע .18

אישור מועצת העיר להשבת קרקע גוש, רגע רגע רגע, חבר'ה.  מר מוטי ששון:

 353חלקה  6045אישור מועצת העיר להשבת קרקע גוש סליחה. 

 גב' הכט דלית אסתר וגב' לאון באומן מרים.

 מה זאת אומרת השבת קרקע? מר יעקב מזרחי:

של עורך דין עופר צילקר היועץ המשפטי מכתבו, על פי מכתבו  מר מוטי ששון:

. השבת קרקע, בזמנו הפקיעו 17.8.2022-לועדה המקומית מה

 קרקע. לא צריכים אותה, צריך להחזיר לבעלים. זהו. מי בעד?

הבעלים, נחתם איתם כבר חוזה. הבעלים החזירו את  עו"ד יונת דיין:

 ההערה לטובת העירייההתשלומים שהם קיבלו וכדי למחוק את 

 בטאבו, הטאבו, נדרשת החלטת מועצה. 

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 יש לכם בחומר, הם החזירו. עו"ד יונת דיין:

, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  18

 אני עובר לסעיף הבא.                                                     
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חברת חשמל לישראל, חומה  –נת"ע  –חוזה חכירה לחדר טרנספורמציה עיריית חולון  .19

 326/3400א + ב חולון, תיק 17ומגדל 

חוזה חכירה לחדרי טרנספורמציה עם חברת חשמל בעצם עבור  עו"ד יונת דיין:

 של נת"ע. הקווים 

 . 2022ביולי  7-ס מהמכתב של עורך דין יחיאל אטיא מר מוטי ששון:

 מה יהיו פה כמה חדרי טרנספורמציה לנת"ע? מר יעקב מזרחי:

 .3לזיכרוני  עו"ד יונת דיין:

 יש כמה לאורך הקווים.  מר יוסי זיידה:

 לא, רגע. מר יעקב מזרחי:

 זה לא אחד. אתה צריך כמה, מר זוהר נוימרק, יו"ר הוועדה:

 מוטי יש לי שאלה. הרכבת הזאת תפעל ביום שבת?  מר יעקב אחדות:

 לא. גב' אלינור מטלון:

 אלא אם המדינה תחליט.  מר יוסי זיידה:

 מאיפה אנחנו יודעים? עו"ד יונת דיין:

 זה משהו שעלה היום, בימים האלה ממש. יש בקשה. מר יוסי זיידה:

 –חוזר למתן זכות שימוש עיריית חולון אישור מועצת העיר  מר מוטי ששון:

 עמותת שערי הישועה.

רגע, לא הצבענו על חדרי הטרנספורמציה. לא הצבענו, הם רק  עו"ד יונת דיין:

 שאלו שאלות מה זה.

 מי בעד? מר מוטי ששון:

יודעים איפה עוד  רגע, שאלה לי. איפה זה תוכנן? האם אנחנו גב' אלינור מטלון:

 יהיו מתוכננים כאלה חדרים?

 זה נת"ע, זה נת"ע. מר מוטי ששון:

 בישיבת מועצה הבאה אני אעדכן. רשמתי. מר ארז ניסים:

 תודה רבה. גב' אלינור מטלון:

בעד. מי  13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 נמנעים.  5, 4, 3, 2, 1נגד? מי נמנע? 

 .20מוטי סעיף  מר יעקב מזרחי:

רגע, רגע. היועצת המשפטית טוענת שצריכה להיות ההצבעה  מר מוטי ששון:

 רגע.
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מדובר על עסקה במקרקעין וצריך רוב חברי מועצה. זה בסדר  עו"ד יונת דיין:

 אם המועצה לא רוצה לתמוך בזה, אבל תדעו שחלק מהעניין

שבמסגרת התת"ל, התכניות הארציות שהן לא בסמכות שלנו 

 נמנעים. במסגרת התת"ל של התכניות הארציות, 5-בעד ו 13היו 

 מחדש.  מר יוסי זיידה:

 ההסכם לחדר טרנספורמציה. עו"ד יונת דיין:

 בוא נגמור עם זה. עוד פעם נצביע על זה? מר יעקב מזרחי:

 זה שוב להצבעה רגע.  רגע לא, אז מעלים את מר יוסי זיידה:

בעד.  14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

  אושר.שהם רוב חברי המועצה, 

 אני עובר לסעיף הבא.                                                      

 פה לא צריך לספור נמנעים, זה בהצבעה. מר מורן ישראלי:

 5. אז אמרתי 5, 4, 3, 2, 1סליחה, סליחה שלא שאלתי. מי נמנע?  מר מוטי ששון:

 מקודם שנמנעו. 

 

 03974879-58עמותת שערי ישועה וחיים )ע"ר  –חוזה למתן זכות שימוש עיריית חולון  .20

 חולון( 35"ו ברח' תרצ 381חלק מחלקה  6049גוש 

 ת שימוש.אישור מועצת העיר, חוזה למתן זכו   מר מוטי ששון:

או בוא אני אגיד לך משהו אחד, נת"ע יעבור עם ההצבעה שלכם    מר יעקב מזרחי:

 לא עם ההצבעה שלכם. זה פופוליסטי. זה הכול חבר'ה.   

 די יעקב, מה קורה היום אתה צועק?  גב' אלינור מטלון:

 אלינור תירגעי.   מר יעקב מזרחי:

 סליחה.   מר מוטי ששון:

 בכחול לבן שם. לא פה.הלו, להתנפח לא פה.    מר יעקב מזרחי:

סליחה מכיוון שהוא פנה אלינו אנחנו רוצים להתייחס. לא נתת  מר מורן ישראלי:

 לו את זכות הדיבור.

 די, אתה צועק עליי כל היום.   גב' אלינור מטלון:

 תשבי שם.    מר יעקב מזרחי:

 די יעקב, הרגת לי את האוזן.   גב' אלינור מטלון:

 מה את אומרת, שכחת שאת לוחשת.   יעקב מזרחי:מר 
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 מכיוון, יעקב היית,  מר מורן ישראלי:

 די נו.   עו"ד יונת דיין:

 אני אגיד לכם משהו אחד חבר'ה, אני אגיד לכם משהו אחד.   מר יעקב מזרחי:

 יעקב, יעקב.   מר מוטי ששון:

לפוליטיקה ולסיסמאות, אני ברציונל. אני רואה מה  אני מעבר מר יעקב מזרחי:

נת"ע זה מעלינו. אתם סתם יהיה פה. לא שואלים אותנו. 

משחקים פה משחקים עכשיו. אתם סתם משחקים משחקים 

 עכשיו. 

 מעלינו רק הקדוש ברוך הוא.  מר שחר האס:

 אוקיי.  מר מוטי ששון:

 .20מוטי,  20סעיף  מר יוסי זיידה:

 חברים. וואי, וואי.  ן:מר מוטי ששו

 נהיה פה עד מחר שחר.  מר יוסי זיידה:

 טוב חברים. אישור מועצת העיר, חוזה למנכ"ל, מר מוטי ששון:

 מורן, מורן, מר יוסי זיידה:

גוש  58-03974879עמותת שערי ישועה וחיים )עמותה רשומה  מר מוטי ששון:

 בעד? חולון(. מי  35ברחוב תרצ"ו  381חלק מחלקה  6049

 מה? מר שחר האס:

 רק שאלה מוטי לגבי זה.  מורן ישראלי: מר

 שאלה לפני ההצבעה. מר שחר האס:

בתוך ההקצאה הזאת יש גם בנייה של העמותה? היא משקיעה  מר מורן ישראלי:

 כסף?

 ברור, ברור. מר מוטי ששון:

שנה ולא הייתה שום  25-לא, כי יש גם הקצאות שניסיתם ב מר מורן ישראלי:

 השקעה.

, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1טוב, מי בעד?  מר מוטי ששון:

נמנע. בעד החלטת אישור הצביעו  1בעד. מי נגד? מי נמנע?  18, 17

חברי מועצה שהם רוב חברי המועצה. נמנע אחד. אוקיי,  18

 . אושר

 . 21אני עובר לסעיף                                                       
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חלקה  6872אישור הקצאת עיריית חולון עמותת חנה ויוסף בית כנסת ליוצאי בבל גוש  .21

 רחוב לבוב פינת רחוב ביאליק חולון 154

חוות דעת משפטית, אישור הקצאת עיריית חולון עמותת חנה  מר מוטי ששון:

רחוב פנחס  154חלקה  6872גוש סף בית כנסת ליוצאי בבל ויו

 חולון. פינת רחוב ביאליקלבון 

 מוטי אבל זה הוקצה כבר. מוטי אבל זה הוקצה הדבר הזה. מר יעקב מזרחי:

 העמותה בעצם, החליפו עמותה. שונה, שונה.  מר יוסי זיידה:

כי העמותה  ההיסטוריתזה מובא למועצה לבטל את ההקצאה  עו"ד יונת דיין:

 לקחה,

 אה, הבנתי. מר יעקב מזרחי:

ועכשיו העמותה החדשה הגישה את כל טפסי ההקצאה. עשינו  עו"ד יונת דיין:

פרסום ראשון, פרסום שני. ועדת ההקצאות ממליצה לקדם 

להסכם. אתם צריכים קודם לאשר ואז נקדם להסכם ונביא 

 אותו לאישורכם.

פשרת בזאת לאחר קבלת חוות הדעת אוקי. מועצת העיר מא מר מוטי ששון:

מיום  57המשפטית לאשר את המלצת ועדת ההקצאות מספר 

ולאשר את ההקצאה לעמותת תפילת חנה ויוסף לבית  3.5.2022

כנסת יוצאי בבל לפי שיקול דעת העירייה בהתאם. בעד ההחלטה 

 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1הצביעו 

מחברי  18נמנע. בעד ההחלטה אישרו  1עד. מי נגד? מי נמנע? ב

 אושרנמנע.  1המועצה שהם הרוב. 

 אני עובר לסעיף הבא.                                                      

העובדת מרישוי עסקים,  מוטי רק לשאלה ששאלת מקודם לגבי מר יוסי זיידה:

היא שנה עובדת במערכת כממלאת מקום. עכשיו היא תהיה 

 בתקן של רכזת פיקוח הבקרות. 

 תודה. :ישראל מר מורן
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 נוסח מתוקן ועדכני להחלפת חוק העזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקיון(  .22

מפגעים חוק עזר, פקודה להחלפת חוק עזר לחולון מניעת  מר מוטי ששון:

על פי מכתבה של היועצת  2022ושמירת הסדר והניקיון התשפ"ב 

 ,.2022ספטמבר  -יונת דיין המשפטית 

ברשותכם, לפני שאני אגיד לכם כמה מילים על החוק אני רוצה  עו"ד יונת דיין:

גם לשי מנדלבאום מהפיקוח העירוני וגם לחמד להודות מאוד 

שים עבודת נמלים. לביא התובעת העירונית שעבדו על זה חוד

השוו לחוקים עדכניים של ערים אחרות, אספו את כל הצרכים 

שעלו מהשטח של הפיקוח ומבית המשפט בעקבות ההופעות של 

התביעה וגיבשו יחד איתי ובהנחיית המנכ"ל נוסח חדש עדכני 

לחוק העזר שלנו. זה בעצם חוק העזר העיקרי של אכיפת הסדר 

ל מטרדים, של הפרעות. נוספו בו ברחובות שלנו, של הניקיון, ש

פרקים שעם השנים התקדמו בחקיקה הארצית ועוד לא מצאו 

ביטוי אצלנו של מחזור, עודכן כל הפרק של רעש, של פסולת 

אריזות. סעיפים נושנים של דברים שלא קיימים יותר כמו 

 הוסרו ממנו סעיפים,לחוות שטח ברחוב וכאלה הוסרו ממנו. 

יכול להגיד לכם משהו יונת. רגע, אני אגיד משהו דווקא אני  מר יעקב מזרחי:

 דו"חות על חוק העזר הזה. 2מוטי. אני קיבלתי 

 הקודם. עו"ד יונת דיין:

כשאני עמדתי בשדרות ירושלים. לא, לא, אני אגיד לכם משהו.  מר יעקב מזרחי:

עכשיו נזכרתי. אני עמדתי בשדרות ירושלים על, עושים הרי 

על קטע של מדרכה שחלק שלו זה חולות.  עבודות שם. עמדתי

מה הם כתבו לי? עמדת על גינה ציבורית. הגשתי ערעור, פסלו לי. 

אמרו לי דוחים לך את זה. חולות. חולות ועשבים. עמדת על גינה 

 שילמתי אלף ש"ח. ציבורית. 

 אל תחנה שם.  עו"ד יונת דיין:

החזר כספי? החוק הזה הוא שילמתי. יש החזר כספי מוטי? יש  מר יעקב מזרחי:

 לא נכון והוא לא הוגן.

 טוב יעקב אושר, גמרנו. מר מוטי ששון:

 האם כל הפקחים קראו את כל החוק הזה?  מר יעקב אחדות:
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אז זה החלק השני, הסעיף הבא שמדבר על התיקון של עבירות  עו"ד יונת דיין:

קנס. החוק הזה בנוסח החדש ייכנס לתוקף רק כשיאושרו גם 

יפים עבירות הקנס בכנסת מכיוון שעד שאין את סעיפי הקנס סע

לא ניתן לאכוף אותו. ברור שכל הפיקוח יעבור עליו הדרכה, כל 

יעברו אנשי התחזוקת העיר השונים, השפ"ע, פינוי אשפה, כולם 

הדרכה ועדכונים. ברור. מעבר לזה גם בשוטף, ביומיום יש 

 שיתוף פעולה תמידי בעירייה ובפיקוח.

אין רגישות לפיקוח בנושא הזה, במתן דו"חות. נקודה, אני אומר  יעקב מזרחי:מר 

 לך מכל הלב. 

האם הפקחים בעיריית חולון גם מפקחים על המטרדים שקורים  מר יעקב אחדות:

דרך העירייה? זאת אומרת גני ילדים יוצא מהם כל מיני עצים 

תתקשר וכל מיני זה, את תתקשרי אליהם לפיקוח מתקשר לזה, 

לזה, אגף גינון. למה הדברים של העירייה העירייה לא אוכפת 

 אותם?

 אני לא יודעת לענות לך על זה.  עו"ד יונת דיין:

 לא מה, החוק הזה לא מתייחס לזה? מר יעקב אחדות:

לא, לגני ילדים יש דרך מאוד מסוימת לקבל את השירות.  מר יוסי זיידה:

 באמצעות מינהל החינוך.

לא, הוא שולח אותך לגנים ונוף אחרי זה אומר לך לפה, לפה,  דות:מר יעקב אח

לפה, לשם. לא אבל אם אתה פקח אז תפתח את העיניים שלך 

לגבי גם אם יש בעיות לא של לתת רק דו"חות, אולי לעזור גם 

 לתושבים דברים אחרים.

 יעקב, יעקב, מר מוטי ששון:

 אתה לא חושב ככה? מר יעקב אחדות:

החוק לא מבחין בגורם המפגע בציבור. אבל השאלה אם  יין:עו"ד יונת ד

 העירייה תיחזקה או לא את הגן, אני לא יודעת לענות לך.

כאילו אם זה אזרח, ישר מקבל אבל אני רואה דברים שקורים  מר יעקב אחדות:

 דו"ח. אבל אם זה משהו שהעירייה צריכה,
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הוא יקבל קודם כל דרישה  אגב על עץ שיוצא למדרכה בדרך כלל עו"ד יונת דיין:

לתקן את זה ורק אם הוא לא יעשה את זה הוא יקבל את הדו"ח. 

 כי העץ מפריע לעבור במדרכה. 

 טוב, אוקיי. מר מוטי ששון:

 רגע. גב' אלינור מטלון:

 בשכונות הותיקות, סליחה, בשכונות הותיקות יש יוטות ירוקות מר ראובן קייקוב:

ככה על גדרות של תושבים. פשוט מכער את כל השכונה ככה. או 

 שיש רחובות של בלוקים,

 אבל זה לא קשור לחוק עזר הזה.  עו"ד יונת דיין:

 זה לא קשור? מר ראובן קייקוב:

לא. הבלוקים זה עניין של בנייה. כל דרך של גדר זה עניין של  עו"ד יונת דיין:

בגדר נדרש. ויזואליות יש את שוב, הויזואליות היא לא בנייה. 

החוק שמטפל בחזיתות הבתים ובגדרות בנייה יש חוק התכנון 

 על הבנייה. 

 מורן, מורן בבקשה. מר מוטי ששון:

 קודם כל הערה ראשונה ברשותכם. מר מורן ישראלי:

 חברים מדברים פה.  מר יוסי זיידה:

 תיקון חוק העזר, מר מורן ישראלי:

 אן. מה זה? ליאן, לי מר מוטי ששון:

עמודים של חוק עזר  38תיקון חוק העזר שהגיע אלינו הגיע איזה  :ישראל מר מורן

ובלי שום יכולת להבחין מה הסעיף הקודם ומה השינוי שבוצע 

ובאיזה סעיף מה נוסף ומה לא, כמו לעקוב אחרי שינויים כמו 

שעושים בוורד פשוט. מאוד מורכב להבין. לא, לא נוח להבין 

בתור מי שהולכים לאשר את התיקון הזה מה היה לפני כן אנחנו 

ומה קורה עכשיו. אני מבקש בטח להבא, למרות שאני לא יודע 

עמודים בתיקון  38כמה עוד עבודות כאלה יסודיות הולכות עם 

חוק עזר עירוני, בלתי אפשרי. כאילו, קשה להבין מה היה קודם 

עכשיו אחרי ומה יש עכשיו. אני אשאל שאלה רגע ספציפית 

ששאלתי ותגידו לי אם לגבי הסעיף של הגנים, לדעתי סעיף 

 של רעש בגן. זה סעיף שהיה קיים בעבר או סעיף חדש? 46מספר 
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 כן, תמיד היה. גב' נעה צ'פליצקי:

 אני לא בטוח. :מר מורן ישראל

קודם. הם עברו  כל סעיפי הרעש, כמעט כולם היו קיימים עו"ד יונת דיין:

התאמה בגלל שהחקיקה הארצית שינתה שעות ומגבלות 

 אחרות. 

פה, פה לא רשום מגבלות. רשום לא יקים אדם רעש חזק או  :מר מורן ישראל

 ממושך או חוזר ונשנה בגן. 

 ככה זה מופיע בחוק הארצי. עו"ד יונת דיין:

ם ואני מכיר פניות עכשיו, אני אומר את זה כי אני מכיר הנפגעי :מר מורן ישראל

 הציבור.

 לא, לא היה שינוי מורן. מר ארז ניסים:

שנייה. לא, אוקיי. אז בוא נעבור רגע לחלק, נפתח רגע הערת  :מר מורן ישראל

סוגריים על אכיפה. צריך לראות איך עושים בחולון בגלל שיש 

פה הזדמנות, צריך לראות איך עושים בחולון בטח גנים שהם 

נות מגורים. היום אמצעי ההגברה הרבה יותר נמצאים בתוך שכו

פשוטים מאמצעי ההגברה שהיו פעם. כל אחד יכול בסכום מאוד 

קטן לקנות בכל חנות אמצעי שעושה רעש מאוד מאוד גדול. יש 

יר מוגדרים ערים שלקחו מודלים שהגנים הציבוריים בתוך הע

וגם משולטים שהם גנים ללא אמצעי הגברה, הפעלת אמצעי 

. אני מבין שיש אנשים שרוצים לעשות חגיגה, חגיגת יום הגברה

הולדת לילד בגן הציבורי. אממה, כשזה קורה בגינה הציבורית 

 כל יום בסוף יש שכנים שנפגעים מזה מאוד.

אני יכולה להגיד לך שזו מדיניות שכבר נבחנת בעירייה במיפוי  עו"ד יונת דיין:

 עירוני.

לעשות את זה כשיש גנים ציבוריים גדולים בפאתי רגע, זה סביר  :מר מורן ישראל

העיר, אוקיי. אבל, נכון, פילבוקס, פארק פרס וכן הלאה. וגם שם 

צריך לייצר את אמצעי ההסדרה ומה הן השעות, ומה הן השעות 

. בגנים הציבוריים בתוך העיר אני חושב שאנחנו המותרות

י זה צריכים לייצר מודל של גנים ללא אמצעי הגברה בכלל כ

 הופך להיות יותר ויותר מפגע בתוך העיר.
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 ולא בכל גן אפשר לעשות יום הולדת.  גב' נעה צ'פליצקי:

 וכשמוציאים את הילדים, מר קובי מכלוף:

 זה לא גני הילדים. אתה מדבר על גני ילדים.  עו"ד יונת דיין:

 זה לא גני ילדים. גב' נעה צ'פליצקי:

 ילדים. דיברתי על גינה ציבורית.  לא דיברתי על גן מר מורן ישראלי:

 מורן, עו"ד יונת דיין:

 לא בכל גינה ציבורית מותר. גב' נעה צ'פליצקי:

 נעה, עו"ד יונת דיין:

 החוק הזה לא יכירו. לפי :מר מורן ישראל

נקודות. אני אשיב לשלושתן. אם עקבת אחרי  3מורן, אמרת  עו"ד יונת דיין:

רך כלל כתוב במקום ייכתב תיקוני חוקי העזר שאני מגישה בד

במקום ייחקק. חוק כזה מקיף שנעשו בו שינויים כאלה 

מסיביים, לעקוב אחר שינויים לא היית מצליח להבין ממנו דבר. 

אבל אני יכולה להגיד לך שחמד ואני על הנוסח הסופי ישבנו 

שעות רק כדי למצוא ידיים ורגליים ולראות שלא  50במצטבר 

בשמחה כמו שקורה לא פעם, קיבלת התפספס שום דבר. אבל 

 את החומר, כל שאלה נענה בשמחה, נשב נסביר. 

 ,14:00-16:00מה קורה אם עובדים בין  מר קובי מכלוף:

שניה בבקשה. רגע, שנייה. שנייה. לגבי הסעיף של רעש בגינות  עו"ד יונת דיין:

ציבוריות הוא מילה במילה החוק הארצי. אנחנו גם לא יכולים 

ה כי אין לנו סמכות לשנות מהחוק הארצי אלא רק לשנות פ

לקלוט אותו לתוכנו. ולגבי השאלה גינות שמותר בהן אמצעי 

הגברה או לא מותר בהן אמצעי הגברה, כבר נעשית בימים אלה 

, ממש בחינה של מדיניות עירונית שממפה את כל הגינות בעיר

שו פריסה, גודל, קירבה, מרחק, שעות ולשקול אילו גינות יע

אחרי הצהריים כי יש  19:00-ל 16:00בכלל, אילו גינות יהיה בין 

יבות יום הולדת ובכל זאת אתה רוצה ואילו גינות לא מס

מפריעות לאף אחד אז למעט כללי חוק הרעש וחוק העזר 

 הרגילים יעשו מה שרוצים.
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אני אשמח לראות את העבודה כשהיא תעשה לפני שהיא תצא,  מר מורן ישראלי:

 אולי הערות וחוכמה של אנשי הציבור שנמצאים פה. יש

 אם יש גינה מתחת לבית, מר יעקב מזרחי:

 יעקב. יעקב. מר מוטי ששון:

 אל תפריע יעקב. מר קובי מכלוף:

 בבקשה.אתה מדבר איתו, יש פה דיון.  מר מוטי ששון:

אמרת מקודם שזה כמובן יועבר כמו שהוא שאל פה לפקחים  גב' אלינור מטלון:

וכדומה. האם זה גם יועבר וידוור בצורה מתאימה ונכונה 

 לתושבים?

 בטח, בודאי. עו"ד יונת דיין:

 כל תיקון חייב להיות מפורסם גם, :ר מורן ישראלמ

הכול כחוק ויהיה גם דיוורור. ברשומות ובאתר העירוני, בודאי.  עו"ד יונת דיין:

מבחינת החוק זה יפורסם ברשומות ויועלה באתר העירוני. 

מכיוון שחלק מהדברים פה הם שינויים מאוד מסיביים, אנחנו 

 גם כמובן ניעזר בדוברות להפיץ את זה בכל הדרכים העירוניות.

 כן כי להפיץ את כל המסמך הזה זה לא, גב' אלינור מטלון:

 יות ויופנו לקרוא. לא, זה יהיה הנקודות העיקר עו"ד יונת דיין:

עכשיו שאלה נוספת. שאלה נוספת. המחזור פה, בעצם הרי כל  גב' אלינור מטלון:

 הפחים הכתומים הרי נלקחו מרחבי העיר.

 מה פתאום?  מר מוטי ששון:

 פחים כתומים? עו"ד יונת דיין:

 המחזוריות, הפחים הכתומים שהיו לתושבים. גב' אלינור מטלון:

 שהיו זורקים בקבוקים.אלה  :מורן ישראל מר

ש"ח ויש את מיכלי  1.5יש היום תשלום על כל בקבוק של  עו"ד יונת דיין:

 המחזור באזור.

אני אדייק, אני אדייק. יש בניינים שיש שם עדיין פח כחול, ירוק,  גב' אלינור מטלון:

כתום, מעולה. יש פחים כתומים שהיו בבתים פרטיים ברחובות 

 קטנים,

 לא, בבתים פרטיים לא היה. :מר מוטי ששון
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היה פחים כתומים ולקחו אותם. בבתים פרטיים בכל אזור היו  גב' אלינור מטלון:

פחים ונלקחו. האם יוצבו מקומות מחזור נוספים אחרים 

 לבתים,

אלינור במקומות שנלקח אני אשמח לקבל כי אנחנו לא נתנו שום  מר ארז ניסים:

"ע באותם מקומות הנחיה לפנות. מה שכן ביקשנו מול נת

שבעייתי להכניס בבתים פרטיים אנחנו מנסים להכניס את 

הם קו"ב שדרך אגב הגדולים האלה ש 2.5-הפחים הגדולים, ה

ככה שכונתיים, שדרך אגב אחוז המחזור שם הוא הרבה יותר 

גבוה מאשר הפחים בבתים הפרטיים. זה מוכח. פנינו לנת"ע 

הכניס. אבל אם לקחו ואנחנו מנסים גם כאן לעשות שינוי ול

 מבתים פרטיים אני אשמח לקבל ואני אבדוק.

 אני אשמח. גב' אלינור מטלון:

 יעקב אפילו שלא ידעת, ידעת שזה קשור לנת"ע. מר יוסי זיידה:

 קובי בבקשה. רגע, יעקב. מר מוטי ששון:

בזמנו פניתי לגבי המגררות, לגבי הטרקטורים שמקבלים  מר קובי מכלוף:

 ה. האם,דו"חות וכל ז

כי נגרר שחונה איפה שאסור לו זה מכוח תקנות התעבורה. הוא  עו"ד יונת דיין:

מקבל דו"ח. זה לא בסמכות עירונית. זה תקנות התעבורה 

 הארציות.

 מה שקובי אמר, דקה, דקה. מר מוטי ששון:

זה לא נכון. בת ים, תל אביב, ראשון לציון להגיד לך עוד ערים  מר קובי מכלוף:

 מסביב?

יש עניין אחר של הסדרת מכולות לפינוי פסולת בניין שעובר  עו"ד יונת דיין:

שיפוץ או בנייה. זה שחלק מההסדרה משתמשים בנגרר, זאת 

 שאלה אחרת. אבל הנגרר כנגרר לפי תקנות התעבורה,

 עגלה נגררת, עגלה של גרר זה אותו נגרר, את יכולה לבוא ולהגיד מר קובי מכלוף:

 אבל יש חקיקה ארצית קובי. עו"ד יונת דיין:

אין חקיקה ארצית, זה לא נכון. העיר תל אביב, סליחה, עיריית  מר קובי מכלוף:

רמת גן, הבאתי לו, הבאתי למנכ"ל. עיריית בת ים, עיריית תל 

אביב, עיריית ראשון לציון עשו ביחד ברגע ששיפוץ, אדרבא. זה 
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בא לשפץ בבת דווקא עוזר לעירייה, למה? אני כשיפוצניק כשאני 

 ים או בראשון לציון אני חייב להגיע לעירייה.

 חברים, חברים. מר יוסי זיידה:

 ואז להוציא אישור, מר קובי מכלוף:

שאתה מדבר על החלק השני. זה שני דברים  אבל תשים לב קובי עו"ד יונת דיין:

והם  נפרדים. אחד, שלפי תקנות התעבורה שהן ארציות

מואמצים לכל חוקי האזור של העמדת רכב לחניה בערים, 

 להעמיד נגרר לא בעבודה אסור. מה שאתה,

 לא, אני מדבר איתך על עבודה. מר קובי מכלוף:

 מה שאתה מדבר עליו, עו"ד יונת דיין:

 אני מדבר איתך בעבודה. מר קובי מכלוף:

של הנגרר, אלא לא העבודה  על איזה עבודה אתה מדבר? עו"ד יונת דיין:

 שמעמידים את הנגרר כפתרון לאיסוף פסולת בניין.

 נכון. מר קובי מכלוף:

זה נוהל נפרד שעכשיו עם התיקון בחוק העזר שיש גם סעיפים  עו"ד יונת דיין:

שמתייחסים למי אחראי על הפסולת בניין ולפנות אותה מבית 

א, בשיפוצים, גם ייכנס לידו נוהל עירוני שיחייב כל כזה לבו

 לרשום, להגיד ולפנות בסוף שבוע את החניה.

אבל אפשר לעשות, אפשר להסתכל מסביב. יש ערים מסביב וכל  מר קובי מכלוף:

זה שכבר עושים את זה. לפני שנה וחצי שנתיים דיברתי עם 

המנכ"ל, הבאתי לו, הבאתי לו אישורים, מסמכים, איך עושים 

כך פשוט לעשות את  את זה. זה כל כך פשוט. זה כל כך פשוט, כל

 זה.

 קובי, קובי. מר מוטי ששון:

לא זה מקומם כי אנשים שהם בעלי מקצוע שאנשים שעם  מר קובי מכלוף:

טרקטורים מקבלים כאן דו"חות על ימין ועל שמאל וזה לא 

 בסדר. זה לא פייר מה שעושים כאן. לא פייר.

בלי לנקוב בשמות, הדוגמה שבזמנו הבאת על אותו אחד שקיבל  עו"ד יונת דיין:

כמה וכמה קנסות היה ליד בית העסק שלו שהוא בחר להעמיד 

 בחוץ במקום בתוך בית העסק שלו.
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אני לא מדבר, אני עוד פעם בשביל זה אני אומר, בשביל זה אני  מר קובי מכלוף:

 אומר שצריך לעשות,

 אבדוק לך. אבל קובי בוא אני מר מוטי ששון:

לא, בשביל זה אני אומר שצריך לעשות את זה בצורה מסודרת.  מר קובי מכלוף:

 בעיר בת ים, בעיר בת ים שהם אחרינו קילומטרים,

 אבל קובי אתה נותן דוגמה את בת ים, מר מוטי ששון:

כשאנחנו עושים שיפוץ אנחנו הולכים לפיקוח, מוציאים אישור,  מר קובי מכלוף:

ה שלנו אמורה להיות מתאריך עד תאריך ברחוב אומרים שהעגל

מסוים ואנחנו אחראים על הפסולת הזאת. ובזה נגמר הסיפור. 

 ואם אנחנו לא מוציאים אישור כזה, אנחנו מקבלים דו"ח.

 קובי נבדוק, תן לי לבדוק את זה.  מר מוטי ששון:

 הבעיה במה שקובי אומר לגבי הנגררים, אותו אדם שיש לו מר מאיר חלבי:

טרקטור הוא צריך רישיון משאית על מנת שיהיה לו נגרר. 

עכשיו, זה לא אסון גדול אם העגלה עומדת יום יומיים ברחוב 

ואפשר בימים כאלה לבוא לקראת הנגררים  לאסוף את הפסולת

 האלה עם העגלות.

 טוב, חברים. מר מוטי ששון:

ציבוריים בין עכשיו עוד דבר, לגבי הרעש. את אמרת בגנים  מר מאיר חלבי:

 .19:00-ל 16:00

 אמרתי זה משהו שנשקל לאפשר. עו"ד יונת דיין:

, בבית פרטי עד 19:00-ל 16:00כן אבל אם בגנים  ציבוריים בין  מר מאיר חלבי:

23:00. 

אני ציינתי דוגמאות למה שאנחנו שוקלים בגיבוש מדיניות  עו"ד יונת  דיין:

ו אותה עד הסוף. אנחנו עירונית. זה לא, המדיניות עוד לא גיבשנ

 ממפים את העיר. 

בכלל אני מציע הצעה לסדר שכל הסעיפים שמצריכים את עובדי  מר מורן ישראל:

של הלילה, נעלה אותם העירייה שנשארים עד השעות הקטנות 

בסדר היום ואת כל הסעיפים שלא מצריכים אותם ואנחנו 

בכיף שלנו אז, אנחנו בהתנדבות. הם משלמים להם  נשארים פה

 שעות נוספות.
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 זהו, שלא משלמים להם. מר יוסי זיידה:

אוקיי, מי בעד? חברים מי בעד חוק עזר לחולון מניעת מפגעים  מר מוטי ששון:

על פי מכתבה של  2022ושמירה על סדר והניקיון התשפ"ב 

 עד?? מי ב2022היועצת המשפטית יונת דיין מדצמבר 

 מי בעד חברים? מר יוסי זיידה:

 1בעד.  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 נמנע נכון? 

 אלרון תן לנו אחד כן לפחות. מר יוסי זיידה:

  אושר.נמנע.  1אין נגד,  מר מוטי ששון:

את כל החומר מראש. הוא לא  לזכותו הוא ייאמר, הוא קיבל מר מורן ישראלי:

קיבל את כל החומר מראש? מה אתם רוצים, שהוא יצביע על 

 משהו שהוא לא,

 קיבל את כל החומר, למה לא? מר יוסי זיידה:

 בסדר, לוקח זמן ללמוד. :מר מורן ישראל

 . 23לא משנה, זה היה בהומור. בהומור.  מר יוסי זיידה:

 

  .(, לגבי סעיפי חוק העזר המתוקןנוסח תיקון לצו העיריות )עבירות קנס .23

 תיקון לצו העיריות. מר יוסי זיידה:

הצעת חוק עזר לחולון, מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקיון  מר מוטי ששון:

צו עבירות הקנס על פי מכתבה של היועצת המשפטית יונת דיין 

, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5 ,4, 3, 2, 1. מי בעד? בעד 2022מספטמבר 

נמנע, אין נגד.  1נמנע? כן?  1בעד.  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12

 . אושר

 אני עובר לסעיף הבא.                                                      

 תודה רבה לכם. עו"ד יונת דיין:

 

  2022חלוקת תקציב תמיכות מוסדות דת שנת  .24

על פי מכתבה של  2022מועצה לתמיכות במוסדות לשנת  אישור מר מוטי ששון:

 . מי בעד?13.09.2022-אביבה שרון, סגן היועצת המשפטית מה

 יוסי אפשר רק לקבל את הפירוט באקסל של, :מורן ישראלמר 
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 רחמים? פירוט באקסל. מר יוסי זיידה:

 בעד. 18, 17, 16 ,15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

תודה לחמד ולשי, באמת, הם נשארו פה  , אלרון הרים יד.19, 19 מר יוסי זיידה:

 והם לא מקבלים על זה שעות נוספות.

 . אושרבעד, אין נגד אין נמנעים.  19 מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.                                                        

 

והגב'  032309544 –עצה למינוי פקיד גביה ברשות גב' איילה כתובים ת.ז. אישור מו .25

  309815538 –אברה מעיין ת.ז. 

 אישור מועצה למינוי פקיד גבייה ברשות. מר מוטי ששון:

 חברים, בואו, בואו. מר יוסי זיידה:

. סליחה, 16.08.2022-פי מכתבה של היועצת המשפטית מה על מר מוטי ששון:

לא היועצת המשפטית אלא אביבה שרון סגנית היועצת 

המשפטית. המועצה מאשרת בזאת את מינויה של הגברת 

מנהלת יחידת הנחות בעיריית  032309544כתובים איילת ת.ז. 

מנהלת  032309544ואת אבדה מעיין ת.ז. חולון לפקיד גבייה. 

ועם כל מה שמוסיף  מחלקת גבייה למגורים והוצ"לפ,תחום 

 א', ב', ג', ד'.  7במכתב סביב ההסמכה לפי סעיף 

 מחליפה? מתווספת? מר שחר האס:

 מתווספים. מר אמנון ארץ קדושה:

, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד? מי בעד?  מר מוטי ששון:

  אושר.נמנעים.  בעד. אין נגד, אין 17, 16

 אוקיי אני עובר לסעיף הבא.                                                        

 

להתייצב לתבוע בביהמ"ש לעניינים  200524742הסמכת עובד עירייה מר יניר ביטון ת.ז.  .26

 מקומיים בחולון, בהתאם לכתב ההסמכה 

 כתב הסמכה של, מר מוטי ששון:

 יניר ביטון. עו"ד יונת דיין:

יוסי אתה מפריע אני אוציא )של יניר ביטון ת.ז, מתמחה, ת.ז.  מר מוטי ששון:

להתייצב לתבוע בביהמ"ש לעניינים  200524742. (אותך החוצה
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מקומיים בחולון בכל תביעה פלילית בשל עבירה על חיקוק, 

מהחיקוקים המפורטים להלן שנעברה בתחום שיפוטה של העיר 

 חוקי העזר של עיריית חולון. מי בעד? 29יש לכם  חולון.

 הוא מתמחה אצלנו בתביעה העירונית. עו"ד יונת דיין:

 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 בעד. אין נגד, אין נמנעים. 

 יש, רגע. :מר מורן ישראל

 אבל לא הצבעתי.הצבעתי בכלל. אני לא  גב' אלינור מטלון:

אתה לא שאלת נגד ונמנעים. אמרת אין נגד ואין נמנעים, זה לא  :מר מורן ישראל

 שיש פה. 17

 ? לא הצבעת בעד?17לא  מר מוטי ששון:

 לא, לא הצבעתי בכלל. גב' אלינור מטלון:

, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1סליחה. אני חוזר על ההצבעה.  מר מוטי ששון:

נמנעה,  1בעד. מי נגד? אין נגד. מי נמנע?  16, 15, 14, 13, 12

  אושר.אוקיי. 

 אני עובר לסעיף הבא.                                                       

 

 אישור הרחבת מלגות לחיילים משוחררים תושבי חולון  .27

והייתה  הרחבת מלגות, אנחנו מחלקים מלגות לסטודנטים מר מוטי ששון:

הצעה של שאול שהוא יושב ראש הועד למען החייל בחולון שבוא 

 ניתן גם מלגות לאלה שהם לא בהכרח לומדים במוסד אקדמי.

 לאו דווקא אקדמי. מר יוסי זיידה:

 אלא גם, מר מוטי ששון:

 הכשרה מקצועית. מר יוסי זיידה:

 ש"ח.  .4,000אלף ש"ח גובה המלגה.  50זה פיילוט ראשוני,  מר מוטי ששון:

 מי בעד?                                                      

 איך זה יחולק? באיזה ועדה? :מר מורן ישראל

 רגע, באיזה ועדה? גב' אלינור מטלון:

 מה הועדה שתחלק? :מר מורן ישראל

 אותה ועדה של המלגות.  מר מוטי ששון:
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ועית עם אנשים שהם לא תלויים נקים ועדה ספציפית מקצ :אבוחצירהגב' ליאן 

 בדבר.

 שאול נמצא שם, נציג. מר מוטי ששון:

אנחנו נשמח שהועדות, כל חבריהן יהיו מפורסמות כמו שצריך  :מר מורן ישראל

 בשקיפות באתר העירייה.

 יש את הועדה, מר מוטי ששון:

הייתי, רגע לא. אפשר בבקשה שחברי הועדות שמחלקות  אני :מר מורן ישראל

פתוחות ויוכלו לראות מי חבריהן? כי נראה לי מלגות בעיר יהיו 

שהשקיפות הזאת היא הכרחית בטח למי שמחלקים מכספי 

 ציבור. אפילו נראה לי חובה לדעתי.

היא יכולה לייצר לחץ מורן, אתה יודע. הידיעה של מי מחלק  מר יוסי זיידה:

 כולה לייצר לחץ של שיפוט.י

אפשר גם לייצר לחץ על חברי מועצה. מכיוון שבחרו אותם  :מר מורן ישראל

 אנשים להיות חברי ועדה,

 רגע אבל אתה לא זה שמעניק, גב' נעה צ'פליצקי:

 זה לא אותו דבר. מר מוטי ששון:

מי  שנייה, שנייה, נעה להגיד את הדבר הזה ואחר כך לבחור את מר מורן ישראלי:

שאת רוצה בשביל שיחלק למי שאת רוצה זו גם אפשרות 

 במקומות אחרים. שנייה, במקומות אחרים. היעדר השקיפות,

 אתה אומר דבר חמור. מר מוטי ששון:

בטח כלפי, שנייה. אמרתי במקומות אחרים לא  העדר השקיפות :מר מורן ישראל

 פה.

 הוא אמר במקומות אחרים. מר שחר האס:

היעדר השקיפות כלפי חברי המועצה היא הכרחית. אנחנו  :מר מורן ישראל

הדירקטוריון, אנחנו חברי האסיפה הכללית של הדבר הזה. 

אנחנו, אנחנו מבקשים לדעת מי, זו התשובה, אנחנו מבקשים 

 לדעת מי חברי הועדות שמחלקות מלגות. נקודה.

 אין בעיה. :אבוחצירהגב' ליאן 

 אותך. חברים, טוב שמעתי מר מוטי ששון:

 מצוין. :מר מורן ישראל
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חברים אחד הדברים, דקה נעה, נעה, דקה. תשמעו. מי שמחלק  מר מוטי ששון:

ואני כמי שמתרחק מזה כמו מאש, לא מתקרב לא יודע שום 

 דבר, אני בא ואומר, למה אתה מפריע?

 שואל אותי דוקטור רוק, :מר מורן ישראל

 ון.מה, אתה מפריע לנהל את הדי מר מוטי ששון:

 לו נתת לדבר והוא גם הפריע לך ועליי אתה צועק. :מר מורן ישראל

 סליחה, תפסיק להעיר.  מר מוטי ששון:

 נו אתה רוצה לצעוק? :מורן ישראל מר

 לא, תפסיק כבר עם ההתנהלות שלך.  מר מוטי ששון:

 תפסיק אתה עם ההתנהלות שלך. :מר מורן ישראל

שבא ואני אתן דוגמה עם דוקטור משה בר רבותיי אני חושב שמי  מר מוטי ששון:

לב שהיה ראש סוכנות החלל הישראלית והיו עוד כמה שחילקו 

בתחום של הספורט, באו ואמרו לי תשמע. אתה רוצה שאני 

אהיה בועדה? אני אומר לו כן. הוא אומר תשמע, התנאי שלי 

, גם הוא אני לא שלא מתפרסם שאני יושב בועדה. באתי לשני

 מוכן, זה לא מוכן, לא מוכן. אנחנו לא רוצים מוכן. זה לא

  להזמין לחצים עליהם.

 שלא יפנו אליהם. מר קובי מכלוף:

 מה, שאנשים יתקשרו אליי הביתה? מר מוטי ששון:

 וגם הפוך, ואחר כך גם הפוך.  גב' נעה צ'פליצקי:

 לא רוצה את זה. מר מוטי ששון:

 מלגות?כמה מחלקים  כמה המלגות? מר מאיר חלבי:

כשאתה מדבר על משה בר לב זה אותו אחד שמבקר המדינה  :מר מורן ישראל

 המליץ לסיים את כהונתו? רק שנבין.

 מלגות, 20מלגות, אם  20אם  מר מאיר חלבי:

מבקר המדינה המליץ לסיים את כהונתו של אותו חבר, יושב  :מר מורן ישראל

ועדיין מבקר המדינה  ראש חבר נאמנים של המכון הטכנולוגי

 הוציא דו"ח וחשב שצריך לסיים את כהונתו.

 מלגות. 20בסך הכול  מר מאיר חלבי:

 ככה זה כשאתה לא יודע מי. :מר מורן ישראל
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 מלגות. 25 מר יוסי זיידה:

 ש"ח. 4,000של  מר מוטי ששון:

 . 2,000-2,000 מר יוסי זיידה:

צא ויהיה שם נציג של האגודה חברים אני חושב שמי שבועדה נמ מר מוטי ששון:

למען החייל או מישהו אחר שיהיה שם, אז אין לי בעיה שיהיה 

נציג של העירייה ונציג של הועד למען החייל. אתה רוצה את 

 אין בעיה. ליאן בזה?

רגע אני רוצה להגיד משהו מוטי. מורן מה שאתה אומר פה  :אבוחצירהגב' ליאן 

ת האלה הן ועדות מאוד מאוד מאוד חמור כי זה לא נכון. הועדו

 מקצועיות,

 אני אמרתי משהו שהוא לא נכון? :מר מורן ישראל

 תן לי שנייה לסיים. :אבוחצירהגב' ליאן 

 את רוצה שאני אצטט שוב פעם את הדו"ח? :מר מורן ישראל

 אתה יכול לתת לי רגע לסיים לדבר? :אבוחצירהגב' ליאן 

 כן. :מר מורן ישראל

הועדות האלה הן ועדות מאוד מאוד מקצועיות. יושבים תודה.  :אבוחצירהגב' ליאן 

שעות על גבי שעות אנשים בהתנדבות מלאה ובודקים שם שם 

ומלגה מלגה. כשאתה אומר שמגיעים חברים של ראש העיר והם 

 בוחרים את מי שאנחנו רוצים זה ממש לא נכון.

 אני אומר שיש חשש כזה כל עוד זה לא פתוח. :מר מורן ישראל

 תן לי בבקשה, תן לי בבקשה, :אבוחצירהגב' ליאן 

 אל תגידי לי מה אני אמרתי. :מר מורן ישראל

 חשש בראש שלך.  מר מוטי ששון:

 לא, זה מה שכתוב במבקר המדינה מה זאת אומרת? :מר מורן ישראל

פניתי ואמרו לי אסור, בשום פנים  מורן, מורן אני פניתי. אני מר קובי מכלוף:

 ואופן אנחנו לא אומרים.

 חבר מועצה מהקואליציה. :אבוחצירהגב' ליאן 

 ך פנית? למי פנית? איך ידעת?אי :מר מורן ישראל

פנה, הגיש ועדה. אני לא רציתי לתת את הדוגמה הזאת. נתן, יש  גב' ליאן אבוחצירה:

 לי חבר מועצה ולא קיבלו. אין דבר כזה.
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 מי אמר לך? קובי מכלוף: מר

 יש כללים מאוד ברורים.  גב' ליאן אבוחצירה:

 זה אני אומר לך, באמת. מר קובי מכלוף:

 ברור שיש כללים מאוד ברורים. :ישראל מר מורן

 חברים אני מציע, מר מוטי ששון:

לא  לא הטלתי ספק בכללים. הטלתי ספק במי האנשים כי אנחנו :מר מורן ישראל

 מכירים אותם.

 ששמם לא יתפרסם ברבים, מר מוטי ששון:

 יהיה חסוי. מר מאיר חלבי:

 יהיה חסוי שהם לא יפנו אליהם ולא יפעילו לחצים. מר מוטי ששון:

 ויבוא לידיעת מועצת העיר כי לא נראה לי הגיוני, :מורן ישראל מר

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 ש"ח. 5,000אני מציע  מר מאיר חלבי: 

 לא, עזוב. שלא יהיה מצב שיפעילו לחצים עליהם. מר מוטי ששון:

 זה לא החלטה, אתה לא יכול להעלות אותה עכשיו לסדר היום. :מר מורן ישראל

 מי בעד שהועדה תהיה אותו דבר? מי בעד? מר מוטי ששון:

 אתה לא יכול להעלות את ההחלטה הזאת.אתה לא יכול.  :מר מורן ישראל

 מי בעד אישור הרחבת, וקיי, מי בעד?א מר מוטי ששון:

 הנה גם דוקטור רוק חשב כמוני. :מר מורן ישראל

ש"ח סך הכול.  100,000של האגודה למען החייל,  ₪ 50,000 מר מוטי ששון:

שנים משירות צבאי או משירות  3תושב חולון משוחרר עד 

סוציואקונומי על  לאומי, קורס מוכר על ידי משרד העבודה, מצב

, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1פי הצגת תלושי שכר. מי בעד? 

 אושר.בעד. אין נגד. אין נגד אין נמנעים,  18, 17, 16, 15, 14, 13

 . הבא לסעיף  עובראני 

 

 12למר חיים כהן מנהל מח' אבטחה במוסדות חינוך לתקופה של  –הארכת שירות  .28

 חודשים 

 הן חיים, אוקיי. מי בעד הארכת שירות של כ ששון: מר מוטי

 חיים כהן נו. מר יעקב מזרחי:
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 חיים כהן. עו"ד יונת דיין:

 , אוקיי. 51728298 ת.ז. חיים כהן מר מוטי ששון:

 מנהל מחלקת אבטחה במוסדות חינוך. מר יוסי זיידה:

 הוא יודע לתת מענה מידי, עו"ד יונת דיין:

 מעולה, מעולה. שירות מעולה, מעולה.  נותן גב' נעה צ'פליצקי:

, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1חודש. מי בעד?  12הארכה של  מר מוטי ששון:

 . אושר בעד. אין נגד, אין נמנעים. 17, 16, 15, 14, 13

 אני עובר לסעיף הבא.                                                      

 

 18לגב' איצקוביץ רחל מנהלת ענף פיתוח והתרח בניה לתקופה של  –הארכת שירות  .29

 חודשים 

 איצקוביץ רחל שנה וחצי, הארכה לשנה וחצי. עובדת בגזברות. מר מוטי ששון:

צריך לנמק  70הידע הרב שהצטבר אצלה בתפקיד שלה, מעל גיל  עו"ד יונת דיין:

 מוטי. 

 למה את צריכה לנמק? מר מוטי ששון:

זה החוק. תקשיב רגע ליועצת המשפטית, אתה רוצה לאשר  :ראלמר מורן יש

 אותה נכון?

 זה צריך להופיע בפרוטוקולים. עו"ד יונת דיין:

 תאשרי את זה. מר מוטי ששון:

 רגע, זה הארכה שנייה נכון? גב' נעה צ'פליצקי:

 . בשביל זה זה בא למועצה.70מעל גיל  עו"ד יונת דיין:

-15שהיא אמרה יש לה ידע עצום. היא עבדה פה מגיל היא כמו  מר מוטי ששון:

 היא עובדת בעירייה.  16

 בת כמה היא מוטי? מר יעקב מזרחי:

 .70היא נראה לי עוד מעט  מר מוטי ששון:

 לעבוד ורוצים לעבוד שיעבדו.כל זמן שאנשים יכולים  גב' נעה צ'פליצקי:

 בעד להעסיק מבוגרים.תן לה, תן לה אני בעד, למה לא. אני  מר יעקב מזרחי:

 .15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 מי נגד? מר יוסי זיידה:

 מישהו נגד? מי נמנע? עו"ד יונת דיין:
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 בעד. 16 מר מוטי ששון:

 פה אחד. :ישראלמר מורן 

אני לא יודעת אם עכשיו יש כמה הארכות שירות לספרניות.  עו"ד יונת דיין:

 אתם מודעים לזה.

חבר'ה, דקה. נעה, נעה, תקשיבי. יש היום מצוקה גדולה בכל מה  מר מוטי ששון:

 שקשור להעסקה בסקטור הציבורי, יש בעיה.

 להפך אני, ההפך.  גב' נעה צ'פליצקי:

. ספרניות חסר. אז 70ואז יש אפשרות לבוא ולהאריך מעבר לגיל  מר מוטי ששון:

אדרבא  70אומר, אם יש מישהי שמוכנה לעבוד אחרי גיל  אני

 ואדרבא. לא רק ספרנית, אלא כל אחת.

אמרתי כל מי שיכול ורוצה, בואו נאשר את כולם מה הבעיה? כל  גב' נעה צ'פליצקי:

 .אושר כל הספרניות נאשר. 70מי שכאן מעל גיל 

 ני עובר לסעיף הבא.א                                                      

 

  30.06.2023לגב' קורל רחל ספרנית בספריית נבון, הארכה עד  –הארכת שירות  .30

  מי בעד הארכת שירות של רחל קורל שהיא נחשבת עובדת טובה                             מר מוטי ששון:

 מאוד.                                                      

במקרה של הספרנים במכרזים שיוצאים לא מגיעים אף  דיין:עו"ד יונת 

 מועמדים.

 אז בואו נאשר את כולם ביחד.  גב' נעה צ'פליצקי:

 זהו? חודשים הארכה? 8מוטי  מר יעקב מזרחי:

 מה שמבקשים הממונים. מר מוטי ששון:

 זה מה שמבקשים הממונים. מר אמנון ארץ קדושה: 

 לאשר את כל הספרנים פה ברשימה ביחד?יונת אפשר  גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, צריך לאשר כל אחד. עו"ד יונת דיין:

 אוקיי. היקף משרתה של רחל, הם כתבו פה? מר מוטי ששון:

 זה לא משתנה, היא נשארת באותו היקף. עו"ד יונת דיין:

 אוקיי, באותו היקף. מר מוטי ששון:

 רחל קורל כספרנית? אז מי בעד האישור של עו"ד יונת דיין:
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אין  בעד. .17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 אושר.נגד, אין נמנעים. 

 אני עובר לסעיף הבא.                                                       

 

ם שונים הארכה עד מנהלת קשרי לקוחות עם גופילגב' זמירה גאוני  –הארכת שירות  .31

31.07.2023  

שנה והיא  12מנהלת מכירת חוץ מרכז דרום של המדיטק מזה  עו"ד יונת דיין:

בעצם קשרי הלקוחות לרכזי סל תרבות. אני לא יודעת אם אתם 

יודעים, סל תרבות של משרד החינוך זה עשייה מאוד מאוד 

 סבוכה ומרובת ספקים והתחשבנויות. 

 '.23, עד סוף יולי 7.23עד  מר יוסי זיידה:

 כלומר שנה וחצי. עו"ד יונת דיין:

, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, מי בעד? מי בעד? 2023עד יולי  מר מוטי ששון:

 אושר.בעד. אין נגד, אין נמנעים.  17, 16, 15, 14, 13, 12

 ף הבא.אני עובר לסעי                                                      

 

  30.06.2023לגב' חני חסון מנהלת מכירות מינויים הארכה עד  –הארכת שירות  .32

. 70הארכת שירות, חני חסון בקשה להארכת שירות מעבר לגיל  מר מוטי ששון:

 שנה. 14עובדת במחלקת שירות הלקוחות של המדיטק כבר 

 בתיאטרון הילדים וסינמטק חולון. עו"ד יונת דיין:

 מי בעד? מר יוסי זיידה:

 מי בעד?  מר מוטי ששון:

 .17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר יוסי זיידה:

 אושר בעד. אין נגד, אין נמנעים.  17 מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.                                                       

 

  31.11.2022לגב' עירית שריר פסיכולוגית מדריכה מומחית עד  –הארכת שירות  .33

 שריר עירית. מר מוטי ששון:

היא פסיכולוגית קלינית עם התמחות שנדרש ממשרד החינוך  עו"ד יונת דיין:

להחזיק אותה כדי לקבל את האישור הסופי ליחידה הקלינית 
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אצלנו בשפ"ח שהיא יחידה מאוד מאוד ייחודית.  שמתקיימת

 לדעתי אנחנו רק היחידה שיש ביחידה.

 היא גם די חדשה. גב' נעה צ'פליצקי:

 .70אני מבין שכל אלה הם מעל גיל  מר יעקב מזרחי:

 לא הבנתי למה לחודשיים. מר מוטי ששון:

 כי נקלט גורם חדש וזה הליך ההסדרה ביניהם. עו"ד יונת דיין:

, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי. מי בעד?  וטי ששון:מר מ

 אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  17, 16

 אני עובר לסעיף הבא.                                                       

 

  31.03.2023לגב' גלינה שברשטיין ספרנית במדיטק עד תאריך  –הארכת שירות   .34

 שברשטיין. זאת שוב ספרנית. הפעם על הקושי בספרנים. עו"ד יונת דיין:

 . 31.03.2023עד לתאריך  מי בעד להאריך את זה אבל עד מתי? מר מוטי ששון:

 .31.03.23גלינה?  מר יעקב מזרחי:

 '.23 גב' נעה צ'פליצקי:

' בתוך המכתב עצמו. אז כנראה צריך, טעות 22אבל פה מופיע  מטלון:גב' אלינור 

 סופר.

 '.23' במקום 22הם כתבו  מר יוסי זיידה:

 כן, רישום סופר. גב' אלינור מטלון:

 '.23בסעיף כתוב  :מר מורן ישראל

, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1. אוקיי, מי בעד? 31.03.23-עד ה מר מוטי ששון:

 .אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  17, 16, 15, 14 ,13, 12

 אני עובר לסעיף הבא.                                                     

 

 31.08.2023לגב' מזל שקד ספרנית במדיטק עד  –הארכת שירות  .34

 .35מוטי סעיף                       מר יעקב מזרחי:

 לתקופה של שנה נוספת.העסקה נוספת  מר מוטי ששון:

 .31.08 מר יוסי זיידה:

 בעד אין נגד אין נמנעים.  17. מי בעד? מזל שקד. 31.08.23אוקיי,  :מר מוטי ששון

 .אושר                                                      
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  31.03.2024לגב' אפרת מור ספרנית במדיטק עד  –הארכת שירות  .35

 הארכת שירות אפרת מור.  מר מוטי ששון:

 גם ספרנית. עו"ד יונת דיין:

 .31.03 מר מוטי ששון:

 '.24 מר יוסי זיידה:

 .31.03עד לתאריך  מר מוטי ששון:

 ' בבקשה?23', כן. זו הבקשה שלהם, זה המנהלים. כתוב 24-עד ל מר יוסי זיידה:

 אבל אפשר מראש לאשר לכזאת תקופה ארוכה? יונת? נעה צ'פליצקי:גב' 

 עד שנה וחצי. עו"ד יונת דיין:

 אוקיי. מר מוטי ששון:

 '. 23אז  מר יוסי זיידה:

 גולן מירי. מר מוטי ששון:

 רגע, מור אפרת אמרנו?  עו"ד יונת דיין:

 .31.03.23-הארכת שירות עד ל מר מוטי ששון:

 על מור אפרת הצבענו גם? יוסי עו"ד יונת דיין:

 כן. מר מוטי ששון:

 

  31.03.2024לגב' גולן מירי ספרנית במדיטק עד  –הארכת שירות  .36

 '.23זה  מר יוסי זיידה:                                        

 אושרבעד.  17כולם בעד אין נגד, אין נמנעים.  מר מוטי ששון:

 , אני עובר לסעיף הבא.הלאה                                                      

 

 .סדרנית במוזיאון העיצוב חולון  –המלצה להעסקת גב' שם טוב זיוה  .37

שם טוב זיוה, סדרנית מוזיאון העיצוב. היא בעצם זאת שמלווה  עו"ד יונת דיין:

זה שבץ נא לא פשוט  ואחראית שם על כל הסדרנים שגם

 זיוה, שם טוב זיוה. והיכרות ויכולת. 

 עובדת של מוזיאון העיצוב צריכה את אישור המועצה? מר יעקב מזרחי:

מוזיאון העיצוב זו חברה והמועצה היא האסיפה הכללית של  עו"ד יונת דיין:

 החברה. 
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 אה, הבנתי. מי בעד? מר יעקב מזרחי:

 נראה עד למתי ההארכה.  רגע, בוא מר מוטי ששון:

, היא מועסקת. רוצים להאריך לה. טוב אז 2015-היא הצטרפה ב עו"ד יונת דיין:

 אנחנו מאשרים את זה עקרונית.

אוקיי, ברשותכם אנחנו נוסיף את המועד כי אני לא רואה פה  מר מוטי ששון:

 את המועד.

 על פי בקשת מנהליה. אה רגע, אבי פה. סליחה. מר יוסי זיידה:

 מה השאלה? מר אבי אברהם:

 אי אפשר, זה לא צ'ק פתוח. :מר מורן ישראל

 לגבי מי אתם שואלים? מר אבי אברהם:

 זיוה שם טוב, סדרנית במוזיאון. אין לנו תאריך. מר יוסי זיידה:

 זיוה שם טוב. מר אבי אברהם:

 כתוב להעסקה. האם זה התחלה, האם זה הארכה ועד מתי.  מר יוסי זיידה:

 . 2015-כתוב שהיא מועסקת מ יונת דיין:עו"ד 

 זה לשנה. לשנה, לשנה. מר אבי אברהם:

 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1לעוד שנה.  מר מוטי ששון:

 אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים. 

 בא. אני עובר לסעיף ה                                                       

 

 אישור העסקה למר יהודה ג'יאן כמדריך עיוור בדיאלוג בחשיכה )מצ"ב( .38

 הארכה, מר מוטי ששון:

 ליהודה ג'יאן. מר יוסי זיידה:

 יהודה ג'יאן, מדריך עיוור בדיאלוג בחשיכה. עו"ד יונת דיין:

 מי בעד? מר יעקב מזרחי:

 מי, תסגרו על מועד. מר מוטי ששון:

 לשנה?אבי?  מר יוסי זיידה:

 זה גם לשנה? מר יעקב מזרחי:

 כן.  מר אבי אברהם:

  אושר.בעד אין נגד, אין נמנעים.  17מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.                                                       
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 מתן הרשאה לקבלת מידע חשבונות העירייה  .39

 כמו שאתם יודעים, עו"ד יונת דיין:

 אישור מורשי חתימה. מר יוסי זיידה:

גני ילדים, בתי ספר יסודיים ועל יסודיים. כמו שאתם יודעים  עו"ד יונת דיין:

נפתחה שנת הלימודים ותמיד לקראת פתיחת שנת הלימודים יש 

חילופים. לפעמים זה מזכירות, לפעמים זה מנהלים, לפעמים זה 

 ועד ההורים.

 הורים עוד לא היה בחירות. כן אבל ועד גב' נעה צ'פליצקי:

 בר בחרו לדעתי. ישנם, בבתי ספר כ עו"ד יונת דיין:

 חבר'ה לפי הרשימה הזאת. מר מוטי ששון:

 נכון, יש לכם רשימה מפורטת למורשי החתימה. עו"ד יונת דיין:

 אפשר לבקש בקשה? :ר מורן ישראלמ

 רגע, רגע, תן לי. מר מוטי ששון:

 כן מורן? מר יוסי זיידה:

 מורשי החתימה מה שקיבלתם בגני הילדים ובתי הספר. מוטי ששון:מר 

אפשר לקבל סיכום יתרות של השנה הקודמת ומה נעשה איתם?  :מר מורן ישראל

 בסופו של דבר נפתחים חשבונות חדשים ויש חתימות חדשות.

 לא נפתחים חשבונות חדשים. מורשי החתימה, עו"ד יונת דיין:

ח לדעת מה קרה עם היתרות של השנה הקודמת. אנחנו נשמ :מר מורן ישראל

 האם עומדים ביתרות, האם הם חוזרו ואם כן איך.

אני יכולה להגיד לך שהייתי שנה שעברה אימא לילד באורט  עו"ד יונת דיין:

 חולון, קיבלתי את ההחזר של היתרה.

 ? מה עשית?44מוטי סעיף  מר יעקב מזרחי:

 חולון מקפידים כי היועצת המשפטית,יכול להיות שבאורט  :מר מורן ישראל

, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1? מי בעד? 40מי בעד סעיף  מר מוטי ששון:

 .אושרבעד.  17, 16, 15, 14

 .41אני עובר לסעיף                                                       

 גן פעיל תמיד יש מורשי חתימה.  בית ספר פעיל, עו"ד יונת דיין:

 

 02124653גב' פנינה בן אבו ת.ז.  –מתן הרשאה לקבלת מידע בחשבונות העירייה  .40
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מתן הרשאה לקבלת מידע בחשבונות העירייה. להסמיך את  מר מוטי ששון:

עובדת ביחידה להתאמת בנקים  02124653פנינה בן אבו, ת.ז. 

של העירייה, טלפונית לקבלת מידע על חשבונות עובר ושב בלבד 

 אושרבעד אין נגד, אין נמנעים.  17בכל אמצעי אחר. מי בעד? 

 '.22מרץ -אני עובר לסעיף הבא. דו"ח השקעות ינואר                                                      

 

 . 2022מרץ -דו"ח ועדת השקעות לתקופת ינואר .41

ביוני  28-מכתבו של ארץ קדושה אמנון גזבר העירייה מ על פי מר מוטי ששון: 

 . מי בעד?2022

 רגע, שנייה. לא זה הראשון, בסדר.  מר מורן ישראלי:

בעד. מי  13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 .אושר בעד. 13נמנעים. זה בסדר.  4, 3, 2, 1נגד? מי נמנע? 

 אני עובר לסעיף הבא                                                      

 

  2022יוני שנת  –דו"ח ועדת השקעות לתקופה אפריל  .42

יוני. מכתבו של -הצהרת דו"ח ועדת השקעות לתקופה אפריל מר מוטי ששון:

 . מי בעד?2022באוגוסט  8-גזבר העירייה אמנון ארץ קדושה מה

מיליון שאיבדה עיריית חולון למעשה  11החציון נכון, עד  :ישראלמר מורן 

 בהשקעות? לא, זה לא מצטבר.

ככה, תראו. אין ספק אנחנו לא מחדשים פה כלום. הנושא של  מר אמנון ארץ קדושה: 

פנים, לא להיט זה שוק ההון השנה לא בדיוק מה שנקרא מאיר 

אצל כולם. אבל בואו גם נהיה הוגנים. נסתכל ששנה שעברה 

מיליון ש"ח. אז אפשר גם לא להסתכל רק על שני  30באנו ה

הרבעונים האחרונים. שנה שעברה שוק ההון האיר פנים, הבאנו 

ך להסתכל גם שהכול סיכון לטווח ארוך מיליון ש"ח. צרי 30גם 

 ולא החלטות של חודשים.

ואחוז שסיכנו בהשקעות השנה  ביחס לסכוםהאם בשנה הזו  :ן ישראלמר מור

 לעומת השנה הקודמת סיכנו יותר?

לא. אנחנו פועלים על פי חוזר מנכ"ל. אנחנו משקיעים על פי  מר אמנון ארץ קדושה:

 משרד הפנים. חוזר מנכ"ל.
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 אתה לא יכול להשקיע במניות. מר מוטי ששון:

 במקסימום, אתה רשאי שלא. :ישראל מר מורן

 במניות עד גבול מסוים ולא ספקולטיביות. מר מוטי ששון:

העניין הוא שהשנה גם האגרות חוב ירדו, אגרות חוב ממשלתיות  מר אמנון ארץ קדושה:

 ירדו. הן מאוד ירדו. 

 הרג אותנו פוטין. הרג אותנו פוטין תאמין לי. מר יעקב מזרחי:

 אוקיי, חברים. מר מוטי ששון:

 בה. אלרון שאל שאלה.עוד שאלה, קיבלתם תשו מר יוסי זיידה:

 אלרון שאלת שאלה? מר מוטי ששון:

   כן רק מי מנהל את ההשקעות בעצם?   מר פנחס אלרון:

 יש ועדת השקעות. מר מוטי ששון:

ועדת השקעות מורכבת בעצם מכמה עובדי עירייה, אני יושב  מר אמנון ארץ קדושה:

גם דני פדר סגן  ראש. נמצא בועדה גם זוהר, גם אסתי החשבת,

 הגזבר. יועץ חיצוני מקצועי בתחום שמלווה אותנו בועדה,

 הרבה שנים. מר מוטי ששון:

בדרך כלל אנחנו על התחום הגבוה של התשואות. גם עכשיו אם  מר אמנון ארץ קדושה:

אנחנו משווים את עצמנו לתיקים אחרים אנחנו יחסית 

מות, אף בהפסדים הנמוכים יותר אבל בואו, אף קרן השתל

 תכנית פנסיה לא הפסידה.

 לא יצאה חלק מהתקופה הזאת. מר יעקב מזרחי:

 יעקב כל השוק נפל, מר מוטי ששון:

 אני יודע, כן. מר יעקב מזרחי:

 תחכה לסוף השנה ונראה מה עשינו. מר מוטי ששון:

זה כמו שאמנון אמר בתחילת דבריו קודם, ישנו חוזר מנכ"ל  עו"ד יונת דיין:

ם שמכתיב גבולות מאוד נוקשים בדיוק בגלל שזה משרד הפני

 כסף ציבורי שלא ילכו איתו לספקולציות.

 מי בעד? מר יעקב מזרחי:

 אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 זה לא אומר שזה חובה.  :מר מורן ישראל

 מי בעד? מר מוטי ששון:
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 לא, זה המקסימום שמותר. עו"ד יונת דיין:

 המקסימום.זה  מר זוהר נוימרק:

 מה איתכם? מר מוטי ששון:

 אתה לא יכול יותר. מר זוהר נוימרק:

בעד. מי  14, אז 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 נמנעים?

 נמנעים? 3 עו"ד יונת דיין:

  אושר.נמנעים, אין נגד.  3 מר מוטי ששון:

, בבקשה. רבעון 2022, דו"ח רבעוני לשנת 44אני עובר לסעיף                                                        

 ראשון, אמנון מי מדבר?

 אני, טוב.  מר אמנון ארץ קדושה:

 למה אסתי לא באה? מר מוטי ששון:

 אסתי בחופש.  מר אמנון ארץ קדושה:

 מה? מר מוטי ששון:

 בחופש. מר אמנון ארץ קדושה:

 בחו"ל? מר מוטי ששון:

 חופש.  "ד יונת דיין:עו

 

  202231.12.( ליום 1)רבעון  2022דו"ח רבעוני לשנת  .43

כן, טוב. אנחנו מדברים על רבעון ראשון אבל אנחנו מציגים לכם  מר אמנון ארץ קדושה:

גם את רבעון שני לאחר מכן אז אפשר, אני רבעון ראשון אדבר 

 4-ברבעון הראשון היו גבוהות ב בקיצור. ההכנסות סך הכול

 348אחוז מהתקציב. ההוצאות היו באחוז אחד סך הכול. יש 

מיליון ש"ח לדו"ח. תקציב  10מיליון ש"ח. היה עודף של 

מיליון ש"ח  21מיליון ש"ח מתוכם  113הפיתוח, הכנסות היו 

הלוואות. סך הכול העודפים הזמניים נטו בתקציב הפיתוח הם 

 שאלות לגבי הדו"ח הראשון? מיליון ש"ח. 445

 למה בעצם צריך השקעות אם לוקחים הלוואות? מר פנחס אלרון:

כי יש, אתה כשאתה עושה את התקציב לצורך העניין יש לנו  מר אמנון ארץ קדושה:

מקורות השבחה מהיטלי השבחה, אגרות, בנייה וכדומה. 
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לפעמים ההשקעות שאתה צריך כמו לבניית בתי ספר אין לך 

ק. אז אני חייב לקחת הלוואות כדי לבנות בתי ספר כי בתי מספי

הספר אני חייב לעמוד בלוחות מסוימים כי יש לי תלמידים, 

 לוחות זמנים מסוימים כי יש תלמידים שצריכים להיכנס.

 בגלל הטיימינג בעצם? מר פנחס אלרון:

 כל פרויקט אתה חייב, מר אמנון ארץ קדושה:

 יש לך את כל הכסף צבועים. דה:מר זוהר נוימרק, יו"ר הווע

אתה חייב שיהיה לך את כל הכסף כשאתה יוצא למכרז ולכן יש  מר רחמים בינוני:

 כמה פרויקטים ולכן אתה משקיע.

 אתה יכול, נוצר מצב, מר מוטי ששון:

 הלוואי והיינו למצב שלא היינו, מר אמנון ארץ קדושה:

מצב שאתה אישרת אבל מה שקורה שאתה צובע את הכסף  יש מר מוטי ששון:

 הזה נגיד לבניית בית הספר. אתה לא יכול להשתמש בו.

 מיליון אתה שם. 45גשר צפונה  מר רחמים בינוני:

 ?2022מי בעד? הרבעון הראשון והרבעון השני לשנת  מר מוטי ששון:

 לא, זה היה הראשון. עו"ד יונת דיין:

 רבעון ראשון. מר אמנון ארץ קדושה:

 ראשון.  מר מורן ישראלי:

 רבעון שני הם הצביעו כבר. מר מוטי ששון:

 לא, הראשון. הראשון. מר מורן ישראלי:

 רבעון ראשון מוטי. מר שחר האס:

 לא הצבענו? מר מוטי ששון:

 לא.  עו"ד יונת דיין:

 עכשיו מוטי. 44 מר יעקב מזרחי:

בעד,  17? כולם בעד. 2022שון לשנת אוקיי. מי בעד הרבעון הרא מר מוטי ששון:

 .אושר אין נגד אין נמנעים.

 אני עובר לסעיף הבא.                                                       

 

  30.06.2022לא סקור ליום ( 2)רבעון  2022דו"ח רבעוני לשנת  .44

 .2022לשנת השני מי בעד הדו"ח הרבעוני  מר מוטי ששון:
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 רגע, עוד לא הצגת אותו. מר שחר האס:

 אני אציג. מר אמנון ארץ קדושה:

 הוא לא הציג. מר שחר האס:

. זה דו"ח שבעצם 30.06.2022אנחנו מדברים על רבעון שני עד  מר אמנון ארץ קדושה:

אחוז  2-יהיה סקור. ההכנסות ברבעון השני היו גבוהות ב

מיליון ש"ח. ההוצאות היו גם גבוהות בשני  791מהתקציב, 

מיליון  2מיליון ש"ח. העודף בתקופת הדו"ח הוא  789אחוז, 

מיליון ש"ח הפסדים עקב ירידות  11ש"ח. בתקופת הדו"ח נזקפו 

בשוק ההון, זה עברנו על זה. ההכנסות ברבעון השני של תקציב 

 מיליון ש"ח. 175-הפיתוח הגיעו ל

 ירדו משמעותית משנה קודמת. מר שחר האס:

כן, השנה יש לנו תקציבים והאמת היא זה ביחד עם ההנדסה  מר אמנון ארץ קדושה:

 אנחנו יושבים להגדיל את תקציבי הפיתוח בצורה משמעותית.

 . 619-חיכו ל מר זוהר נוימרק, יו"ר הוועדה:

אנחנו גם אישרנו תקנים נוספים, היה חלק כבר פעם הקודמת כי  מר אמנון ארץ קדושה:

 פיתוח בשנים הבאות.זה באמת כדי להגדיל את התקציב של ה

 איך היה גידול של שני אחוז? מר יעקב מזרחי:

 מה? מר אמנון ארץ קדושה:

 איך היה גידול של שני אחוז? ממה? מר יעקב מזרחי:

 זה ביחס לתקציב. מר אמנון ארץ קדושה:

 אה הבנתי. מר יעקב מזרחי:

הייתה קצת יותר גבוהה, הביאו יותר  ביחס לתקציב הארנונה מר אמנון ארץ קדושה:

כספים בארנונה בעיקר בגלל נושא הפיגורים וההצמדה. ברגע 

 שיש הצמדה חיובית אז ארנונה עולה. 

 טוב, מי בעד הדו"ח הרבעוני השני? מר מוטי ששון:

 אנחנו נדבר על זה גם בתקציב, בשינויים אתם תראו את זה. מר אמנון ארץ קדושה: 

 כף. מי בעד הדו"ח הרבעוני?ת מר מוטי ששון:

שנייה רגע, רגע, שאלה. מה זה מלוות מאחרים בהכנסות,  מר שחר האס:

 בתב"רים? 

 איפה אתה רואה? מר אמנון ארץ קדושה:
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 . 6עמוד  2, מלוות מאחרים שורה 20-אלף ל 91-ירד מ מר שחר האס:

 . 21השנה  91זה הלוואות. שנה שעברה לקחנו  מר אמנון ארץ קדושה:

 טוב.  שחר האס: מר

 ? מי בעד?2022אוקיי, מי בעד הדו"ח הרבעוני השני לשנת  מר מוטי ששון:

 כולם. מר יוסי זיידה:

בעד. מי נגד? מי נמנע?  14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 . אושרנמנעים.  3

 אני עובר לסעיף הבא.                                                      

 

 . 2022שנת עדכון תקציב ל .45

 , רחמים בבקשה. 2022עדכון תקציב רגיל לשנת    מר מוטי ששון:

. כעקרון כמו 39,080,092כן, אנחנו מדברים פה על תוספת של  מר רחמים בינוני:

שאמנון אמר יש עלייה בארנונה, בהכנסות אז אנחנו מגדילים פה 

 מיליון בארנונה. 15-את ההכנסות ב

 גליה באמת, אני שומע אותך מפה. מר מוטי ששון:

בגין שנים קודמות. משרד  מיליון 6.234הכנסות ממשרד החינוך  מר רחמים בינוני:

מיליון, אתם  8.700הרווחה אתם רואים גם יש פה הכנסות של 

מיליון. כנגד זה אתם רואים  11-תראו את זה גם בהוצאה שזה כ

מיליון מהתקציב  20ת כאשר אנחנו מעבירים פה את ההוצאו

הרגיל, מעבירים את זה לפיתוח לטובת פיתוח תשתיות שאנחנו 

 נראה את זה בעדכון תקציבי של התב"ר. 

 אתה מעביר תקציב של הרווחה? מר יעקב מזרחי:

מיליון לטובת  20לא, לא, לא. מהתקציב הרגיל אנחנו מעבירים  מר רחמים בינוני:

 כדי לעשות עבודות תיקון.  תקציב הפיתוח

 מי בעד? מר יעקב מזרחי:

? 2022אוקיי, מי בעד אישור התקציב, עדכון תקציב הרגיל לשנת  מר מוטי ששון:

קובי, קובי, זה מפריע לי. שמסתכם בצד ההוצאות ובצד 

על פי מכתבו של גזבר  ₪ 1,582,493,448-ההכנסות מסתכם ב

, 6, 5, 4, 3, 2, 1. מי בעד? 7.9.2022-קדושה מ העירייה אמנון ארץ
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בעד.  13. אלרון מה איתך? נמנע. אוקיי. 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7

 מי נמנע?

 לא, מי נגד. ככה זה הסדר. מר מורן ישראלי:

  אושר.נמנע.  1. מי נמנע? 3מי נגד?  מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.                                                       

 

 . 2022עדכון תקציב פיתוח לשנת  .46

על פי מכתבו של  ₪ 35,032,000-דרישת תב"רים שמסתכמים ב מר מוטי ששון:

 . בבקשה. 7.9.2022-גזבר העירייה מה

מיליון שהעברנו  20-כן, אז כמו שאמרנו אנחנו רואים פה את ה מר רחמים בינוני:

מיליון שמושקע. אנחנו  20זה כאן  מהרגיל, אתם רואים את

מיליון. אתם  10.357מקבלים פה מהממשלה, מפעל הפיס, 

רואים פה את כל הפרויקטים כמו שדיברנו מקודם שהיה פה את 

מיליון לטובת החלפת לוחות החשמל. יש פה  4החינוך. יש פה גם 

בנושא של ההלוואה, זה לא שאנחנו לוקחים הלוואה, פשוט היה 

בלנו עכשיו פורט ניצנים שאנחנו תקצבנו בעירוני. קיאת אולם ס

מיליון אז אנחנו ממירים את הכסף שהייתה  7.788כסף מהפיס, 

פה מההלוואה ממירים את זה לפרויקטים אחרים. כי ההלוואה 

 הזאת כבר נלקחה.

 אה, זה הולך להיות כאילו פרויקט עכשיו של מפעל הפיס? מר שחר האס:

ידענו אבל כל עוד לא קיבלנו את ההרשאה לצאת לבנייה. כן,  מר רחמים בינוני:

 יצאנו ועכשיו קיבלנו חזרה ואז אנחנו,

 ואז זה הולך למשהו אחר. מר יעקב מזרחי:

 בדיוק. מר רחמים בינוני:

מה שקורה זה שעד שמקבלים את הכסף אנחנו עושים הלוואת  מר מוטי ששון:

את התקציב  גישור מהתקציב של העירייה. ברגע שזה בא מזכים

 של העירייה.

 מי בעד? מר יעקב מזרחי:

 מי בעד? מר מוטי ששון:
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רגע שנייה, אני מבקש לסייג סעיפים. כמו שמותר בהצבעה על  מר מורן ישראלי:

ומספר התב"עות  3.7.2.1תקציב. אני מבקש לסייג את סעיף 

מיליון ש"ח. הצבעה נפרדת כל  3שלו, פרויקטים לא מתוכננים 

 שאני מבקש.  מה

 כאילו אתה לא מצביע על זה? גב' נעה צ'פליצקי:

 להצביע בנפרד.לא, אני מבקש  מר מורן ישראלי:

 אנחנו מבקשים להחריג את זה. מר שחר האס:

מותר להצביע בנפרד ואז נוכל להצביע כמו שאנחנו חושבים על  מר מורן ישראלי:

 201על  4.5.1.9המכלול ועל השאר. אנחנו מבקשים להחריג את 

 2פרויקטים  4.0.8.8אלף ש"ח. אנחנו מבקשים להחריג את 

פרויקטים  3.9.2.8מיליון ש"ח. אנחנו מבקשים להחריג את 

במחשוב על סך מיליון ש"ח למרות שלזכות הכספים ייאמר שכן 

קיבלתי את הפירוט רק עכשיו לפני שהתחילה הישיבה. כל 

שראש העיר השאר הם תקציבי סל שבעינינו בסך מיליונים 

מבקש, הנהלת העיר, לא משנה מי, מבקש לאשר פה במועצה בלי 

כתובת, תב"ר במהותו אמור להיות עם כתובת ברורה למה 

אנחנו מאשרים אותו. כשאנחנו מאשרים תקציבי סל שכאלה 

יכולים פתאום להשתמש בהם אחרי שאישרה המועצה כי יש שם 

יודעת מה אבל  כסף. כי באופן עקרוני כבר המועצה אישרה, לא

אישרה. ואנחנו חושבים שרגע בעיתוי הזה של לפני שנת בחירות 

זה אפילו לא ראוי. גם כשנשאלתי ושאלתי בועדת כספים, למשל 

מיליון ש"ח פרויקטים מה מתוכנן בפרויקטים, מה הולכים  2

לעשות אז עד עכשיו לא קיבלתי שום תשובה. אני מקווה שגם 

שאתם מצביעים על תקציבי סל  אתם שואלים את השאלות לפני

שאתם לא יודעים לאן הם הולכים. אני חושב שזה לא ראוי וזו 

הסיבה שאנחנו מבקשים להחריג אבל בהצבעה שלנו אתם תראו 

 בעינינו זה לא ראוי.שאנחנו גם נתנגד לסעיפים האלה כי 

 רגע ולמה באמת כי תמיד זה הרי, תמיד יש קוד לתב"ר. גב' נעה צ'פליצקי:

 התב"ר במהות שלו חייב להיות ברור וכתוב על מה. מורן ישראלי:מר 
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למשל פרויקטים, את צריכה משהו פרויקט דחוף לעשות. פתאום  מר מוטי ששון:

 לא,

 פליירים של ראש העיר. מר שחר האס:

 לא, שחר.  עו"ד יונת דיין:

 חברים. מר אמנון ארץ קדושה:

 אוקיי חברים. מר מוטי ששון:

 זה בסדר לסייג אבל לא לזרוק, קדושה:מר אמנון ארץ 

 אמנון הם לא מבינים בתחום הזה אז עזוב. מר מוטי ששון:

 זה אני לא מוכן. זה אני לא מוכן. מר אמנון ארץ קדושה:

 אמנון אז בוא תציג, מר שחר האס:

 אם היינו יודעים את הפרויקטים היינו רושמים. אבל יש דברים, מר רחמים בינוני:

אנחנו הסברנו בועדת כספים ומורן קיבל את זה וזה עבר כמו כל  קדושה: מר אמנון ארץ

 החברים שהיו בועדת כספים.שאר 

 אבל הוא צריך לתת הצגה פה, אתה לא מבין? מר מוטי ששון:

 לא אז בבקשה בואו תסבירו. מר שחר האס:

 אין מה להסביר. מר מוטי ששון:

 תסביר אתה איזה פרויקטים. :מר מורן ישראל

 אין מה להסביר. מוטי ששון:מר 

 אנחנו נסביר. מר אמנון ארץ קדושה:

 איזה פרויקטים? :מר מורן ישראל

 איזה פרויקטים? מר שחר האס:

 אתה מסייג. מר מוטי ששון:

 רגע, אחד אחד. מר אמנון ארץ קדושה:

 שיתנגד, שיתנגד. מר זוהר נוימרק:

 מיליון.  6-לא, אז תסבירו את ה מר שחר האס:

 הסבירו לכם, ששון: מר מוטי

 הנה אנחנו בפרוטוקול, בואו תגידו. מוטי אתה תגיד כי הם לא, :מר מורן ישראל

 מי בעד אישור התקציב? מר מוטי ששון:

 אז למה אתה לא רוצה להסביר מה הפרויקטים? מר שחר האס:

 מיליון ש"ח. 6 :מר מורן ישראל
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 הסבירו לכם כבר. תעזוב, בחייך. מר מוטי ששון:

 לא, אתה תציין מה הפרויקטים. הם לא יודעים להגיד.  :רן ישראלמר מו

 אמרתי מה שאמרתי לכם, מר מוטי ששון:

 אתה לא יודע להגיד מה הפרויקטים האלה. :מר מורן ישראל

 אז בבקשה. מר שחר האס:

 שאלנו אותך ואמרת שאתה לא יודע. :מר מורן ישראל

 אמר לכם גם הגזבר.  מר מוטי ששון:

 מיליון ש"ח, מה מתוכנן? 2סעיף פרויקטים  :ישראלמר מורן 

 אתה רוצה שאני אסביר להם? מר אמנון ארץ קדושה: 

 תסביר להם.  מר מוטי ששון:

 בוא נתחיל, מר אמנון ארץ קדושה:

 אולי יקלוט הפעם. מר מוטי ששון:

קודם כל יש מיליון ש"ח החיוב, למחשוב. הסברנו לכם יש פה  מר אמנון ארץ קדושה:

תוח שאנחנו צריכים למחשוב שאנחנו עושים פיתוחים. אנחנו פי

כי יש לנו עדיין מחשבים עם ווינדוז  10הולכים במעבר לווינדוז 

 קיבלת את זה נכון לפני הישיבה, ועדת כספים,. 7

 נכון. בגלל זה, :מר מורן ישראל

 ואז עוד היה ראש השנה, מה לעשות? מר אמנון ארץ קדושה:

ימי עסקים לפני הישיבה וכשאנחנו מבקשים  10קודם כל נותנים  :מר מורן ישראל

משהו אנחנו רוצים לקבל את זה לפני הישיבה. אז זה הסעיף 

 מיליון, זה המיליון הזה שאנחנו, 6-היחיד מתוך ה

 אז תן לו להסביר. מר מוטי ששון:

 לא, אבל הוא מסביר למה אנחנו, :מר מורן ישראל

 לך. רגע הוא יענה מר מוטי ששון:

 קיבלנו את זה אבל לפני תחילת הישיבה. צריך להבהיר, :מר מורן ישראל

כי  10-ל 7-אז מה שאני אומר פה, בסדר, זה המעבר לווינדוז מ מר אמנון ארץ קדושה:

כבר לא נתמך ויש תוכנות שאי אפשר לעבוד איתן  7הווינדוז 

. זה דבר ראשון. דבר שני, יש 10במחשוב אם זה לא ווינדוז 

יקטים של פיתוח שאנחנו עושים אותם במערכת הבילינג, פרו

במערכות אחרות של רישוי עסקים. כל הנושא של הדיגיטציה, 
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טפסים דיגיטלים. אתה חייב תקציב כל הזמן לרוץ. אם אנחנו 

אלף, לא נגמור  150אלף,  100אלף,  50נבוא על כל תב"ר כזה של 

ירייה כזו ולכן שמנו מיליון ש"ח למחשוב שזה כסף קטן לע

 גדולה.

 נכון. מר מוטי ששון:

בעניין הזה. עכשיו, מה שהיה בועדת כספים אמרנו שמנו פה שני  מר אמנון ארץ קדושה:

סעיפי סל והסברנו לך. אחד זה היה בתוך דרכים, השני זה היה 

בכללי כי אנחנו כעירייה צריכים איזשהו גמישות מסוימת שאם 

אותו והבטחנו ואמרנו את זה נופל עלינו איזשהו פרויקט לעשות 

גם בועדת כספים ואתה קיבלת את זה, שכל פעם שנוציא כסף 

משם נביא את זה למועצה לתב"ר, למלא את אותו סעיף סל. אף 

 150עירייה לא יכולה לעבוד בחניקה מלאה שאם אני צריך מחר 

אלף ש"ח אני לא יכול לעשות, אני צריך לחכות לישיבת המועצה 

 רגון עובד ככה והבטחנו וקיבלת את זה. זה כל אהבאה. 

 השנים האחרונות? 4-כמה היה בסל הזה ב :מר מורן ישראל

 אני לא זוכר להגיד לך, מר אמנון ארץ קדושה:

 יכול להיות שרק עכשיו נזכרתם למלא את הסל? מר מורן ישראל:

לך יה גדלים. אני אתן אבל זה לא משנה. הצרכים של העירי מר אמנון ארץ קדושה:

 דוגמה,

 יש לך עבודות של נת"ע אתה צריך להתאים את עצמך. מר זוהר נוימרק, יו"ר הוועדה:

 היה פה עמודי תאורה שהתבקשנו לעשות. מר אמנון ארץ קדושה:

 נת"ע, הרבה זמן לא הזכרת את נת"ע זוהר. :מר מורן ישראל

 ,ואמרנו והבטחנו לך ואתה קיבלת את זה. והסיכום מר אמנון ארץ קדושה:

 אמנון, אמנון, מר מוטי ששון:

לא זה שזה יגיע לאישור המועצה, זה לא יגיע לאישור המועצה  :ישראל מר מורן

 זה יגיע לידיעת המועצה ובדיעבד. כי ככה זה עובד.

 בלי כסף בצד, מר אמנון ארץ קדושה:

 מי בעד? בוא נסייג את זה. מר מוטי ששון:

 באמת,שהו. אני רוצה להגיד לך מ גב' נעה צ'פליצקי:
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אני הם יודעים את ההערכה שלי. הם יודעים טוב מאוד. זה לא  :מר מורן ישראל

 באופן אישי, זה עניין עקרוני.

 רגע, רגע, סליחה מורן. מורן.  מר מוטי ששון:

 זה יוזמה שלנו. מר אמנון ארץ קדושה:

 שלך או של ראש העיר? :מר מורן ישראל

 יוזמה שלנו לתת לעיר הזאת לעבוד.שלנו. זה  מר אמנון ארץ קדושה:

אמנון לא שווה את המאמץ, לא שווה את המאמץ. זה הצגה. מי  מר מוטי ששון:

בבקשה תקראי את הצעת החלטה. אנחנו רוצים החלטה.  בעד?

 חברים, אנחנו קוראים את ההחלטה. 

 אבל אפשר אמנון לרשום על הסעיף הזה, מר מאיר חלבי:

 ם את ההחלטה. חלבי קוראי מר מוטי ששון:

 תראה אני, מר אמנון ארץ קדושה:

 אמנון אני מבקש. הסתיים הדיון, בבקשה. תקראי את ההחלטה. מר מוטי ששון:

, 4.5.1.9, 3.7.2.1למעט סעיפים  2022עדכון תקציב פיתוח לשנת  עו"ד יונת דיין:

 . מי בעד? 3.9.2.8, 4.0.8.8

 , 1אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 ההסתייגות. מטלון: גב' אלינור

 אנחנו מצביעים על התב"רים למעט ההסתייגויות.  :מר מורן ישראל

, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1הוא אומר על אלה אין לא ויכוח. מי בעד?  מר מוטי ששון:

בעד. אין נגד, אין נמנעים.  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9

 עכשיו מי בעד,

 .3.7.2.5ף עכשיו על סעי עו"ד יונת דיין:

 תקריאי את כולו. :מר מורן ישראל

 שהוא? תקריאי את כולו בבקשה. מר שחר האס:

 אין לנו את שם הסעיף, אתם נתתם לי את המספרים. עו"ד יונת דיין:

 אוקיי, פרויקטים לא מתוכננים. :מר מורן ישראל

 .3.7.2.1 מר אמנון ארץ קדושה:

 , סליחה.3.7.2.1 עו"ד יונת דיין:

 מיליון ש"ח. 3פרויקטים בדרכים,  ארץ קדושה: מר אמנון

 פרויקטים לא מתוכננים. גב' אלינור מטלון:
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בעד. מי  13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, יעקב, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

נגד. אין נמנעים. אושר. אני עובר לסעיף  4, 3, 2, 1נגד? 

 הסתייגות השני.

 , הכותרת שלו אמנון?4.5.1.9סעיף  עו"ד יונת דיין:

 מסך שילוט למדיטק. מר אמנון ארץ קדושה:

, 1. מי נגד? 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 נגד. אוקיי, אושר. אני עובר לסעיף הבא. 4, 3, 2

 .4.0.8.8סעיף  עו"ד יונת דיין:

 מיליון ש"ח. 2יקטים כלליים בסך , פרו4.0.8.8 מר אמנון ארץ קדושה:

 מה זה כלליים? מר יעקב מזרחי:

זה יכול להיות מחר עמודי תאורה כמו שהיה קורוזיה ולקחנו  מר אמנון ארץ קדושה:

 כסף, זה יכול להיות מחר,

 זאת אומרת זה בנק של כסף, מר יעקב מזרחי:

 כן.  מר אמנון ארץ קדושה:

 איזה בנק? מר מוטי ששון:

 לא, אני אומר סתם בנק של כסף. מזרחי:מר יעקב 

 יעקב אני אתן לך דוגמה, אני אתן לך דוגמה, מר זוהר נוימרק, יו"ר הוועדה:

, 2, 1בעד. מי נגד?  13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.נגד.  4, 3

 . 3.9.2.8 עו"ד יונת דיין:

 .3.9.2.8 ששון:מר מוטי 

 פרויקטים במחשוב בסך מיליון ש"ח.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אוקיי, במחשוב נו. לזה הם מתנגדים, יא אללה.  מר מוטי ששון:

 לא, קיבלנו את התשובות. מר שחר האס:

 אה, קיבלתם? אוקיי. אז למה סייגתם אותו? מר מוטי ששון:

 כי ביקשנו. :ישראל מר מורן

 נו לסייג, הוא אמר לסייג. ביקש מר שחר האס:

. פנחס? 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אלרון? אתה בעד או נגד? בעד. אתם, אלינור מה את,

 בעד. גב' אלינור מטלון:
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בעד. אין נגד, אין נמנעים. אני עובר לסעיף הבא. יש  17אוקיי,  מר מוטי ששון:

 ות נוספות?הסתייגוי

 .48 מר יוסי זיידה:

 אושר.אוקיי,                     מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.                                                      

 איזה מספר? איזה מספר מוטי? מר יעקב מזרחי:

 .48 מר יוסי זיידה:

 

 עדת ההשקעות ומינוי גב' עידית עמנואל כחברה בו .47

 מינוי עידית עמנואל כחברה בועדת ההשקעות.  מוטי ששון:מר 

היא עוזרת הגזבר לענייני מימון. היא בלאו הכי יושבת מזכירה  מר אמנון ארץ קדושה:

 של הועדה. 

 אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 מה תפקידה רק? :ישראל מר מורן

 חשבת העירייה. מר מוטי ששון:

 לא, לא. עו"ד יונת דיין:

היא עוזרת גזבר לענייני מימון. היא עוזרת הגזבר לענייני מימון,  אמנון ארץ קדושה: מר

 היא גם ככה יושבת איתנו בועדות.

 עובדת עירייה. :מר מורן ישראל

 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 .אושראין נגד, אין נמנעים. בעד. 

 אני עובר לסעיף הבא.                                                      

 

 

מינוי הגב' אושרית לוי במקום אמנון ארץ קדושה כדירקטורית של החברה לפיתוח  .48

 תיאטרון 

מינוי אושרית לוי במקום אמנון ארץ קדושה כדירקטורית של  מר מוטי ששון:

 החברה לפיתוח התיאטרון. 

 נציגת עירייה.  יידה:מר יוסי ז

 . אושרבעד, אין נגד אין נמנעים.  17מי בעד? מי בעד?  מר מוטי ששון:
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 ועדת החינוךומינויה של הגב' אגסי הילה מנהלת חט"ב תיכון איילון כחברה ב .49

לון חטיבה תיכון א מינויה של המנהלת אגסי הילה מנהלת מר מוטי ששון:

בעד. אין נגד אין  17אוקיי,  כחברה בועדת החינוך. מי בעד?

  אושר.נמנעים. 

 זה במקום חברים אחרים? :ישראל מר מורן

 מנהלות שלא הגיעו וכבר הרבה שנים אנחנו,  מר יוסי זיידה:

 מינוי של תומר לאוה אדריכל העיר, מר מוטי ששון:

 לא, לא, אביטל כהן. עו"ד יונת דיין:

 

 הס כחברה בועדת החינוךמינויה של הגב' אביטל כהן מנהלת בית ספר  .50

מינויה של הגברת אביטל כהן מנהלת בית ספר הס כחברה  מר מוטי ששון:

בעד אין נגד אין נמנעים.  17בועדת החינוך. מי בעד? אוקיי, 

 . אושראוקיי, 

 אני עובר לסעיף הבא.                                                      

 

יכל העיר כדירקטור נציג הרשות בחברת בילוי ובידור מינויו של מר תומר לאוה אדר .51

 במקום אביעד מור מהנדס העיר

מינויו של תומר לאוה אדריכל העיר כדירקטור נציג הרשות  מר מוטי ששון:

בחברת בילוי ובידור במקום אביעד מור מהנדס העיר שביקש 

 אוקיי, מי בעד?להשתחרר מזה. 

 ים שלהם,-ים ממנים עכשיו את הס-כל הס בקיצור מר מורן ישראלי:

 .אושרבעד אין נגד אין נמנעים.  17אוקיי.  מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.                                                     

 

  בלשכת ראש העיר  מינויה של הגברת מיכל ישראלי לתפקיד עוזרת .52

 ל ישראלי לתפקיד עוזרת,מינויה של הגברת מיכ מר מוטי ששון:

אבל לפני שהוא יקריא את כל הסעיף יש לי הצעה לדיון ואז תגיד  מר מורן ישראל:

 נו נעצור אותך.מי בעד ואז אנח

 אוקיי, מי בעד. מר מוטי ששון:
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אני אשמח  קודם כל רגע מוטי, זה סעיף על סדר היום נכון? :מר מורן ישראל

לשמוע מהיועצת המשפטית. העיתוי אני חייב לומר תמוה בעיניי. 

זה לא ליועצת המשפטית, זה אני אומר לכם. שנה לפני בחירות 

להחליט להוסיף משרות אמון זה נטו מתוך מטרה מאוד ברורה. 

זה ככה זה עובד. לא ברור לי למה משרות אמון מוסיפים רגע 

ם לפגם בעיניי אבל, זה המשרות לפני בחירות. זה, יש בזה טע

שאתה עכשיו מאשר זה משרת אמון. דרך אגב, בלי שום קשר 

לאדם כי אני חושב שמיכל היא אדם ראוי ואני זוכר ואתה 

לטובה עוד גם בעבר. יחד עם זאת, לא חושב שאתה זכאי כרגע 

 בשנה,

 אתה מכיר אותה? מר יעקב מזרחי:

 הייתה פה עובדת עירייה אבל, אני מכיר אותה כי היא :מר מורן ישראל

 אה היא עבדה פה בעירייה לפני כן? מר יעקב מזרחי:

 עבדה, חזרה מארצות הברית, חזרה לגור בארץ.  מר מוטי ששון:

 אני חושב שהיא אדם ראוי ויחד עם זאת, :מר מורן ישראל

טובה מאוד לאור היקף העבודות שיש  וחשבתי שהיא תגבורת מר מוטי ששון:

 היום בנושא גם של התחבורה.

 אני בעד, מה. מר יעקב מזרחי:

 היא חזרה, ביקשה. אמרתי קדימה. מר מוטי ששון:

 יש לך אישור לזה? מר יעקב מזרחי:

היועצת המשפטית אנחנו נשמח שתמני בפנינו מי הם משרות  :מר מורן ישראל

אוישות היום על מנת שנבדוק האמון וכמה משרות אמון כבר מ

 את הפקודה כי יש חוזר מנכ"ל ברור בעניין. 

סמנכ"ל משאבי אנוש עשה פה עבודה ועודכנו, זה מה שאני  עו"ד יונת דיין:

מביא לפתחך. אוקיי. יש לנו את יוסי זיידה, קורין מורנו וטל 

קירשנבאום בלשכת ראש העירייה. יש לנו את רחל עזיזי, סיגל 

צדק בסגנים ואת שמוליק אצל המנכ"ל. על פי חוזר ואילן כהן 

 200,000משרות לעיר עד  8מנכ"ל משרד הפנים מדובר על 

אפשר משרה  200,000-תושבים לפי למ"ס וברגע שעוברים את ה

 תשיעית.
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כמה משרות לידיעתך מותר לראש עיר במשרה של עוזר או מנהל  :מר מורן ישראל

 לשכה?

 תן לי שנייה לסיים. טוב, עו"ד יונת דיין:

 .9סך הכול  מר יוסי זיידה:

 לא, סך הכול זה לא עובד. זה עובד גם פר הנבחר. :מר מורן ישראל

 שהכין סמנכ"ל משאבי אנוש.  תן לי לסיים את הסקירה עו"ד יונת דיין:

אני בודק את עצמנו, אני לא בודק ערים אחרות ואני מסתכל על  :מר מורן ישראל

 החוזר. 

נעשתה פנייה של סמנכ"ל משאבי אנוש למשרד הפנים מכיוון  נת דיין:עו"ד יו

אלף  197שעל פי הלמ"ס עיריית חולון היא אם אני לא טועה 

ונתקבל אישור חריג ממשרד הפנים להוסיף משרת אמון תשיעית 

 בלשכת ראש העירייה. לאחר מכן,

אז אני לא  האז א' האישור הזה לא הגיע לידיעתנו לפני הישיב :מר מורן ישראל

 .יודע, את מציינת אותו פה בעל פה

עדכן אותי סמנכ"ל משאבי אנוש היום. אני מציינת לך את מה ש עו"ד יונת דיין:

אז חשוב לי להגיד לך משהו אחר, אבל תן לי לסיים את מה 

 שהוא אישר.

 היא בפנסיה תקציבית? מר יעקב מזרחי:

 היא לא בפנסיה תקציבית. מר מוטי ששון:

 אה, אז אין בעיה. חשבתי יש לה פנסיה תקציבית. יעקב מזרחי:מר 

לאחר מכן נעשתה פנייה גם למשרד האוצר לקבל אישור  עו"ד יונת דיין:

רלוונטי. ניתן האישור, הוא פרטנית למשרה הזאת. שוב, למרות 

אלף בלמ"ס ואין בו כדי להשליך על  200-שלא עברנו את ה

 בעירייה.שכרים אחרים או הסכמים רוחביים 

 200אבל את יודעת מה הטבלה אומרת גם לגבי ערים שהם מעל  :מורן ישראל מר

אלף? לגבי משרות של ראש העיר, עוזר או מנהל לשכה? כמה 

אלף. אני אעשה לך את  200משרות אתה יודעת כמה? גם מעל 

 החיים קלים, שניים. ויש כבר שניים.

 שני עוזרים. עו"ד יונת דיין:
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עוזר או מנהל לשכה, בבקשה. כתוב. אתם רוצים להסתכל  :מורן ישראל מר

 בחוזר תסתכלו, אתם לא יכולים לאשר.

 .9יש אישור משרד הפנים על  מר מוטי ששון:

אישור אז הוא על בסיס הסל הכולל של מה שאתם אומרים.  :מר מורן ישראל

לראש העיר ספציפית אסור יותר משתי משרות, נקודה. זה מה 

נכ"ל. אתם כרגע עוברים על החוזר, כולם, כל מי שכתוב בחוזר מ

 שחושב להצביע. 

 תשמע, אישור קיבל, מר מוטי ששון:

לא ראינו את האישור הזה כרגע, זה בעל פה. אנחנו סומכים על  :מר מורן ישראל

דעתה ויחד עם זאת יכול להיות שגם הוא בניגוד לחוזר ולכן 

 בואו נאמת את זה.

 אז אני מעלה את זה לסדר היום.  את קבעת? קבע? סליחה, מי מר מוטי ששון:

 אתה רוצה שאני אראה, אני מוכן להראות. :מר מורן ישראל

 זה מופיע בסדר היום ואת יכולה לבוא ולהצביע נגד. מר מוטי ששון:

 שנייה, להשלמת התמונה לסקירה, עו"ד יונת דיין:

 שעכשיו בחוץ שמש, אז מה? אתה יכול גם להגיד  :מר מורן ישראל

 בסדר, בסדר. מר מוטי ששון:

להשלמת התמונה והסקירה של המקרה המדובר, מיכל ישראל  עו"ד יונת דיין:

שהיא פרשה מהעירייה כשהיא עזבה לארצות הברית היא עזבה 

גם מסיבה רפואית. לכן ממילא העסקתה גם אם תאושר 

ונטי. אנחנו עוד במועצת העיר, עדיין כפופה לאישור רפואי רלו

 אין לנו תשובה סופית ממשרד הבריאות.

אנחנו עוד לא מגיעים לשם, לא, את הולכת עוד צעד שהוא לא  :מר מורן ישראל

 רלוונטי בעיניי.

 זה מידע שחברי המועצה צריכים, עו"ד יונת דיין:

זה צעד שהוא לא רלוונטי, אנחנו מאחלים רפואה שלמה. אנחנו  מר מורן ישראל:

ם כרגע לצורך העניין על מה חוזר מנכ"ל מאשר לראש מדברי

 העירייה ובחוזר הזה אם אתם רוצים אני אציין לכם.

מוטי אני לא יודעת, אני יודעת את מה ששילה אמר. לא ראיתי  עו"ד יונת דיין:

 , לא קיבלתי אותו. את האישור מוטי
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 טוב, יש אישור ממשרד הפנים, מר מוטי ששון:

אין אישור. אין אישור אתם לא מציגים פה אישורים, חוזר  :מר מורן ישראל

. אני לא מבין, באמת אני לא מבין 12מנכ"ל בפירוש מדבר על 

 איך אתם מצביעים. 

 חבר'ה, מר מוטי ששון:

אתה לא יכול להצביע. אני רוצה את חוות הדעת של היועצת  מר מורן ישראל:

 המשפטית של האם ניתן להצביע בניגוד לחוזר. 

 הוא אמר לה שיש אישור. ר מוטי ששון:מ

 אז מה אם הוא אמר לה. :מר מורן ישראל

 מוטי תדחה את זה לישיבה הבאה. מר יעקב אחדות:

 לא, לא, לא חבר'ה. מר מוטי ששון:

 מוטי אפשר להצביע בכפוף הצגת האישור לחברי המועצה? מר יעקב מזרחי:

 לא. :מר מורן ישראל

 לא. גב' אלינור מטלון:

 גם לא? אסור?  עקב מזרחי:מר י

 לא. :ישראל מר מורן

 מה פתאום, הוא אומר לא. חבר'ה נאשר את זה. מר מוטי ששון:

 כן או לא? מר יעקב אחדות:

 אי אפשר כזה דבר.  גב' אלינור מטלון:

אין אישור כזה. החוזר אומר רק שניים ויש שניים. אני לא מבין  :מר מורן ישראל

 כאילו מה הויכוח.

 יש ככה. יש מנהל אישי ועוזר אישי ועוזר אישי נוסף. יונת דיין:עו"ד 

 יוסי, קורן וטל. גב' אלינור מטלון:

 .3זה  :מורן ישראלמר 

 .3זה  גב' אלינור מטלון:

יש לי את חוזר מנכ"ל. יש פה מנהל לשכה, עוזר אישי לראש  עו"ד יונת דיין:

 הרשות, עוזר אישי נוסף לראש הרשות.

 יש לכם טל, יוסי וקורן גם. ון:גב' אלינור מטל

 .3.9בסעיף  :מר מורן ישראל

 טל הוא לא עוזר אישי. עו"ד יונת דיין:
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לצורך העניין הקטגוריה שאת מתארת לצורך העניין  3.9בסעיף  :מר מורן ישראל

של עוזר ומנהל לשכה ומדובר על שני תקנים לצורך העניין. זהו. 

הם לסגני ראש העיר  3.9-תקנים ב 4אין יותר מזה. כל השאר 

ולא לראש העיר. יש רק שני תקנים שמותרים, גם בעיריות של 

 אלף תושבים. 200מעל 

אתה אומר משהו, היא אומרת לך, היא מקריאה לך מחוזר  מר מוטי ששון:

 מנכ"ל.

שנייה אני אסיים את הטיעון. אני מבין שאתה לא מסוגל  :מר מורן ישראל

אלף תושבים בסעיף  200ל מעל להקשיב עד הסוף. גם בעיריות ש

 בפירוש רשום שניים. 3.9

 .9. למרות שמשרד הפנים מאשר היום 6ומה סך הכול המשרות?  עו"ד יונת דיין:

אבל אם מבקשים לראש העיר וציינתם לראש העיר כבר משרות  :מר מורן ישראל

אמון ומנהל לשכה שהם שתיים. או שאתם מחליפים את 

סבירו לנו של מי הוא כי אתם התפקיד שאתם רוצים ואז ת

יכולים להמציא עכשיו לאיזה עוזר ראש עיר שלא קיבל שהוא 

כי אם עכשיו  שלו, או שאתם תגידו שזה של ראש העיר כמו שזה

תבואו ותגידו את זה אחרת זה קצת יהיה תמוה בעיניי. אבל 

 ציינתם שזה לראש העיר ויש שניים, מה לעשות.

היא מן הסתם לא  3.9-עצרת להקשיב שהטבלה הזאת במורן לא  עו"ד יונת דיין:

משרות כשאנחנו יודעים  6עדכנית כי מדובר שם על סך הכול 

 משרות. 9שמשרד הפנים מאשר היום 

 על בסיס מה שאמרו לך ולא קיבלת ולא הראית לנו.  :מר מורן ישראל

 מחזיקה חוזר מנכ"ל.היא מה זה,  מר מוטי ששון:

 זר, בבקשה אפשר את חוזר המנכ"ל? מה רשום שם?לא, בחו :מר מורן ישראל

 רגע, טל נחשב לעוזר? גב' נעה צ'פליצקי:

לא, לא, טל מנהלת לשכה, יוסי הוא עוזר ראש העיר. שתי  :מורן ישראל מר

אלף  200, נגמר. גם בעיריות מעל C’est toutמשרות מאוישות. 

את  זה החוק, חבר'ה, יש חוק. אנחנו לא יכולים לכופףתושבים. 

 החוק להחליט מה שאנחנו רוצים. 

 יונת הסעיף הזה כשר להצבעה? מר מאיר חלבי:
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 לפי ההסברים שקיבלתי ממשאבי אנוש, כן. עו"ד יונת דיין:

 ולפי מה שאת רואה בטבלה שמולך ולא בטבלה שאמרו לך שיש? :מר מורן ישראל

 6על  ואנחנו רואים שהטבלה לא מעודכנת כי היא מדברת עו"ד יונת דיין:

 משרות אמון כשיש יותר.

כשאת טוענת שיש יותר, או טענו בפנייך ואת לא ראית. אני לא  :מר מורן ישראל

מבין איך את מקבלת חוות דעת על בסיס משהו שאת לא רואה 

 היועצת המשפטית. אני מכבד אותך. 

 מורן עם כל הכבוד, כל הציניות שאתה מפגין, עו"ד יונת דיין:

אני לא מפגין ציניות. את עכשיו שופטת ואומרת שבאופן שיפוטי  :מר מורן ישראל

שהדברים שלי הם ציניים. אני אדבר באופן מאוד ענייני ואני לא 

 מוכן לקבל את דברייך.

אני לא אמרתי שהדברים שלך ציניים. ביקשתי שאת הציניות  עו"ד יונת דיין:

 שאתה מפגין במישור הפוליטי אל תפקיד מולי.

אני לא הפגנתי במישור הפוליטי, אני לא מבין. את עכשיו גם  :אלמר מורן ישר

 נותנת לי ציונים במישור הפוליטי?

 חבר'ה, חבר'ה, דקה. היא מחזיקה, מר מוטי ששון:

 לא מבין על מה את מדברת. :מר מורן ישראל

 תביאי לי את זה. חוזר מנכ"ל מתאריך זה וזה, מר מוטי ששון:

 ר אותו לחברי המועצה שאנחנו נראה אותו?אפשר להעבי :מר מורן ישראל

רק שנייה, משהו שכתב סמנכ"ל משאבי אנוש. עיריית חולון על  מר יוסי זיידה:

משרות אמון לאור היותה עיר  8פי הגדרה זכאית למינוי של עד 

וחלוקה פנימית על פי, זה כותב סמנכ"ל  אלף תושבים 200של עד 

 משאבי אנוש.

 ות שהוא טועה.יכול להי :מר מורן ישראל

 בסדר, אני קורא לכם מה הוא אומר. מר יוסי זיידה:

 בסדר. גב' אלינור מטלון:

משרות תחת ראש העיר,  4חלוקה הפנימית על פי התקנות הינה  מר יוסי זיידה:

הסגנים ומשרה אחת תחת מנכ"ל רשות. נכון משרות תחת  3

 להיום יש אותי, את קורין ואת טל כמשרות אמון.

 טל זה משרת אמון? מזרחי:מר יעקב 
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 לעניין. Whatsapp-לא, אנחנו שמחים על ה :מר מורן ישראל

 זה משרת אמון אבל.  מר יוסי זיידה:

 טל הוא מעל. גב' נעה צ'פליצקי:

 באמת הוא יושב כמשרת אמון? מר יעקב מזרחי:

 כן. עו"ד יונת דיין:

 בכפיפות לסגנים יש את, מר יוסי זיידה:

 .3 עו"ד יונת דיין:

 .6נו זה  מר קובי מכלוף:

 מי? גב' אלינור מטלון:

 בכפיפות לסגנים יש את רחל,  מר יוסי זיידה:

 רחל, סיגל, עו"ד יונת דיין :

 אני לא שומעת, סליחה. גב' אלינור מטלון:

בכפיפות למנכ"ל יש רק את שמוליק העוזר שלו. על פי האמור  מר יוסי זיידה:

בעל משרה אחד בכפוף לראש העיר. למרות זאת  ניתן למנות עוד

הייתה פניה למשרד הפנים ולמשרד האוצר בבקשה לאשר משרה 

תשיעית לאור העובדה שעל פי נתוני הלמ"ס עיריית חולון מונה 

אלף  213-אלף תושבים ועל פי נתוני משרד הפנים כ 197-כ

תושבים. משרד הפנים והאוצר הסכימו להחרגה לאור הקירבה 

אלף תושבים. בהתאם  200-רים וגם על פי נתוני הלמ"ס לבמספ

 לאישור האוצר,

 מה זה בהתאם? איפה האישור? מר שחר האס:

אז הוא לא העביר לנו אותו, אני ביקשתי ממנו שישלח. אבל אני  מר יוסי זיידה:

 קורא לך דברים שהוא כתב במסמך.

שאפשר לדחות את זה לישיבה הבאה. תביאו את  אני חושב :מר מורן ישראל

 האישורים כמו שצריך.

 לא, לא, אתה, מר מוטי ששון:

לא, זה נראה לי מאוד סביר. יש אישורים, תראו לנו את  :מר מורן ישראל

 האישורים.

 אוקיי חברים אני מעלה את זה להצבעה. מר מוטי ששון:

 .אני לא מבין על מה אתם מצביעים :מר מורן ישראל
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 אני מעלה את זה להצבעה. מר מוטי ששון:

 יש חוזר ברור. :מר מורן ישראל

 אתה מחפש לעשות פה משחקים. מר מוטי ששון:

עכשיו  Whatsapp-הוא רוצה לשלוח לך ב Whatsappעל פי  :מר מורן ישראל

 משהו?

שהוא  סליחה תן לו לסיים. תן לו לסיים את מהסליחה, סליחה.  מר מוטי ששון:

 קורא, לא נאה לך לשמוע.

 אבל תראו את האישור, זה מה, מר שחר האס:

 לא, הוא קורא לך. מר מוטי ששון:

 מה קורא לי? מר שחר האס:

תשמע מה שכתוב במכתב. טוב חברים הם עושים פה הצגה, לא  מר מוטי ששון:

 ניתן להם לעשות את ההצגה הזאת. בבקשה. מי בעד?

 מוטי, מוטי.רגע  מר יעקב מזרחי:

 דקה יעקב, דקה. מר מוטי ששון:

שולח לי שילה את מה שהוא קיבל מגלית, שילה זה סמנכ"ל  מר יוסי זיידה:

 משאבי אנוש.

 כן, שילה כרמון. גב' נעה צ'פליצקי:

גלית ויידרמן שהיא מנהלת אגף בכיר בקרה, אני קורא. היא  מר יוסי זיידה:

כיר ברשומ"ק. מה זה מנהלת אגף בכיר בקרת הון אנושי אגף ב

 רשומ"ק?

 רשויות מקומיות במשרד הפנים.  עו"ד יונת דיין:

היא כותבת לו ''שילה שלום, בהתייעצות עם אגף השכר  מר יוסי זיידה:

בקשתכם מאושרת לצורכי משרות אמון ללא צורכי שכר''. זאת 

אומרת שזה לא ישפיע על סך משרות השכר האחרות בעירייה. 

 זה,

הגדרת חוזר מנכ"ל לא רק מגדירה את הסל, היא מגדירה גם  :למורן ישרא מר

 את,

 תפסיק אתה להתחכם. מר מוטי ששון:

 לא, שנייה. :מר מורן ישראל

 מספיק כבר עם ההתחכמויות שלך.  מר מוטי ששון:
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 מה שהיא אמרה, רגע, רגע. עוד רגע בבקשה.  מר יוסי זיידה:

 וקיבלו על ההחרגה ממנו.הם פנו למשרד הפנים  עו"ד יונת דיין:

 עוד רגע בבקשה. מר יוסי זיידה:

 אתם מדברים על סל כל הזמן ויש הגדרה פר נושא משרה. :מר מורן ישראל

 שב בשקט, הוא מקריא לך. למה אתה מפריע כל הזמן? מר מוטי ששון:

 מפריע לך כל מה שלא נוח לך לשמוע.  :מר מורן ישראל

להיות חוכמולוג בלי שאתם מבין. אתה לא לא, כי אתה רוצה  מר מוטי ששון:

מבין את המטריה המוניציפאלית. לא מהיום. אתה קורא וקורא 

וקורא, אתה מערער על מה שהיועצת המשפטית אומרת לך. יש 

 חוזר מנכ"ל.

 היא אמרה בעצמה, היא אמרה לך. :מר מורן ישראל

 חוזר מנכ"ל אומר לך פה, מר מוטי ששון:

 ראה לי מה אתה מחזיק ביד. בוא ת :רן ישראלמר מו

 משרד הפנים מכתב ממשרד הפנים, מר מוטי ששון:

 ?Whatsapp-זה שאתה קורא ב :מר מורן ישראל

 .Whatsappלא, זה לא  מר יוסי זיידה:

 חלאס עם השטויות האלה, מה זה ההתנהלות הזאת? מר מורן ישראל:

 מורן אני לא קורא, מר יוסי זיידה:

 ת זה לישיבה הבאה.תדחו א :מורן ישראלמר 

 אתה עושה פה הצגה בכוונה, מוטי ששון:מר 

 ואתה גם עושה הצגה. :רן ישראלמר מו

 לא, מה אתה אומר? לא. לא. מר מוטי ששון:

 מוטי תן לי לקרוא. מר יוסי זיידה:

 לא, אתה עושה בכוונה הצגה.  מר מוטי ששון:

 רגע, רגע, רגע. מר יעקב מזרחי:

 תנו ליוסי להשלים. רגע, גב' נעה צ'פליצקי:

 לא הוא לא רוצה לשמוע. מר מוטי ששון:

 אני רוצה אסמכתאות. :ישראל מר מורן

 יוסי אני רואה לשמוע. יעקב, יעקב. גב' נעה צ'פליצקי:

  אבל יש חוזר, יש ברור. אז מה אם זה מוקלט? :מר מורן ישראל
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 מה הבעיה להביא אישור? גב' אלינור מטלון:

 תפסיקו לעשות את ההצגות האלה. מוטי ששון:מר 

 רגע, רגע. מר יוסי זיידה:

 אני חושב שההצבעה לא תקינה.  :מר מורן ישראל

 רגע, מורן. תן לי להשלים. מר יוסי זיידה:

 אתה רוצה להתווכח איתי? :מר מורן ישראל

נמצא לי שחקן קולנוע, שחקן תיאטרון. תפסיק עם  תערער עליה. מר מוטי ששון:

 המשחקים שלך.

 תנו ליוסי לסיים. גב' נעה צ'פליצקי:

 מורן, מורן, מר יוסי זיידה:

אתה לא ניהלת שום דבר בחיים שלך. תתבייש לך. אתה מנסה  מר מוטי ששון:

לקרוא ניירות ולהגיד? עוד לא למדת שום דבר בחיים שלך 

 י.שאתה בא להתמודד אית

 .Whatsapp-או שתספק אסמכתאות או שלא, אל תקריא לי מ :מר מורן ישראל

 מורן, לא קורא. Whatsapp-לא קורא מ מר יוסי זיידה:

 אתה לא רוצה להקשיב. אתה לא רוצה להקשיב, תלמד להקשיב. מר מוטי ששון:

 יוסי תקרא, רוצים לשמוע. גב' נעה צ'פליצקי:

. זה המייל Whatsappזה מייל זה לא רגע, תני לי רגע. רגע.  מר יוסי זיידה:

שהוא קיבל מאותה גלית ממשרד הפנים. הפניה, זאת הפניה 

 שהייתה אליה.

עכשיו, משרד הפנים הוציא את חוזר מנכ"ל ומשרד הפנים אישר  עו"ד יונת דיין:

 לנו חריגה מחוזר מנכ"ל.

 אז רגע, אני קורא. מר יוסי זיידה:

 אני חושב, :ראלמר מורן יש

 רגע, הוא קורא את מה שכתוב. מר מוטי ששון:

 אני חושב שהטעו כי מדובר, :מר מורן ישראל

 מי אתה שתגיד הטעו? מר מוטי ששון:

 מה אתה צועק? מה זה מי אתה?  :מר מורן ישראל

 תן לו לקרוא, תן לו לקרוא.  מר מוטי ששון:

 קשיב.אל תזלזל בי, אני מעלה תענה ת :מר מורן ישראל
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אני מזלזל בך כי אתה שחקן. בבקשה, תן לו לקרוא. הוא כותב  מר מוטי ששון:

 לך מה שמשרד הפנים כתב.

 מוטי, אתה תלמד להקשיב. :מר מורן ישראל

אתה תקשיב ליוסי. אתה קוטע אותו כל הזמן, לא, לא, לא.  מר מוטי ששון:

 תקשיב.

, אתה תלמד להקשיב לטיעונים. אתה תלמד אני לא קוטע :מר מורן ישראל

 להקשיב. 

 לא, אתה מנסה שאני אוציא אותך מהאולם. מר מוטי ששון:

 לא, אתה לא יכול להוציא אותי. :מר מורן ישראל

 בבקשה. בבקשה. מר מוטי ששון:

 לכבוד הגברת, מר יוסי זיידה:

 די. מר שחר האס:

אנוש במייל לגברת גלית  כותב שילה כרמון סמנכ"ל משאבי מר יוסי זיידה:

וידרמן. ''לכבוד הגברת גלית וידרמן, מנהלת אגף בכיר לבקרת 

הון אנושי ברשויות מקומיות. בהמשך לשיחתך עם ראש העיר 

משרות אמון לאיוש. כיום  9מוטי ששון מבקשים לאשר 

משרות. העיר חולון מונה על פי הנתונים הרשמיים  8מאושרות 

אלף  213ועל פי נתוני משרד הפנים  אלף תושבים 197של הלמ"ס 

, ניתן 2018תושבים. בהתאם לחוזר משרד הפנים מדצמבר 

משרות אמון. הפער  9אלף תושבים למנות עד  200לרשות מעל 

תושבים בלבד כאשר בפועל בסבירות גבוהה  3,000כעת עומד על 

אלף תושבים. אודה לאישור חריג''. עונה לו  200מאוד ישנם מעל 

ית וידרמן ''שילה שלום, בהתייעצות עם אגף השכר גל על זה

בקשתכם מאושרת לצורכי משרות אמון ולא לצורכי שכר. 

בהצלחה ושנה טובה''. מסמך שהוא מייל רשמי ממשרד הפנים. 

 זה אני קורא.

אני יכול להסביר איפה הטעות? בעצם הבקשה. אני אסביר, אני  :מר מורן ישראל

בטענה שלהם הרי בפנייה לא  אסביר איפה הטעות, אוקיי. גם

נאמר למשרה שהיא הולכת להיות משרה משויכת לראש 

משרות. אני מבין את  9-ל 8העירייה אלא כמשרה נוספת בין 
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הבקשה שהגשתם. אממה, בחוזר עצמו בצמיחה שבין רשות 

, התוספת האחת הזאת היא 200לרשות שמעל  200-שמתחת ל

ויש יותר סגנים.  לא נותנת לראש הרשות אלא לסגניו מאחר

 2שנייה, זה מה שמצוין. עכשיו לראש הרשות שלנו כבר יש 

אלף תושבים  200משרות אמון מאוישות וגם בצמיחה של מעל 

, זה עדיין לצורך העניין כבר ממומש. אתם לא 9גם אם נאשר 

יכולים להמציא עוד משרה ולהחליט שהיא משויכת לראש העיר. 

אלף תושבים, זה  200מעל  אם אישר משרד הפנים כמו רשות

בעבור סגנים ולא בעבור ראש רשות. זה מאוד פשוט הטיעון 

הזה. אתם לא יכולים להמציא ולהחליט שהוא גם עובר סעיף 

 וסקשן.

, 9רגע יוסי לא קראת קודם שבחלוקה הפנימית אפשר גם אם יש  גב' נעה צ'פליצקי:

 חלוקה פנימית היא,

 את זה באופן,לא כי הם ביקשו  :מר מורן ישראל

 עוד פעם. אני קראתי, מר יוסי זיידה:

 אם הם ביקשו ואישרו, אז מה הבעיה? גב' נעה צ'פליצקי:

 קראתי את מה שכתב, מר יוסי זיידה:

רגע נעה, נעה תעזבי. הם לא מבינים, בכוונה עושים הצגה.  מר מוטי ששון:

 תקשיבי למה שאומר יוסי והיועצת המשפטית.

משרד האוצר אגף השכר והסכמי עבודה  2018בדצמבר  10-ב עו"ד יונת דיין:

ומשרד הפנים אגף בכיר בקרת הון אנושי הוציאו לראשי 

רשויות, מנכ"לים ומנהלי משאבי אנוש ולכן לי לא הייתה, הוא 

לא אצלי בסל, הם הוציאו עדכון מבחינתם חוזר הנחיות משותף 

קת במשרד הפנים ממונה על השכר במשרד האוצר לעניין העס

עובדים במשרות אמון בשלטון המקומי. וכשגוללים הלאה הם 

נותנים טבלה מעודכנת. הטבלה המעודכנת אומרת ככה, רשות 

משרות. תחת  4אלף תושבים תחת ראש רשות,  200עד  100של 

 200משרות, תחת מנכ"ל אחד. סליחה, עד  4סגן ראשי רשויות 

. 4תחת סגנים  ,200. מעל 8סך הכול  1, מנכ"ל 3זה תחת סגנים 

 אפשר למנות סגן רביעי. זאת אומרת, 200כי מעל 
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 את רק מחזקת את זה שהצמיחה היא בסגנים. :רן ישראלמר מו

 רגע, תקשיב. תפסיק להפריע. מר מוטי ששון:

 .4זאת אומרת שבכל חלופה מתחת לראש הרשות יש  עו"ד יונת דיין:

 חוזר מנכ"ל. מר מוטי ששון:

 '. זה יצא חוזר משותף.18י משרות אמון, זה החל מדצמבר דעוב עו"ד יונת דיין:

 ?3וכמה יש למוטי היום?  מר יעקב מזרחי:

 , כן.3 עו"ד יונת דיין:

אז אתם כרגע לא מקיימים את החוזר לפי מה שאתם מתארים  :מורן ישראל מר

 בכלל אצל הסגנים, לא אצל ראש העיר.

תסתכל על שני הסעיפים הנוספים לא היו. עד היום לא היו,  עו"ד יונת דיין:

שלך. סך הכול לא הגיע לזה. יש עוד שני סעיפים בסדר היום 

 אחוז, 50שמוסיף עוד עוזר אצל סגן ראש עירייה ומגדיל 

 אחד, נשמח שתשלחי לנו את מה שאת קוראת.  :מר מורן ישראל

 אוקיי, חברים. מר מוטי ששון:

אמון אצל ראש  3-אמון אצל הסגנים ומשרות  3בפועל היום יש  מר יוסי זיידה:

העיר. אפשר להוסיף בדיוק כמו שהסברנו ופירטנו וכל מה 

 שאמרנו אמת ועל פי חוק.

אוקיי. מינויה של הגברת מיכל ישראלי לתפקיד עוזרת לראש  מר מוטי ששון:

 אחוז משכר מנכ"ל על פי חוק. מי בעד? 45העיר ברמת שכר של 

נגד.  4, 3, 2, 1בעד. מי נגד?  13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1

  אושר.מי נמנע? אין נמנעים. 

 אני עובר לסעיף הבא.                                                       

 

 מינויו של מר גל שבתאי לעוזר בלשכת סגן ראש העיר .53

גל שבתאי לעוזר בלשכת סגן ראש העיר, ממלא  מינוי של מר מר מוטי ששון:

 .40במשרה מלאה של  זוהר נוימרק מקום מר

 יש לי שאלה. :מר מורן ישראל

 לפי שכר מנכ"ל על פי חוק, מי בעד? מר מוטי ששון:

 רגע, אפשר לשאול שאלה? קודם כל, מורן ישראל: מר

 ההצגה לא נגמרה? בסדר, תשאל.  מר מוטי ששון:
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היא הצגה הישיבה לא נגמרה. אם כל ישיבת מועצת עירייה  :מר מורן ישראל

מבחינתך זה משהו אחר. לי מותר לשאול, אם מותר לשאול 

 שאלות אז תרשה לנו לשאול שאלות.

 לא, אתה מתחכם כל הזמן. תהיה ענייני. תהיה ענייני. מר מוטי ששון:

 ניתן לשאול שאלות. :מר מורן ישראל

 בל תשובה גם.תשאל שאלה, תק מר מוטי ששון:

שאלה ראשונה. האם אותם אנשים שאתם מבקשים לאשר או  :מר מורן ישראל

לצורך העניין כרגע האדם שאתם מבקשים לאשר הוא כבר עובד 

עירייה בתקופה האחרונה? האם הוא משמש כבר כעוזר ראש 

 העיר, ממלא מקום ראש העיר? 

 הוא שימש כפקיד. מר יוסי זיידה:

עובד עירייה? הוא נכנס לישיבות ועדות כמו מכרזים שהם הוא  :מר מורן ישראל

 סגורות? 

 נכנס לישיבות ועדות מכרזים? מר זוהר נוימרק:

 אני שואל שאלה. אני אומר, אני רוצה תשובות. :מר מורן ישראל

 הוא עבד בעירייה. מר יוסי זיידה:

 לא בתור עובד עירייה נכון? מר מורו ישראל:

 חברת כוח אדם.באמצעות  מר יוסי זיידה:

 ממתי עוזר נכנס לועדות מכרזים? מר יעקב מזרחי:

וב, המינוי תמוה. זה שכבר העובד עובד בעירייה, משמש ונכנס ש :מר מורן ישראל

 לתוך ועדות עירייה שהוא,

 הוא לא נכנס לועדות עירייה. מר זוהר נוימרק:

ישב בועדת מכרזים ראה אותו בועדה הוא נכנס לועדות. מי ש :מר מורן ישראל

 האחרונה. 

 מתי? מר זוהר נוימרק:

הוא לא חבר מועצה, הוא עוזר. העיתוי של לפני בחירות מאוד  :מר מורן ישראל

הזוי. כמה זמן אתה בתפקידך זוהר? לא היה לך עוזר? עכשיו 

 לפני בחירות אתה צריך עוזר?

 לא סליחה, יש את, עו"ד יונת דיין:
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הייתה לך מזכירה בעבר וויתרת על מזכירה שהיא גם במשרה,  יידה:מר יוסי ז

 זוהר. אני מזכיר לך שהייתה לך מזכירה,

קיצור אתם עושים בחירות על הגב של התושבים. חצי מיליון  :מר מורן ישראל

 ש"ח משרות.

 אני ויתרתי על מזכירה, כן.  מר זוהר נוימרק:

רק לזוהר, הוא ויתר עליה וזה גם במסגרת אותה  הייתה בעבר מר יוסי זיידה:

 משרה של משרות אמון.

 ויתרתי עליה, מזמן. מר זוהר נוימרק:

 אבל עכשיו. עכשיו זה דחוף.  :מר מורן ישראל

 זה הזמן.  מר שחר האס:

אוקיי, חברים. מי בעד מינויו של גל שבתאי לעוזר בלשכת סגן  מר מוטי ששון:

אחוז סמנכ"ל  40במשרה מלאה של  ראש העיר מר זוהר נוימרק

 על פי חוק. 

בעד. יעקב. מי  13. 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?                                                       

 . אושרנמנעים.  2נגד,  2נגד. מי נמנע?  2, 1 נגד?

 אני עובר לסעיף הבא.                                                       

 

 אחוז משרה 100-אחוז ל 50-הגדלת היקף משרה של הגב' סיגל סיקלה מ .54

 100-אחוז ל 50-הגדלת היקף משרה של הגברת סיגל סיקלה מ מר מוטי ששון:

 ,11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אחוז משרה. מי בעד? 

 מי זו סיגל? מר שחר האס:

 יטון.סעזרא המזכירה של  מר מוטי ששון:

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 בעד. 13 מר יוסי זיידה:

 מי נגד? מר מוטי ששון:

 שנייה, שנייה, יש לי שאלה. לא, יש לי שאלה, שנייה.  :מר מורן ישראל

 מי נגד? מר מוטי ששון:

 המשפטית שאלה.אני רוצה לשאול את היועצת  :מר מורן ישראל

רק לומר דבר אחד ששכחנו להגיד בהתחלה שכל המשרות  עו"ד יונת דיין:

 מתוקצבות בתקציב ובמצבת כוח אדם. 
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ת לבי ואני אשמח את שתפריכי את מה שהביאו הובא לתשומ :מר מורן ישראל

לתשומת לבי, שישנם מיילים שבהם עובדים שעובדים במשרת 

נותנים הוראות או הנחיות אמון תחת ראש העירייה או סגניו 

לעובדי עירייה. עכשיו, בוא נצטט את החוק כדי שיהיה ברור כי 

בסוף במייל שאת תהיי בו מכותבת את צריכה לדעת שהם לא 

יכולים לתת הנחיות. כי החוק, החוזר אומר כך. ''עובד במשרת 

אמון שאיננו המנכ"ל אינו רשאי לתת הוראות והנחיות לעובדי 

זכירות של ראש הרשות או לעובדים הרשות למעט למ

המועסקים במשרות אמון נוספות''. זה אומר שבמידה וישנם 

עובדים וזה כולל את כל עובדי משרות האמון, שנותנים הנחיות 

כלשהן לעובדי ציבור זה בניגוד לחוזר אלא אם יש לך איזושהי 

 חוות דעת שמסבירה למה הם כן רשאים. 

 אז לא, עו"ד יונת דיין:

 לעובדי ציבור או לעובדי עירייה?  נעה צ'פליצקי: גב'

 לעובדי עירייה. :מר מורן ישראל

 לעובדי עירייה, אין עובדי ציבור.  עו"ד יונת דיין:

 רק יש עובדי עירייה שבמשרת אמון, מר יעקב מזרחי:

אני מפאת כבודם של האנשים אני אשמור את זה לעצמי ואני  :מר מורן ישראל

 אשמח להתייחסותה.

 שהם נותנים הוראות לעובדי עירייה? מר יעקב מזרחי:

 נותנים הנחיות או הוראות לעובדי עירייה. :מר מורן ישראל

 הנחיות דרך ראש העיר אולי, יש הבדל. מר יעקב מזרחי:

אני יודע שהמיילים יצאו מטעמם ולא מטעם ראש העיר  :ישראלמר מורן 

בשמם ולא בשמו של ראש העיר והחוזר  וההנחיה היא חתומה

 מאוד מאוד ברור.

בוא נעשה דוגמה. אם עושים העברה לעובד עירייה זה בקשה של  מר יעקב מזרחי:

 מוטי או של יוסי?

אני לא יודע מה זה בקשה. החוק מדבר על, התשובה היא לפי  :מר מורן ישראל

 מה שאני מבין והחוזר אומר, 
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התבקשתי לחוות את דעתי על זה. החוזר שאתה  אז אתמול עו"ד יונת דיין:

 , נכון? 2011מצטט ממנו הוא חוזר של 

 אני לא יודע. אני אשמח אם יש חוזר אחר שאומר אחרת. :מר מורן ישראל

אז אני אבדוק את זה, כי את החוזר הזה הוא לדעתי מינואר,  עו"ד יונת דיין:

חוזי אמון, של משרות חוזי בכירים למיניהם ו 2011-הוא חוזר מ

חוזים אישיים מה שנקרא. לא נתבקשתי להביע או לחוות את 

 דעתי על זה, אני אבדוק את הנושא.

 אני אשמח. :מר מורן ישראל

 בקיצור לעובדי עירייה אין אישור לתת הנחיות. מר יעקב מזרחי:

 לעובדי משרות אמון. :מורן ישראלמר 

 המשרה, אוקיי. מי בעד מה שאמרתי? הגדלת מר מוטי ששון:

 סיגל אמרנו לך בעד סיגל. מר יעקב מזרחי:

 הצבענו כבר. גב' נעה צ'פליצקי:

  אושר.נגד. אין נמנעים.  3, 2בעד, מי נגד? מי נגד?  13 מר מוטי ששון:

 תודה רבה הישיבה נעולה.                                                        

 

 

 

 -תום הישיבה 

 

 

 
 מוטי ששון  יוסי זיידה

 ראש העיר  עוזר ראש העיר
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